  Left Behind Instructions:  

End Times for Those Wanting

To be Raptured By Jesus        

Holy Spirit Inspired

Transcribed by LynL

www.leftbehindinstructions.com

Table of Contents

Rapture: Where Are All the People?

Lyn’s’ Testimony of How God Changes Her Life

Adam & Eve’s Sin is Carried Within our DNA

Holy Bible Importance

Proof Jesus is Messiah

Your View vs. God’s View

A Game Called Earth:  Most of What We Know is Wrong

Jesus Free Gift of Salvation

Miscellaneous Facts & Information

Mark of the Beast- MOTB- What You Need to Know

Bible Says: Mark of the Beast & Its’ Consequences

Mark of the Beast Poem- satan Says, “Do Not Read!”

End of the World as You Know It- Preview to Hell

What & Who We Have Become

Gaming Instructions, Let the Rules Be Told

You Believed…

I Want to Tell You…

Atheist or Agnostic

All Your “Stuff” Won’t Save You

Enoch- The Missing Part of the Bible

Healings, demons and Binding Spirits

Psalms 91- Psalm of Protection

Free Choice & Sin

Homosexuality, Fornication, Liars & All Sin

Where Did Everyone Go and Why Am I Left Behind?

Jesus Identifies Himself

You Are Confused, Aren’t You?

Your Creator, God Expects Little of You

Left Behind Instructions: People Have Disappeared

Baptism: What the Bible Says

Things to Come

Weapons of War- Spiritual Warfare

More Spiritual Warfare

Casting Out and Fighting demons

Testimonies of Being in Hell

Free Gift of Salvation

What Will Happen Now?

Destruction- End-Days & Making it to Salvation

Why and What is Happening

What Does God Expect of All of Us?

What Will You Do With All the “Things” you Possess?

Why Will Many Not Make it into Heaven?

Cliff Notes: What is Happening?

Fastest Way to Hell

How to Make it Into Heaven

It’s Never Too Late to Repent (No Matter What Sin)

One True Religion

Great & Terrible Day of the Lord

Nibiru- Planet X

Look What Has Changed in 100 Years

satan’s Job

Truth

Chrislam- Catholics Beware- Pope Francis Statements

God Would Never Send Me to Hell, Or Would He?

What You Need to Know Now

God May Not Be What You Have Envisioned

Homosexuality & All Other Sins: What Does God Say?

Lies Deceive So Be Open to the Truth

Ten Commandments: Understanding the Rules

Translated Few: A Poem of Light

Mary Did You Know (Expanded Version Lyrics)

Do I Want to Go to Heaven or Hell?

Koran & Who is Mohammed?

Three Days of Darkness – Transformation

It Won’t Happen in My Lifetime

Self-Gratification: Does God Consider This Acceptable?

Sumerian Tablets vs Bible, Which is Correct?

Revelation: End-Times

Antichrist Will Make the Scene

Things You Need to Know

God Knows Your Heart

Belief in Jesus and Repenting

Should You Fear God?

Idols

What Religion Should You Follow?

Purpose of Prayer

Forgiveness

Sabbath – A Day of Rest

Letter to My Church

Rapture- Where Are All the People? (1)

1 Thessalonians 4:16-18 KJV

16  For the Lord himself shall descend from heaven with a shout, with the voice of the archangel, and with the trump of God: and the dead in Christ shall rise first: 17  Then we which are alive and remain shall be caught up together with them in the clouds, to meet the Lord in the air: and so shall we ever be with the Lord.

The Holy Bible has referred to being caught up in the air to meet the Lord in the clouds.  This is what all the loyal Christians have been telling those, who would listen.  Don’t be fooled by the lies that you will be told, about those who are gone.  God took them to Heaven!  

If you are left here after God’s loyal “Brides of Christ” are taken away from the Earth (rapture), you are left in the Tribulation. Get close to Jesus Christ, and make sure you are following his laws and rules.  It is still possible to make it to Heaven.  Never deny Jesus Christ’s name.  Do NOT take the Mark of the Beast, even if you are starving.  Tribulation Saints will die for Jesus in the Tribulation and make it to Heaven.  If one or more of your loved ones are gone, you will find them in Heaven.  They made it to Heaven because they believed in Jesus, spent time praying and followed God’s rules and commandments.    There is 3 ½ years of tribulation and then 3 ½ years of great tribulation.  The bible says that the time might be cut short, but this is not for sure.  Without belief in Jesus, your chances of survival will be very slim.  There are many things that you do not understand that will be coming upon the Earth, now that tribulation is in full gear (or soon to be, depending on when you read this).  God will help those that follow him.  This information will help you navigate the situation you are currently in.  It is a crash course on what you need to do to make it to Heaven and what to do while left on Earth

For those who wish to get closer to God and make it to Heaven, this is for you!  I felt led to put together this package of writings, that were God inspired.  In 2012-13 he called me to be water baptized and give my life to Christ.

God brought together many “end-timers” to YouTube and directed us to listen to many who were having dreams and visions and were speaking to God.  In Acts 2:17 it says in end times God will pour out his spirit and many will have dreams and visions.   Many were having these dreams and waking visions.   God was getting his army together for the end times.  God is not impressed with the Churches that are currently teaching his word.  Revelations (last chapter of the bible) talks of the 7 churches in End-times, and it says, few will make it.  Most churches will not be ready for God, to take them to Heaven, when the Rapture occurs.

Every word of the Bible is divinely inspired, and every word is living and meaningful.  If you teach anything other than what the Holy Bible proclaims, you will find yourself in a location other than Heaven.

Lyn’s’ Testimony and How God Changed Her Life (2)

In 2012 I started questioning certain things that were on YouTube. I found out that the magnetic North has been changing over the last 100 years, but in the last ten years it had changed exponentially.  I asked myself, why?  I also started looking at all the chemtrails (lines made by planes that look like clouds after they disperse) in the sky and asked why are they up there?  They certainly were not for our health.  The Government did not acknowledge them, why?  I also started watching the sun, stars and moon.  The moon was lopsided, why?  I was able to get pictures of stars that showed water, atmosphere, why?  Jesse Ventura had a series on television that covered hundreds of miles of tunnel structures under the earth, why?   All my questions seemed to be answered with the stock answers, nothing of substance. Sometimes I would get answers that sounded great, but what if these answers were actually things that needed to be looked at more closely?  Every subject I looked into seemed to get me deeper into the rabbit hole.  Now there was no way out.  Soon, it was apparent to me that my research on dozens of subjects all led back to the Bible.  But I wasn’t religious.  So, I started to read Revelation.  Soon I knew what it meant.  We were in end- times and I could expect asteroids or meteorites to start bombarding our planet.  I watched Nancy Lieder, Nibiru (Planet X), Robert Harrington on YouTube and found general areas where they claimed, might be safe, when these meteorites came upon the earth.  I then started looking for a property near the Canadian border and far enough away from a body of water.  But this is when something took a hold of me.  While I was searching for properties, it almost became an obsession.  I could not stop until I found the correct place.  What is so funny, before all this started, I could have cared less if I were to live or die.  I felt I had completed most of what I wanted to do on this Earth.  No, I didn’t have a death wish, I just didn’t care.  But now, all of a sudden, I was obsessed with finding a safe place.  Maybe it was for my family or others.  I wasn’t sure.  As I continued to search for a property, I continued with more and more knowledge on many subjects. I was sure that all these puzzle pieces, that were coming together, painted a very bad scenario in the near future.

I finally found the property I wanted to buy. My husband thought I went off the deep end.  Why out of state?  I told him I was not too sure, but knew I had to purchase this property.  On my way to look at this it, while driving from the airport, I saw a double rainbow.  I started to take pictures while I was driving at 60+ miles per hour.  I took maybe 6 photos in a burst of maybe 5 seconds.   This is when things started to get weird.   After purchasing the property and going back to California, I looked at the pictures I had taken while driving. Four of the 6 pictures had a meteorite falling between the two rainbows.  Wow, what are the chances?  I still didn’t think that was that strange.  But now that my soul (spirit) could rest, I thought that would be the end of my quest.

 I was ready to call it quits with this whole “God thing.” But no, that is not what God had in mind for me.  No sooner than I got back to California, I heard over and over in the back of my mind (not audibly), “Now you have to get baptized, now you have to get baptized.”   I was worn down with the repeated requests for baptism and knew innately that it had to be born again.  Why, I didn’t know.  I didn’t even know what it meant to be a Born-again Christian, but I had to get baptized. I wondered why a person who was not religious, didn’t go to church, and was already baptized, as a child, would find the necessity to get baptized?   But this nagging feeling kept propelling me to get this done.  Sort of like a magnet that is close to magnetized area.  It just keeps pulling you in that direction.  I finally could not stand thinking about it any longer.   I called up a church and found out I could be baptized that day.  I thought I was ready but out of my mouth came, “Do you teach strictly by the Bible?”  They said they were not totally by the book.  I said thank you and knew in my spirit I needed to go to a church that went by the Bible exclusively.  I found a place in Hollywood that told me it would take weeks before I could be baptized and that I would have to learn a bit before they would do this for me.  I was willing but still had that urgency that my baptism needed to be done fairly soon.

I went to the church, received wonderful lessons from the Minister.   He spent a few hours of time to get me up to speed with where certain things were in the bible.  He told me about Saul who was now Paul.  Seemed like names, changed all the time, in the Bible.   I told him of my concerns of something was going to be happening in the near future, and it wasn’t going to be good.  He dismissed me, like my family, and just continued to teach me what he had for every other Christian.  He told me that people have thought for 2000 years that Jesus was coming back and it was normal to think it was soon.  But his soon and my soon were not the same soon.

I got baptized and continue going to church and bible study each week.  I did this for a few months and tried to warn the congregation and the ministers of what I knew in my soul was going to be happening, in the near future.  The more insistent I was, the more people were turned off.  Was I going thru a mid-life crisis?  My brother thought I had a brain tumor.  He was dead serious.  I told him if he wanted to pay for the scan, I would go and be checked out.  I knew I was safe; he would never spend his money, for his sister.

I watched more and more YouTubes and there were groups that God had that were Watchmen, Prophets, Dreamers, and people who gave their Visions on You Tube.  

I listened to this small community of others like myself.    You are probably saying, “God using YouTube?” Well, bookstores were not being frequented, newspapers were a thing of the past and magazines were online.  Social Media was the most likely avenue to utilize.  Why not?  I guess that God had heard that stone tables were no longer being used.  Don’t worry about God getting mad, he has a great sense of humor.    I started going to church.  I made sure they taught exactly, as it was in the Bible.  No new and better scriptures for me.  No bending the rules, fixes, New Age, or combining of religions would be acceptable.  God was VERY clear on that.  My definition of a “Christ like person”, was someone who was good, but this was not sufficient to get me a ticket on the next Space Shuttle out of this life, if I wanted to make it to Heaven.

I watched YouTubes, night and day and stayed up till 3 am in the morning.  I stopped all television other than what I watched before bed, with my husband.  Everything about me was different.  I was no longer Lyn.  I was now the conspiracy nut, the bible preacher, and the doomsayer.  Most would say I was disillusioned as to what reality was. Not many would listen to my ramblings of our coming Lord.  If they did listen, it was for entertainment value only.  What happened to her?  She used to be so normal.  It was very disheartening to know something monumental and you needed to keep it bottled up inside.  God wanted us to inform the world.  We did just that but continued to be mocked and scoffed at. God knew how we would be perceived.  For he went through the same mocking when he was on the Earth.  People would ask why would God decided to include me, of all people, into this fold?  I really didn’t have an answer other than I did help with the Homeless.  There was really nothing special about me other than I cared a bit more about people, than most.   The “YouTube Church” I will call it, consumed most of my time.  I listened to almost everything I could.  The Bible says in Acts 2:17 , “And it shall come to pass in the last days, saith God, I will pour out my Spirit upon all flesh; and your sons and daughters will prophesy, and your young men shall see visions and your old men shall dream dreams .”

I figured why not YouTube.  God is an all-knowing God.  He knew the only way to disseminate this information right away was by electronic means.  So, YouTube seemed to be the platform I gravitated to.  God had a few people that conducted lessons almost daily.  They taught about Jesus and who and what he was all about.  The goal was to be able to recognize God even if someone was trying to fool you.  Would you know your Lord and Savior, by who he was and not by someone claiming they were God?  Day and night I read, listened, watched anything that would expand my knowledge of God, religions, the Bible, and stories of the Bible.  I really didn’t communicate to the other YouTubers other than an occasional comment.  

I found that God was incredible.  He organized all the prophets, watchmen, dreamers and visionaries on YouTube like it was an orchestra.  One week they would all be talking about Tsunamis, the next week it might be a totally different subject.  At the height of the “YouTube church” I would say that God had over 50 actual predictions that he gave to his church daily.  These dreams and visions would be put out daily and this became a huge source of information.  For God does nothing without warning his Watchmen and Prophets.   Each person had a certain function or subject they were educating the viewers on.  Some of the channels would specialize in Baptism information where others would be timelines that would help with understanding God’s immanent return.  Some channels were dreams and visions that needed to be interpreted.

The only problem with God’s warnings were that they were sometimes years in advance of the actual event.  Many of the people, who were waiting for Jesus’ return, got tired of waiting and slowly turned away from his guidance.  

Being in management for close to 40 years, I knew that this church had to be run by a God or deity that could plug into the minds of many at the same time.  There was no way that this was a random group of people pretending to be seeing disasters of epic proportions.  Most were told to give their life testimonials on YouTube.  This must have been difficult for a great deal of them.  Lots of the people were those who had problems and had been rescued by God at one time or another.  Others had to be slowly extracted from the world and all it had to offer.  God wanted all of us who were paying attention to stay out of the world and to stay in the spirit.  We were supposed to spread the word of his imminent coming.  This was difficult since most Christians have said he was coming back for the last 2000 years.  What made his coming NOW different than before?  Good question.  I really didn’t have that answer other than my personal experience with being brought into the “YouTube church” era.  Telling someone a magnet made you do it, just didn’t cut it.

In mid 2014 I started writing poems, letters to those left behind, things the people who were not raptured would need to know.  I believe this is what God had me specializing in, even though I really didn’t know it.   I spent day and night on these writings; I had numerous handouts that could help others.  Though I had no idea where to distribute them or what to do with them, they just sat in a drawer.

I would pray, but for not long periods of time.  I know that God talks to many in different ways.  I had never audibly heard God at that time, but I had gotten many answers through YouTube.  I would usually ask a question at night of God.  The following morning, in many cases, I would get a full explanation on one of the YouTube channels that I would regularly watch.  It almost became comical that a God would even know what I wanted to know and actually answered me thru the Internet.  Unreal!  

Back to the property (up North), I went to fix and repair things for the impending disaster.  I didn’t really know if I would ever use this facility but continued to fix the place up.  I figured if I was wrong about everything, I could always use it for a vacation place if my husband liked it or sell it for a profit.   I was currently doing rehab of houses in California.  So, I went up there a few times during 2014 to do repairs.  My husband finally visited the property, and actually decided he liked the place, even though he had been totally opposed to getting it.  I had purchased the property without him ever seeing it.  I have a pretty easygoing husband, to say the least.

As of 2024, I spend 40 minutes in the morning praying and 20-30 minutes praying at night.  I have heard the audible voice of God two times.  Once because I prayed to hear his voice, while fasting for 3 days, and once as a warning from God.  While traveling on the freeway while very windy, He audibly told me to say, “say, Jesus, save me,” so I said, “Jesus save me??” and within seconds, a box went under my car, around one of the wheels, while I was travelling next to a truck at 70 mph.   I made it out fine, even though my car got a little dent.

I have experienced healing many people, thru Jesus, in a homeless facility I volunteered at.  I have encountered demons in human bodies, and I have learned Spiritual Warfare.  For all of 2023, God gave me prophetic words to help those who wanted to make it to Heaven.   I will be offering, for free, both Left Behind Instruction books, for those who want to make it into God’s Kingdom.

In 2014 there were many YouTubers talking about 3 days of darkness.  I would venture to say over 100 of them spoke of the same darkness.  That is a lot of prophets, speaking about the same thing.  So, I started to prepare for this darkness and wanted to help some of the homeless to have a place when this darkness came upon the earth.   I was very sure that this would happen.  My business had recently closed after 38 years (I think God wanted me to pay more attention to the times we were living in).  I had 2000 sq. foot building, that I could house people off the streets, if necessary. It will be very dangerous to be outside in the 3 days of darkness.  I knew the homeless would need to find a place off the streets or most likely die.  I took it rather seriously.   My brother, who has a building next to my mother’s building (where my space is) told me I could use his building for the 3 days of darkness (only because he thought I was misinformed, and it would never happen).

One day, a few weeks later, I went into his brick building to look around to see what I would have to do to make it usable.  He started to yell and scream at me to get out and no one would be using “his” building (brick).  I was extremely irritated and huffed and puffed my way back to my mother’s cinderblock building, next door.  I opened a bible randomly and put my finger down on the book.  I started to read, the passage was about the darkness and bringing those into shelter.  Basically, it was the closest passage of what was going to happen with the three days of darkness.  It also said that some were turned to light.  Well, that blew me away.  

I went home that night and still quite mad at my brother, I went to YouTube and found a person who had a message from God.  I decided to listen to it.  She was under 18 years old, and this was the first time I had seen her on YouTube.  She said that God said NOT to go into the Brick factory, it will not hold up.  After I picked myself off the floor, I knew that this all could not be my imagination.   What young girl gives a crazy message like this?  How many people could this possibly apply to?   A new prophet that I had not seen before actually had a message for me.  Deeper into the rabbit hole I went!

One day I would ask God about fasting and why we needed to fast.   Another day I would ask what was the benefit of praying or if the Bible needed to play out a certain way?  I asked about if family were exempt from Tribulation if they were prayed for (my husband would make fun saying he didn’t have to worry, because he was protected by me).  I asked about many other specific questions and God would have an answer on YouTube 75% of the time within two days.  Most of the time the whole program would be devoted to the topic I was curious about.

Each month would be another group of YouTubers who thought the destruction would start at any time.  Many of us would believe and would follow blindly. Probably because we all hoped and prayed this madness would be over Those of us who were respected in the past, were now losing credibility with those around us.

.        It was difficult for all of us since 99.9% of the people we knew or met just considered us strange and misinformed, maybe even crazy.  It would have been nice to just go back to our old lives and forget this episode with God.  But God gave just enough clues to understand we needed to follow him, and that we shouldn’t go ahead of him.  He wanted us focused on him and he wanted us out of worldly things, that most of us were immersed in.

In the meantime, I took many pictures of what I believed to be part of the Nibiru system. The “Planet X” is part of a system of many planets, suns, moons and comets in its own solar system orbit, which will approach our solar system, causing much havoc.  I would capture pictures but no matter what I showed to others, it never made any difference.  There was always an answer that any scientist would be proud to give, as proof, of what I did not know.  It seemed if the Government did not tell us about something, it did not exist.  I was never taken seriously, and no merit was given to the information that I was providing.  It was very, very frustrating to say the least.   God says in the bible for those who have ears to hear and eyes to see, I now understood what this meant.  Was there possibly a veil of invisibility for those who did not discern the truth?

Once I was parking my car and thinking of nothing in particular.  Out of the blue I had a thought, take out your camera and take a picture right now.  So, I did.  Wow, did I get a set of great pictures.  I took a picture of the sun, only 55% of the sun was showing.  I continued with more photos as the coverage of the sun was now at least 85%.  A series of 7 pictures were taken in under a minute, until the sun was fully there.   Another time I felt I was fighting an Angel for the camera.   Again, I was not interested in taking a photo but after fumbling around, the lens came out further than I knew was possible.  So, I decided to take a picture and I believe I got 3 suns in a row and Nibiru (the striped planet).    It was like my job was to document the stars, suns and moon for the Heavenly Father.  I now must have over 10,000 photos and counting.  Probably the largest collection of “lens anomalies” the world has ever seen.  Or at least that would be what the technical people in my family would characterize them as.

I continued to write my one-pager helpful hints as to what to do when the tribulation started.  What to do to fight demons or what God expected of us as his creation.  I would stay up till 3 am at night writing till each piece was completed.  My whole sleep patterns changed to accommodate God’s work that needed to be done.  I never enjoyed writing and now I had become a professional one-page writing machine.   One day I raised my voice to God (one of the first times) and said, “Why do you have me writing at all times of the night and yet I do next to nothing with these writings?  Help me here.”

I forgot about my request and went on with my writings.  Within a week I was at the homeless line passing out clothing and giving one of my flyers out, telling the homeless that God was coming back in the very near future.  One young homeless man came up to me and said that he also knew we were in end days and that God had come to him in 2010 while going to college and told him that he was going to get out of school and start preaching for him.  His name was Jordan.   So, he did just that and seemed happy doing God’s work though he was homeless, living in a tent, in the Griffith Park mountains of Los Angeles.   Griffith Park is a good 5 miles or more from where the homeless line was.  Jordan said he was led to the line by God.  It was only his second day, at the homeless line, when we met.  I was only there occasionally.

I thought I might go with Jordan passing out my literature, while he was preaching. So, we set up a time and a place.  Previous to meeting Jordon I felt that God was telling me that I would let a homeless person use an apartment, that was going to be empty, for a few months.  I had a duplex that needed major work.  I wanted to wait a few months before starting the work since I was very sure that the Lord would be back any second.  Why do all the costly work, for no real reason?   I didn’t know at the time it was going to be Jordon who was invited to live in the duplex. So, at our first meeting to preach and hand out literature, he seemed very distraught.  He said that his tent was messed up due to the ants and that God told him, that morning, that he was going to move today.  When I heard this, I knew that Jordon was the person I was supposed to let live in the apartment for a short period of time. Jordan and I became good friends in Christ, preaching and handing out literature each weekday at the North Hollywood Subway-Bus station.  We would spend 2-3 hours talking with people and telling them of what was to come.  I am sure that I must have had thousands of people thinking I needed psychiatric help.  Jordan and I did this for about 3 months. Jordan continued living at the duplex while my workmen were doing construction. One week before he had to move, we were eating dinner on a patio near the subway and a man recognized Jordan as the preacher.  He asked to sit down with us.  He claimed he was homeless until a rich Christian had opened his house to him and to other Christians who were heavy in the faith.  He invited Jordan to visit, and that weekend Jordan was asked to move into their house and preach at the local shopping center.  Jesus once again solved Jordan’s housing problem and we parted, but we still keep in touch.  Jordan lived there for 9 months and then started preaching, with this same group of people, in Hawaii.  What are the odds?  How many homeless do you know that were offered housing two times in a row. Keep in mind, Jordan never asked me for or the other person for housing.  When they say God works in mysterious ways, they are correct.

While passing out literature at the Subway/ bus station I found many others who had dreams and visions that God was giving.  Some had dreams of nuclear devastation and tsunamis, but my favorite was a little girl of 5 who told me she had a rapture dream.  Very cute.  About the same time frame, I visited one of my tenants and she told me her husband had an end-time dream about meteorites and God in the clouds.  She knew that we were in end-times as well.  

Jordan has been to Hawaii and Florida, a few times as well as the East Coast, West Coast and continues preaching for the Lord.  Many times, he gets housing out of nowhere with many unreal stories of his travels.

 I still know that the Lord is coming back soon.  I still know that Nibiru is getting more prominent in the sky and will not be hidden by Chemtrail’s much longer.  I know that even though no one believes me, I know I am sane.  All these coincidences can’t be just that.    Jordan told me that God told him to preach that the coincidences we think are in our lives, are not coincidences at all!

Thank you, Lord, for providing Jordan and someone I could talk to over these last months.  Thank you for giving me the opportunity to serve you.  Thank you for waking me up for these End-Times so that I can help you, in any way you see fit.  

Adam & Eve’s Sin is Carried Within Our DNA (3)

Our creator, God, wants your love, righteousness, and forgiveness of others. When he created you and me, we were to be companions for him in the garden.  He created a harmonious garden with love and beauty.  He had created a wonderland that we never really fully explored.  Life was cut short because of Adam and Eve.  We now live on an Earthly realm run by darkness.  

satan is currently the ruler of Earth.  

Jesus himself calls satan the 'ruler of this world' in  John 16:11 . According to Ephesians 2:2, people who fail to trust in and follow Jesus’ walk, according to the course of this world, according to the prince of the power of the air, the spirit who now works in the sons of disobedience.

The Bible records that while God gave Adam authority over the world, Adam gave it over to  satan . God is using satan's rebellion to reveal the hearts of men and women. Those who put their faith in God's salvation will be raised from death and live for eternity with him.

 Wrong is the new right and right is the new wrong.  Many of our souls are no longer able to see through the darkness.  We are becoming this darkness.

In the Heavens there is a war going on between Good and Evil.  Our Souls are what they are fighting for.  The contestants are God and satan, and we are the prize.  Jesus already paid the price for our soul, when he died on the cross for our sins.  Many do not know that Repentance is the first step in giving your allegiance to God.  This allegiance gives you your soul back from satan.  The soul taken in the garden.  

A gift of grace and mercy was bestowed on us from God thru his son Jesus Christ.  The only way to the Father is thru his Son, Jesus Christ.  His death on the cross paid for our Sins and for our Salvation. This is a free gift of salvation, given by Jesus, if we wish to accept it.

God would love you to be part of his Kingdom and will forgive any transgressions with your repentance and sincerity of heart.  Follow his commandments and ALL of his words he gave us for a map of how we are to live our lives.  This map is not to be followed 60% or 90% but 100%.  To become part of the new heavenly Kingdom one must be pure, clean, and not defiled with anything of this current Earth. This is why repentance is mandatory to get into Heaven.   No matter what you have done in the past, can be forgiven with true repentance.  It is true that none of us are perfect, but we can strive to be as close to Jesus as possible. God judges the heart and our intentions.

Holy Bible Importance (4)

God always had a standard of how to live life as a human.  Adam, Eve and lucifer ruined that standard.  I guess the easiest way to explain all this would be:  There is a Heaven and a Hell and a God and satan.  God created everything, including satan.  Why would God create satan?  Well without cold we would not know what hot was.  Without love we would not know what hate was.  You must experience bad to know what is good.  The instruction book to life and how it works, is called the “Holy Bible.” satan has been busy making sure that most other religions have components of this bible but are really null and void when changed, just a little bit.  Each “new” religion that is formed or deviates from the Holy Bible becomes a new victory for satan.   Even great portions of the Koran are taken from the Bible.

People claiming to speak for our Lord (e.g., The Pope) want to change parts of the Bible, which they call outdated or no longer relevant. (As of 2024 the Pope is wanting the bible to be totally rewritten).  Man, and satan have worked together to change opinion and beliefs, over the decades, working against God.  Catholicism was created out of Christ and his followers.  It was the first organized religion so that man could manipulate the masses.  God never wanted religion to become organized like it is today.  If you have ever hated religion, this may be why you have stayed away from God all these years.  God never wanted religion to be changed to a non-recognizable facsimile of what it has become.  This covers all religions, including Christianity.  Most pastors do not teach what is so important in these last days.  Revelation, the last chapter in the bible, is a warning of what to look for as hints, so to know we are in those last days.  But very few of the pastors will touch anything having to do with end-times and Revelation and claim it is too hard to understand.  Ridiculous!

The bible says in Rev 22:19,  “And if any man shall take away from the words of the book of this prophecy, God shall take away his part out of the book of life (those who go to heaven), and out of the holy city (Heaven), and from the things that are written in this book.”    ** I wonder why God made sure this was in the bible, was he foreshadowing possible changes that would and could be made to the bible either supernaturally or by man destroying its content?

Of course, there are the people who take the actual “Holy Bible” and claim to follow it, but really don’t. They think that because they are a good person this is good enough for God.  So, this person puts together an 83.4% bible of their liking and goes about living life the way THEY have envisioned it to be.  satan has finished his works with this person as well.

The Holy Bible is very specific, and every word has meaning and is divinely inspired.  satan would love for you to believe these are just men’s words and is only an approximation of what God would want for his people.  Don’t limit God and put him in a box.  Your limitations of the size of your box will never fit the God of our Universe.  If he is capable of making the Universe and you (evolution is a lie from satan and his minions), don’t you think he is capable of making a book of his liking, with what he expects of us?

God wants you to be part of his Kingdom.  Repent and get fully immersed Baptized in the name of Father, and the Son and the Holy Spirit.  He loves you.

Proof Jesus is the Messiah (5)

There are over 300 prophecies that point directly to the Messiah. Let’s start with eight and the odds of Jesus fulfilling just these eight.

The time of His birth (see the Daniel 8 & 9 Timeline)

He would be born in Bethlehem.  (Micah 5:2)

He would be born of a virgin.  (Isaiah 7:14)

He would be betrayed for 30 pieces of silver.  (Zechariah 11:12)

He would be mocked.  (Psalm 22:7,8)

He would be crucified.  (John 3:14)

He would be pierced.  (Psalms 22:16)

He would die with the wicked, but He would be buried with the rich.  (Isaiah 53:9)

By multiplying all of the estimates of the fulfillment of each prophecy together, (1 in 2.8 x 105 x 103 x 102 x 103 x 105 x 103 x 104.) This gives 1 in 2.8 x 1028, where 28 means that we have 28 ciphers following the 2.8. Let us simplify and reduce the number by calling it 1 in 1028. Written out this number is 1 in 10,000,000,000,000,000,000,000,000,000.

God knows the future and tells the story in the Bible.  Our lack of faith or belief that this couldn’t happen in our lifetime, will be our downfall.  satan’s job is to lie and deceive.   satan has been quite successful, so far. In every book, there comes an ending chapter.  We are currently in the last book of the Bible.

Matthew 5:18,  “For verily I say unto you, Till heaven and earth pass, one jot or one tittle shall in no wise pass from the law, till all be fulfilled.”  Thus, we cannot pick and choose parts of the Bible that suit our needs and lifestyle.

Your View vs God’s View (6)

The Holy Bible is a misunderstood book, especially by those who have not read it.  Most think that if they are a good person, this should be enough!  And not only that, but it should also be enough for God!  Most then say, “I would not want a God who doesn’t love me enough for who I am.” Well, this might be your view, but it won’t get you to heaven.  We were created in the image of God.  God wanted a companion when he created mankind.  Then we sinned in the Garden.  God knew his creation did not respect him enough to follow his rules.  So now we were in the doghouse along with satan (satan was an Angel of Light named lucifer before this happened).  Both parties were guilty.  satan was guilty of double-crossing God and the humans were guilty of listening to him.    satan then told God that it would not be just and fair to punish him and not punish Adam and Eve, for both did wrong.   God knew that satan is correct.  God, being the perfect individual that he is, must think of a way to redeem man without redeeming satan’s evil.   So, God sends his only child to Earth, Jesus, to get Salvation for mankind.  A perfect, flawless individual must come to earth and be sacrificed so that we will not have to go to the pits of hell along with satan and his demons.

This plan takes a great deal of time and planning so that justice is served.  But there is a stipulation before anyone can receive this salvation:  1. The person must repent of his or her sins and change their behavior.  2 Believe that Jesus died on the cross for our sins.  3. Jesus died and returned to life 3 days later. 4. That Jesus was born as a man.

Most of us think we are perfect or “good enough” We like the status quo.  But we have forgotten that we are God’s children.   Just like some of us are parents, we expect our children to follow our rules and requests we make of them.  God’s rulebook is the Holy Bible.  It contains his request of his children.  When we don’t follow his rules, we are not obeying.  If your children would not even acknowledge you as their parent, ignored you totally, and purposely did not follow your rules of conduct, would you have anything to do with them? And if so, for how long?  You will always love your children, but you may not like them.  This is where God is.  He wants to forgive us of our sins and indiscretions.  He wants us to know we have done wrong, and he wants us to repent and ask for forgiveness.  But the human race is running out of time.  You may think you are perfect, but God does not.  We are ALL sinners.  We are human and imperfect.  

All of us have flaws.  satan and the demons will have eternal hell as their punishment; we can be forgiven, if we ask from the heart.   You can’t tell me you never told a lie, or that you have looked at someone with lust in your eyes?  Or maybe you have taken or stolen even a pencil once in your life.  Possibly you have looked at your neighbor’s possessions and wanted them.  Maybe you have not forgiven someone for something they did to you at one time.  Possibly you are sleeping with someone out of wedlock. Well, if you are guilty of even one of these things, God considers you a sinner.  Now, you have some of the true ground rules that were set up at the beginning of time.  Since you never read or followed the Bible, you now know why you must repent.   God has salvation for us who love him and his word.

Time is running out. God has extended the time about as long as he is willing to.  God is now ready to harvest his crop that is among the “fruitful crops”, and he will get rid of the “unfruitful crops” (this is known as the Harvest.  The Harvest are his children, either Good or Bad or Wheat or Tares). What group will you be in?  satan does not want you to understand any of this.  He does not want you to know the rules and ways of God.  This way you will fail, for lack of knowledge.  He has been pretty successful so far.  His goal is getting you into Hell with him.  He knows he is already defeated by God, so might as well take as many children as possible of God, with him.   satan loves to inflict pain on God.

God wants us to repent for our sins and our mistakes.  He wants us to ask for forgiveness.  The world as it stands now is not acceptable to our Father.  He expects us to make efforts to repent for all the darkness that is pervading the Earth and our souls.  He will lessen the consequences to humanity if we get on our knees and humble ourselves.  He is a kind and just God, but mankind has become arrogant, boastful, selfish, self-absorbed and NOT in the image that God finds acceptable.

God wants the evil one, satan, and his co-conspirators (demons and nephilim) to pay for what they have done.  He gives us a bit more time hoping that a few more will be able to avoid Hell and all it has to offer.  God has taken his hand of grace off the United States. God warns he will not let evil continue, ad infinitum, without consequence.  He didn’t in Noah’s time, and he stopped it in Sodom and Gomorrah’s time.  We are now approaching the end of all time.  We have finally reached the last book of the Holy Bible.  Each story has an ending.  Make sure you will be included in Heaven instead of satan’s home.  You are invited to both.  Your choice.

A Game Called Earth: Most of What We Know is Wrong (7)

Let me start with most of everything we have learned in this lifetime is fraught with half-truths, lies, misconceptions, and falsehoods.  We all think we know what life is and feel we have a good handle on what we have been doing for many years. Unfortunately, this is really not the case.  We are not well informed and even can be called “purposely deceived.”

Most of everything I talk about is scriptural and can be found in the bible.  The only difference between me and that of other believers, is that I actually believe we are living the Bible right now.  Everyone else seems to think it is a far-off thing that will never happen. Revelation, the last book of the bible is the future as given to John in Patmos, while in exile, of the end times.  Revelation, as of yet, has not come to pass, but is currently unfolding before our eyes.

As of 2024 we are currently entering Revelation-Pestilence, Famine, Currency Crashing, New World Religion, New World Government, Mark of the Beast, and World War.  All of these are set up in the background and ready to take place, still with many having no clue of what is occurring.

 Most religious people claim they believe in the bible, but still have reservations and hope a good portion of the bible is wrong.  I believe God’s word is totally correct.  With the bible, you can’t pick and choose what sections of the bible you wish to follow.  God expects what he has always expected. God does not change. God is the word, and every dot and tittle will come to pass.

It all started in the Garden of Eden.  Adam and Eve were in a beautiful place that God had created for them.  They were created for God's companionship.  God longed to have children, and this is why man was created.  God told Adam to not eat of the tree of Knowledge for he would surely die.  When the serpent (lucifer-angel of light) came to Eve and wanted her to partake of the fruit, she did so and then talked Adam into the same.  God threw them both out of the garden.  All of a sudden everything changed for them.  They went from innocent to being concerned that they were naked in the garden.  Before they took the fruit, they were heavenly beings.  When they disobeyed and lied to God, they now represented the flesh rather than the spirit.  The snake (representing the devil) corrupted mankind with this act of betrayal on man.  Man's DNA was now tainted.  

God uses parables to tell his stories. Genesis tells of how there were many Angels in heaven and after man was created, 1/3 of the Angels rebelled against God and thought they could go out on their own.  They left heaven and came to Earth and chose woman to have children with.  These cross breeds were called the nephilim.  The nephilim were a mixture of the "fallen angels" blood and the human blood.  This corrupted the DNA of man.  From that point on, man has been born into sin.

Genesis6:4 , “The Nephilim were on the earth in those days—and also afterward—when the sons of God went into the daughters of humans, who bore children to them. These were the heroes that were of old, warriors of renown.”

This is why God had Noah's flood.  He wanted a new start (Noah was one of the few who still had pure DNA and he chose him due to his "non-tainted" blood.)  Man had become very evil, lustful, dishonest, greedy, violent and just downright bad.

We are sinners from the day we are born.  We need to repent when we sin. The Bible is Gods "Rules" of what he expects of his creation.  God can see the beginning from the end and knows what is best for his creation.

Pretend that Earth is like a game called, “Earth” that people partake in.  The creator of this game is God and satan is in the background trying to cause problems for God and his creation.  God is the good guy and satan is a liar and tries to copy whatever he can from God.   God comes out with a Rule book, the Holy Bible, but satan has tried his best to make sure this rule book is misunderstood and sometimes even mocked.  satan tells people there is no Hell and that they can do what they want while playing "Earth.”  He sometimes takes the Bible and tries his best to mock it by changing it just enough to make it invalid.  He does this by calling it a new and different religion.  When we get tired of that religion, he calls it "new age" and captures a different type of crowd.  He sometimes just totally deviates from the Bible and gives some the powers thru witchcraft, yoga (yoga stems from Hinduism and many poses are said to be poses to other gods) and psychic phenomena.  Then satan lets us play the game “Earth” thinking we have the correct rules to making it to Heaven.  But little do we know that we can't possibly make it to Heaven unless we are following the rules of the original Old and New Testament.   It would be like playing Monopoly without the rulebook.  Each person would have a different concept of how the game should be played!

The reason Christians are always getting slaughtered, in our world, is because it is the only true religion that will bring you to Heaven. These are the people that represent a problem to satan.  He hates anyone and anything that is connected to God.  Before Jesus was born, the Hebrews used the Torah or the first 5 chapters of the Bible.  The Hebrews were correct and had to give animal sacrifices so that they would be atoned for their sins.  (Remember, we are all born into sin...no one is perfect or even close) The animals that were sacrificed were always flawless and without spot or defect.  They were given to God as an offering for their Salvation.  God tried very hard to find a way that these offerings were no longer necessary for an individual to make it to Heaven.  lucifer knew that God loved his creation and that he would not want to send them to Hell (which by the way was created for satan and the fallen angels, not for man).  But satan said that Man had sinned in the Garden, and it would not be fair to send him to Hell and forgive man for his trespasses. You see, God is a Righteous God and satan knows that.  God figured out a way to forgive Man by sending his perfect, flawless, Son to Earth to live as a Man and then to be sacrificed on the cross where he would shed his precious blood for Man’s forgiveness and salvation.  The only "rule" that had to be followed was that Man had to believe that Jesus was sent by God to atone for our sins by dying on the cross, and that he was raised from the dead three days later.  He was the perfect sacrifice that God needed to get Man's salvation and at the same time satan and the fallen angels could go to Hell for their transgressions.   This is the free gift of salvation one hears about being offered.  

God loves his creation.  He loves Man and wants all of us to come back to him.  He created us with free will.  He would never impose his will on us.  The Trinity is made up of God, Jesus and the Holy Spirit. These three are one entity.   Like man has a heart and lungs to function, God has the Trinity.  Each does different functions.  

After man sinned, Earth has been ruled over by satan.  This is why everything is so messed up on Earth.  The Lord has left man to have free will.  He does not interfere too often. You can see how that has worked for us!  But when the Earth gets as bad as it is now, God will be coming back for his creation.  He did this in Noah’s time and Sodom and Gomorrah’s time, for instance.

I believe we are in End Times.  The game, "Earth", is almost completed.  The goal for the "fallen angels", aka demons, is to get as many souls to go to Hell as possible.  The goal for God is to get as many souls as possible who believe in Jesus and why he came to Earth so they can make it to Heaven.  Which is also known as God’s free gift to us.

Unfortunately, I do not know ALL the Rules to the game “Earth.”  This is the best I can do with the information I have been given.  But being in end times, it is imperative that these rules get out to the masses before it is too late for them.

It is also imperative that Man does not take the mark (RFID chip) that God speaks of in his Bible in Revelation.  It is a mark that will be inserted so you can Buy and Sell.  If Man takes the mark of the beast, his soul will automatically be given to satan for Hell.  God will not help you if you take this mark.  It will change your DNA and the Beast will fully control you (check out the Mark of the Beast chapters for further information.)

If you start to feel like you are in a bad sci-fi movie that you cannot get out of, your best bet is to start reading the Bible.  Learn what Jesus did for you and why he came to Earth.  Pray and repent daily.  God will help you if you are sincere.  He can do anything!  Pray for healings; pray for water, pray for food, he will listen.  Never deny you are a Christian.  If you do, Jesus will deny you.  Get water baptized and ask the Holy Spirit to enter you.

God’s word is in the Bible.  What it says, is what it is.  This is what he expects.  If you are a liar, murderer, homosexual, thief, idolater, adulterer, alcoholic, do not keep the Sabbath day holy, take drugs, are jealous of people’s possessions, bear false witness, are disrespectful of your parents, fornicator (without marriage), are non-forgiving of others who have done you wrong, then you need to pray for forgiveness of your sins.  You need to ask God to help you change, but you must want to change.  For Gods kingdom is pure and clean and without spot or wrinkle.  Why would he want to perpetuate the wrongs of this Earth and bring it to his new millennial Kingdom?  He wouldn’t.  God is a righteous and Holy God who is fair and will work with you if you are willing.  He does not want to see anyone go to Hell.  Hell was not meant for his creation but was expanded to accommodate the unrepentant and unrighteous and those who do not believe in Jesus as their Lord and Savior.

You are probably saying but you did not answer the question.  Well, nothing is cut and dry.  God sees us all as sinners until we acknowledge his presence.  How would you like to be the creator of everything and be blamed for everything that has gone wrong while you are not even running the show? Earth is satan’s dominion, at this time.

 Jesus gave us all a free gift of salvation.   He has also given you free will to choose.  God is all about Love.  He has always loved all of his creation.  God does not change ever.  He wants us holy (righteous) if we are to enter His Kingdom.  There are only two locations after death.  We all have the ability to choose which location we want to go to.  God created the parameters in which we operate.   God is our parent. He gives us the right to choose. He created death, he created life, he created the rules he expects us to follow.

What you thought was right is probably not!

Like “The Matrix” with Keanu Reeves & Lawrence Fishbourne and the “Truman Show” with Jim Carrey, reality is what you think it is, until you find out otherwise.  I am writing this to give you the best synopsis of what I have learned. In recent years God’s Prophets have been on YouTube.  How do I know they were all his prophets---?

I Don’t----But after a while, my discernment of whom I should listen to became more refined.

Here it is:

The Bible is a historical document that is true & accurate.  Man took out sections of the Bible that are crucial to its full understanding (Especially Enoch).

There is a Heaven.

There is a Hell.

You either go to Heaven or Hell.  There are no other choices available

God created everything in the Universe.  I don’t know how God was created (though they claim he has always existed.  He has no beginning and no end).

God is Love, Compassion, Righteousness, Honesty, Faithfulness, &

All-Knowing.

God created man to be in his image and to be “His Children.”  God did not want to be in the Universe alone.  God created Man and the Angels which already existed, watched over man.  Like any good parent, there are rules that are expected of “your children.”

We are all God’s children.  He has his rules for his children that give you entrance into his Kingdom-Heaven.

Do not have any other Gods or Idols before him

Do not misuse the name of God (swearing)

Remember the Sabbath Day to keep it holy

Honor thy Father & thy Mother

Thou shalt not kill

Thou shalt not commit adultery

Thou shalt not steal

Thou shalt not lie/ bear false witness

Thou shalt not covet thy neighbor’s house, wife or possessions

Forgive everyone you have resentment towards.  Why would God

 forgive you, if you can’t forgive others?

 God judges your heart and intentions.  

 Do unto others as you expect others to do unto you

 Repent daily of your sins.  After Adam and Eve, we were all automatically born into sin.  God expects a totally clean soul entering into his Kingdom

Treat your neighbor (anyone you meet) like you would wish to be treated.

God wanted man to have free will and choice, so he created an alternative to good.  Without free choice God felt that man would be “enslaved.”  Since God is pure love, kindness, and fairness and he gave man a “choice” to make.  To be with him or against him. The opposite of good is bad, the opposite of love is hate, and the opposite of God is satan. Please note that even though they are opposites, satan is a created being and does not hold a candle to God.  satan was created for God’s plan.  God has no worthy opponent. God has full authority and when you are following God, his protection is with you.

God had the flood in Noah’s time to rid the world of evil and start over.  But unfortunately, some nephilim survived.  The World is currently being run by satan and the nephilim in the background.  God will no longer allow the evil that has permeated this world to continue.  satan’s plan is to enslave man and have them worship him.

 Revelation 13:5-8 KJV

 5  And there was given unto him a mouth speaking great things and blasphemies; and power was given unto                  him to continue forty and two months. 6  And he opened his mouth in blasphemy against God, to blaspheme his name, and his tabernacle, and them that dwell in heaven. 7  And it was given unto him to make war with the saints, and to overcome them: and power was given him over all kindreds, and tongues, and nations. 8  And all that dwell upon the earth shall worship him, whose names are not written in the book of life of the Lamb slain from the foundation of the world.

God is coming to rescue “his children” that adhere to his rules and want to be with him in his Kingdom.  By default, if you make no efforts to get close to our father, you have made a choice for the alternate God, which is satan.  If you don’t believe me, you will have eternity to blame yourself.

Another way you can choose satan, is by taking the mark of the beast.  By allowing this to happen, you have sworn your allegiance to satan. It has elements that will change your DNA.  After your DNA has been corrupted through this marking on your right hand or forehead, you will never be able to repent to get into Heaven.  Game over.  You will also be worshipping the beast system during his reign.  For those of you who claim you want no God, it seems you will have only one choice, Jesus or satan.   For a lack of making a choice for Jesus, will bring you to satan at your death.  

God will win the battle between good and evil.  Evil will be thrown into the Pits of Hell with all of satan’s followers or people who thought they were “Good enough” to get into Heaven.  Hell does exist.  It is in the Bible e.g., Lake of Fire, Gehenna, Hell.   It is your choice.  Hopefully you are informed enough to make a decision that is backed by an action this time around.  You are probably reading this because you have been left behind from the Rapture (some claim there will be more than one Rapture, but this is not verified one way or another).  If you are still left, you have time to get to know the Father (the way to the Father is thru Jesus).  You may have to die by refusing to be marked and refusing to worship the antichrist.  If you die this way, you will make it to Heaven as a Tribulation Saint.

Revelation 7:13-15 KJV

13  And one of the elders answered, saying unto me, What are these which are arrayed in white robes? and whence came they? 14  And I said unto him, Sir, thou knowest. And he said to me, These are they which came out of great tribulation, and have washed their robes, and made them white in the blood of the Lamb. 15  Therefore are they before the throne of God and serve him day and night in his temple: and he that sitteth on the throne shall dwell among them.

God does love you!  This is why he is giving you this final chance.

Jesus Free Gift of Salvation (8)

Jesus died on the cross to pay for the sins of mankind.  Jesus allowed himself to be sacrificed so that we would not have to go to Hell. Every person, with the exception of Jesus, has sins.  The only way these sins could be paid (atoned) for was by the blood and death of a perfect person.   God, our creator, sent his only begotten son Jesus, to be born in the flesh. satan would love for you to think that Hell does not exist.  As matter of fact, he has done a very good job so far making most of us think there are no consequences for our actions.  But there are.   The rulebook is called the “Holy Bible”  The Bible is God’s word.  Every word had been given to the Prophets so the Lord’s word would be known.  The devil would love to have you think the Bible is man-made and not valid. This is not true.  Every word is intricately placed and has meaning and purpose.

 If you have a nagging feeling that what you have been doing is not ok with God, you are probably right. satan has been running Earth for quite a long time now. Government, religious leaders and people in high places have all been infiltrated.  The wars, destruction, deaths, injustice, hate, immoral sex, idol worship, jealousy, and untruths can be attributed to satan.  God has had enough.  He has tried to get your attention but to no avail.   Jesus will do what it takes to wake us up .  For if he does not wake us up in time, our souls will belong to the devil by default .  Things will be changing very soon.  When they do, remember this message and its implications for your soul.  Just because you think things should be a certain way, this will not be enough to get you into Heaven.  Every individual on Earth has a different concept of what God is and what “their God” would expect of them.  That is because we are all individuals.  We would have to have millions of different Bibles, for all the beliefs of the world.  Just look at the Holy Bible, most people even ignore certain parts of it, say it is not up to date, and then change it to suit themselves.  But this is not what our Creator expects of us.  He insists we use his rulebook, the Bible (Old & New).  When Jesus (start of the New Testament) came, he made the animal sacrifices a thing of the past because Jesus was the sacrifice for all of us.

Remember that God loves you very much for he is your creator.  If you wish to be included in God’s kingdom, make sure you know his rules.  When things get really bad make sure you Do Not take   the Mark   in your hand, forehead or via a tattoo, it is the Mark of the Beast.  Receiving this Mark binds you to satan. It would be better to die for Christ than to get the RFID chip (Revelation 13:16-17, Rev 14:9-10, Rev 16:2, Rev 19:20).

Rev 22:14 Blessed are they that do his commandments, that they may have right to the tree of life, and may enter in through the gates into the city

Miscellaneous Facts and Information (9)

Jesus Christ known by the name Yahshua or Yah or Yeshua and is known by many other names as well.

Definition of the name Yahshua - Rescue, save, deliver.  In Hebrew/Aramaic it is Yeshua

The Assemblies of Yahweh (Father God) believe that the definition of the Messiah's name can be found in Matthew 1:21: "for he shall save his people from their sins.”

Father God-Creator of the Universe

It is one of the names of the national God of the Israelites used in the Hebrew  Bible. Yahweh  is the pronunciation  of the transliteration YHWH most widely accepted by Hebrew  scholars. The alternate transliteration, YHVH pronounced Yahuveh.

Why are People Having Dreams and Visions of Futuristic Events?

Acts 2:17   And it shall come to pass in the last days , saith God, I will pour out of my Spirit  upon all flesh: and your sons and your daughters shall prophesy , and your young men shall see visions , and your old men shall dream dreams .

Born-Again Christian-What God Expects

Giving your life to Christ.  Making God your first priority in life above family, friends, or anything else that takes your time.  Following the Holy Bible and all the rules therein.  Being baptized by full water immersion at an age that you are cognizant of what you are doing.  Baby baptisms are not considered Born-Again.  Any practicing Born-Again person is able to baptize in the name of the Father, Son and Holy Ghost (Spirit).  

Idols & Things to Stay Away From

Stay away from all idolatry.  This means Psychics, Witchcraft, Occult, Antichrist Symbology, Yoga (Yoga positions are praying to various Hindu Gods), too much (TV, Gaming, Telephone, anything that monopolizes your time), Love of Money, Sporting Events and Statues you pray to, drinking, smoking and taking drugs for recreation or sexual immorality.  Watch out for anything that destroys your discernment or spiritual awareness and growth.  Love not the world, for if you love the world, you do not love the Father.

1 John 2:15 KJV

15  Love not the world, neither the things that are in the world. If any man love the world, the love of the Father is not in him.

Mark-of-the-Beast-MOTB-What You Need to Know (10)

!

The Mark of the Beast is something you have heard about your whole life. The Mark is most likely a RFID (Radio Frequency Identification Device) Chip and is the size of a grain of rice and the Bible says one will receive his mark in their forehead, or in the right hand. We will be told it is suggested but not mandatory, initially.  Then this Mark will become mandatory.  No one will be able to buy or sell without this device.  Eventually tattoos will be an alternative means of receiving the mark.  This chip/ tattoo contains chemicals and nanoparticles that will alter your chemistry.  The Bible also warns against print or tattooing of any marks upon you.

Anytime government makes anything mandatory, it   brings up a red flag

They will say it will “help” us with medical information,   banking, purchasing, selling, food stamps and travels so no ID will be needed.

The RFID / Verichip (similar chip used in your credit card) is a commitment to satan.  If you are left on Earth in the Tribulation, under NO circumstances, accept this chip.

Revelation 13:16-18

16  And he causeth all, both small and great, rich and poor, free and bond, to receive a mark in their right hand, or in their foreheads: 17  And that no man might buy or sell, save he that had the mark, or the name of the beast, or the number of his name. 18  Here is wisdom. Let him that hath understanding count the number of the beast: for it is the number of a man; and his number is Six hundred threescore and six.

Revelation 14:9-11 KJV

9  And the third angel followed them, saying with a loud voice, If any man worship the beast and his image, and receive his mark in his forehead, or in his hand, 10  The same shall drink of the wine of the wrath of God, which is poured out without mixture into the cup of his indignation; and he shall be tormented with fire and brimstone in the presence of the holy angels, and in the presence of the Lamb: 11  And the smoke of their torment ascendeth up for ever and ever: and they have no rest day nor night, who worship the beast and his image, and whosoever receiveth the mark of his name.

 If you accept this Mark-of-the-Beast, you will have eternity to wonder why you decided to throw this warning away.  Put it on your computer download and Re-read it later.

Most people at this point will say…” Well, I am not going to let anyone insert anything into me.”

But what happens when food and water, purchasing of goods, social security funds, as well as employment are all linked to having this identification means?   Will you be able to hold out then?   Your decision won’t be an easy one.

As insane as it sounds, this is a spiritual war for your soul .   There is a Heaven and a Hell, God and satan. Will you take the Mark of satan e.g.: Mark of the Beast or will you refuse to take it and never bow down to the Antichrist?  It might mean your life if you refuse to take this identification.     But staying loyal to Jesus will get you into Heaven.  Taking the mark will get you into Hell.  Sounds threatening, doesn’t it?   Well, we could just not tell you the rules of the game, let you believe what you want and let’s see how well you do without the instruction booklet.  By the way, this might be the only instruction booklet you get.  I would save it, flash drive it, post it, social media it, photocopy it and email it to all who you might care about.   You are by no means, the only one who is seeking answers.

This information can be downloaded, but not changed.  It is public domain and was written to be free of charge.  A donation to anyone that puts it on their server or tells you it is available for free, might be a nice way of saying, thank you.

One of the original scientists involved with the microchip tried to stop the manufacture of this RFID chip, because Lithium had not been investigated as to its affects in the body when broken or shattered.  Eventually it was confirmed, by a chemist, that a boil like sore would not heal if a RFID chip broke within the body.

Revelation 16:2 KJV

2  And the first went and poured out his vial upon the earth; and there fell a noisome and grievous sore upon the men which had the mark of the beast, and upon them which worshipped his image.

Revelation 16:11 KJV

11  And blasphemed the God of heaven because of their pains and their sores and repented not of their deeds.

Most say that they will not accept any chip in their body.  But what will you do when the only way to bank is via the Mark?  The only way to buy and sell is by the Mark.  What will you do when the only way to get your social security is thru getting the Mark?  There will be no cash, everything will be electronic.  See the problem here?

Bible says: Mark-of the-Beast and Its’ Consequences (11)

Revelation 13:16  And he causeth all, both small and great, rich and poor, free and bond, to receive a mark in their right hand, or in their foreheads:

Revelation 13:17  And that no man might buy or sell, save he that had the mark, or the name of the beast, or the number of his name.

Revelation 14:9  And the third angel followed them, saying with a loud voice, If any man worships the beast and his image, and receive his mark in his forehead, or in his hand,

Revelation 14:10  The same shall drink of the wine of the wrath of God, which is poured out without mixture into the cup of his indignation; and he shall be tormented with fire and brimstone in the presence of the holy angels, and in the presence of the Lamb:

Revelation 16:2     And the first went, and poured out his vial upon the earth; and there fell a noisome and grievous sore upon the men which had the mark of the

beast, and upon them which worshiped his image.  

Revelation 19:20   And the beast was taken, and with him the false prophet that wrought miracles before him, with which he deceived them that had receive the mark of the beast, and them that worshipped his image.  These both were cast alive into a lake of fire burning with brimstone.

Mark of the Beast Poem, satan Says, “Do Not Read!” – By LynL (12)

    The Mark of the Beast was the news on the streets

    The RFID chip would surely make us “Hip”

    Whether right hand or forehead, tattooed or injected

    Life was made so simple by the heads of the elected

    No ID was required to travel or eat

    No ID was needed to buy or sell on Wall Street

    We’d show up without those silly ID’s

    Now we were bound to the New World decree

    Birds of prey, Flocks of Dark Angels

    “Get the Mark today,” they would say

    Headed to slaughter why were we surprised?

    The Mark of the Beast had been satan’s biggest lie

    From voluntary to mandatory the chip was here to stay

    Six-Six-Six embedded on its array

    Causing the wiser to run away

    From the cities they did flee, from these terrible Deities

    Revelation Thirteen: Sixteen was his decree

    End Times would see the Beast, on the hands of you & me

    With the Mark we would be satan’s victory

    Refuse it and Heaven will become our destiny

    Jesus wanted our love and repentance

    God created the universe

    Allowing our personal independence

    Our love for him can be shown by following his rules

    And maybe we will stop being influenced by fools

    Jesus died for us to give us a choice

    There are only two destinations when plotting

    your course

    Repent from your heart before it’s too

    Jesus Loves us and wants to protect our fate

End of the World As You Know It- Preview of Hell (13)

You are at a crossroads in your Life and Afterlife. You may have said there is no God and that you would rather be in Hell with your friends than be in Heaven.  It is YOUR choice.  But you need to know one thing first.

Have you ever considered that hell is the realization that we will NEVER see or be with God?

Light, God’s Kingdom, is loving, kind, beautiful, pleasant, interesting and Heavenly.  

The devil has misled you  to think hell will be a continuous party.  With fun, sex and booze.  If it were that easy, many would have chosen that option, but it is not.  Once I had the opportunity to visit Hell.  It is not a bill of goods one wants to preach about.  What you have NOT been told is that Hell is a place of torture, depression, loneliness, despair, sadness and hopelessness…Never ending.   There is no party, there are no friends, and there is no sex.  And there is no way out.   Also, the booze dried up eons ago.   Did you really think there would be a reward for going down the escalator?   So, you really don’t want to commit ?  By making no choice for Heaven or Hell, you have automatically, by default, chosen Hell.

Does this seem to be going on forever…? So, does Hell…Continue?  With satan and is fallen angels, we need do nothing.  But we will pay the price in death and eternity.

What and Who We Have Become? (14)

We as children of God were supposed to love one another. Love conquers a multitude of problems.  If one helps their neighbor, helps a homeless person, gives of their time, talks with someone that is down, this shows the love that you have in your heart for another human being.   We were all formed in God’s image.  Where has this love gone?  Most will cheat their relatives, friends and co-workers.  When a promise is made most never seem to follow thru unless convenience is served.  Where is the humanity that should have been instilled in each and every one of us?  

Love is shown by compassion, dedicating oneself to helping others, giving your last piece of bread to someone else in need.  While our dwellings get larger, our cars more expensive and our love for others get lost in the shuffle of life, I ask why?  Weren’t we told; it was better to give than receive?  Weren’t we told what we did for others, was done for Jesus as well?  Have we forgotten it is not all about us and what we need and want?

God is not happy with where society and where his children have put their priorities.  He’s saddened by the lack of love and compassion for others.  To love ourselves more than the guy next to us, was never the goal of living on Planet Earth.  We were supposed to give of ourselves, give to others in need and care about the downtrodden.  Somewhere this was lost.  Me, myself and I is what society has become.  This is a putrid stench in the nostrils of our Lord and Savior.  About face and change what you have become, for your eternity may rest in the balance.

 Gaming Instructions, Let the Rules be Told (15)

Reality is NOT what it seems.

Most things are the opposite of what you have been taught at school.

There is a Heaven and there is a Hell.

There is a God and there is a satan.

There is a contest for your Soul.  God loves you and wants to save you from Hell.  satan hates you and wants you in Hell.

The party in Hell is sponsored by Demons and you are the buffet.

Taking the RFID Chip for identification or Buying and Selling will make you satan’s prize.  This means you will wind up in Hell forever.

If people vanish, they have been “Raptured” If you are left, this means you didn’t follow God very closely or at all.  Not all hope is lost.  You can still make it to Heaven if you follow God/ Jesus and never worship the Beast or deny the name of Jesus or take the Mark.  If you are beheaded for Jesus Christ, you will become a Tribulation Saint and make it to Heaven.

The Antichrist will be on Earth posing as God.  This is another lie from the devil. This is what he does best! Jesus will not be on Earth at this time.  satan has run Earth for thousands of years. The Anti-Christ will seem to have all the answers and be charming and do many tricks that will fool many.  The Antichrist will claim he is God!

There is only one creator, one God.  This is the God of the “Holy Bible.”  His son is Jesus and he died on the cross for us so we would be saved from Hell.  We must believe in Jesus so we can get to Heaven.  We are all sinners (Romans 3:23) and must repent.

The closer you get to Jesus Christ, the closer he will be to you. Faith in Jesus will give you an upper hand over the demons that are walking this Earth.  God will provide.  You will need to show your faith in the very near future if you are going to make it to Heaven. Let the games begin.  

satan Says:

Heaven and Hell are not real

The devil does not exist

We have nothing that we need to repent for

 If we are a good person, then there is nothing else that needs to be done

We are all intelligent people and how silly of us believing in a “Fairy Tale God”

Being a “Spiritual Person” is wonderful and great.  Doesn’t matter whom we

 pray to. We should just believe in ourselves, and enlightenment will do the rest!

The Bible is a book written by Men and is not the inspired words or actual words of God

It’s ok to sleep around with anyone, anytime, any gender.  The Pope even says it’s fine.

Even if a God existed, he is kind enough to let us into his kingdom even without belief in him or the belief he paid a huge price for our salvation

We are important enough in this universe that we can make every decision without consequences, repercussions, or serious aftermath.  Carry on

It is ok to sleep with your partner out of wedlock.  Goodness it is the 20 th  century

It is fine to kill others in the name of your religion, if others will not believe in your religion.  

Listen to the Pope.  He says it is dangerous to have a personal relationship with God.  

Smoking, Drinking and Eating to excess is our given right

Once saved, always saved.  Way to go!

 Pay no attention to the little device or tattoo that the Government needs in your hand or forehead for your safety, security and convenience.  It means nothing.  Just a formality for our new government & money.

You Believed…. (16)

Hell was a myth, that was ridiculous

Your TV/NEWS Stations gave you all the NEWS

There might be Aliens somewhere in the Galaxy-But not here

Jesus existed, but you never felt the need to thank him for taking your sins away, when he died on the cross for you  

The Bible was a book that was written by men and couldn’t possibly have much value.

The 10 Commandments were not important enough to follow or even know at least 5 of them by heart.

Demons belonged on Theatre screens and were for entertainment.

That being a good person should be good enough for Jesus

That the bible could be modified to one’s beliefs and likings without consequence.

Our government was working for the people instead of against the people

When things get bad, the police, 911 and hospitals will be there to save us

That all search engines were created equal with comparable results.  But instead, your favorite search engine has been hiding most results that the elites do not want you to see or know.  Try Yandex.com if you want all results with opinions on both sides.

You Should Have Believed…

 You were not as smart as you thought, and the satan is a master in misinformation, half-lies and deception.  Being around for thousands of years gives satan a major advantage.

 In God, and that Jesus was his only begotten Son, who came to Earth in the flesh

That Loving your neighbor as yourself was imperative to entering the Kingdom of God.  Why would God forgive you of your sins, if you can’t forgive others of their sins?

That the Mark of the Beast would be a major hint that we were in the end times, and that if you received this Mark, you would seal your fate for eternity.        

 There are only two choices.  1. Heaven or 2. Hell  

There is a God, and he expects you to be following his rules, which are in the Bible.  

 Life is not just a party; it is a learning ground to get closer to the creator.  

If Heaven is a possibility, then why wouldn’t Hell be a possibility?

Just because you think you will die, and you cease to exist does not mean you are correct.  So far, your batting average is far from exemplary.

  I WANT TO TELL YOU… (17)

   I want to tell you

   I will forgive you for everything you have ever done wrong

   I want to tell you

   I will extend to you Grace and Mercy when believing in me

   I want to tell you

   I love you more than you can imagine

   I want to tell you

   It’s not too late to have faith in me

   I want to tell you

   That I am the only true God

   I want to tell you

   That I am your Lord and Savior

   I want to tell you

   I can only hope for your Salvation, for so long

   Now it is time for you to work for your Salvation

   That’s what I want to tell you!

Atheist or Agnostic (18)

If you are an Atheist, Agnostic, or undetermined in faith, you have already been swayed into believing that you are thinking for yourself.  The job of satan is to deceive, lie, falsify, and make people believe, what he wants them to believe.

The Bible has been edited, portions deleted, and controversial sections totally excluded (Book of Enoch, for example) for the purpose of misleading its readers.  For if we had a complete picture of the Bible and its history, we would know why we are on this planet and why we were created.  We would know that there is both a Heaven and a Hell.  If you do not believe in the one true God, satan has dominion over your soul.  One might ask, “Who is the true God?” since there are so many different religions.  The Bible has been around for the longest time and satan would certainly want to shut down a religion that would explain the reality of our existence (as well as satan’s existence).  That religion is Christianity.  That is why Christians throughout the world, and throughout history have been persecuted more than any other religion. satan does not want this religion to grow.  satan will concentrate his efforts on getting rid of a belief that would inform people of his existence.  

God, who is the creator of the universe and all that exists, wanted to share his creation with his “Children,” us.  He created each and every one of us to be part of an interactive reality.  But God made it impossible to have Love without Hate and Good without Evil.   God wanted his children to have free will to freely make the choice to follow him.  God created laws for his Kingdom (Rules and Commandments) that were supposed to be followed by his children. All others, who did not want to make the choice for the road that leads to God, would by default, automatically belong to satan.

So, when Adam and Eve were in the Garden of Eden, evil and sin prevailed when the fruit was eaten.  At that point, all of mankind was born into Sin.  This is one reason we must repent and ask for forgiveness.  Some of God’s children have made up a road that does not exist.  Let no one deceive you.  There are only two roads.  The roads you take in life either go towards Heaven or towards Hell.   Some people believe that there is eternal sleep after you die.  This is not true.  If people don’t wake-up, they will bear the consequences and will have no one else to blame.  Eternity in Hell is a long time.

You can choose to be an Atheist or an Agnostic or even be only partially convinced in the Bible.  But anyone who does not follow the Commandments of God, does not love his neighbor like himself, does not forgive others, will by default find themselves in Hell.  You may think you have made a proud choice of not believing, but that choice has been made for you with help from the Enemy.  Your pride will not help you in Hell.

The World is really not what we have envisioned it to be.  Your Soul has been part of a heavenly battle (or not so heavenly battle) that has existed since the beginning of time.  You may think of yourself as a smart individual, but you are no match for the devil!

Hell was never made for humans, but for “the fallen angels.” God truly mourns for those souls who choose to go to hell by following the ways of the darkness.  Hell is very real and is the eternal judgment for those who willfully disrespect Jesus and the price he paid for our freedom.  

If you created the Universe and all the Souls in it, wouldn’t you want respect and want your Commandments to be followed?  Why would you think that you could do anything you wanted and not pay the price along the way?  The price is your respect, your belief, and loving one another.  You have probably complained numerous times about how bad this world is and how you would want all people to be good and honest and a place where it’s not dog eat dog.  Well, this is how it is in Heaven.  God will not allow anything that is not pure and clean and unblemished into his Kingdom.  You need to repent from your heart and ask for God’s forgiveness.

All Your “Stuff” Won’t Save You (19)

Your Advanced Degrees will not help you

Your fancy car won’t be able to take you anywhere in the floods and earthquakes

Your 401K will be taken from you, before you even have had a chance to use it

Your beautiful home will perish along with your other priceless “things”

Your Airline Miles will disappear, and no one will be there to complain to

Your retirement you waited your whole life for, will never happen

Your Social Security check you have been waiting for during your life, isn’t there.  What?

Your college funds you’ve saved for your children, will just be numbers listed on paper

Your status in the community will not save you from what will be coming

Your job that everyone looks up to, will be gone along with its corresponding paycheck

Your favorite book may have to be used for toilet paper

Your health care might give you a bed in a hospital in the hall, as you fade away

Your Jewelry, Gold and Silver will be too bulky to transport by foot

People in power with other agendas have formed your “knowledge of the world.”   I wonder what they want us to know and what lies we think are truth?

The psychics, the idols, your other religions won’t give you answers when the destruction starts.  You will have more questions than ever before.  Interesting that the things we all thought mattered on Earth e.g., Money, Fame, Respect, Power and Knowledge should have been replaced with what truly mattered e.g., Love, Righteousness, Truthfulness, Kindness, Helpfulness and Faith in Jesus Christ.  Your attitude that you know more than the Street Preacher, trying to save your soul, will diminish each day, until it is their knowledge you seek!

If you haven’t figured it out yet, don’t get cozy on the Titanic, for this ship is going down with its inhabitants.  The Titanic is the Earth, and its inhabitants are the unsaved souls that satan has lied to.

Enoch-The Missing Part of the Bible-(20)

The question that should concern all of us is the Book of Enoch true?  The Roman Catholic Church took the book of Enoch out of the Bible around 500 A.D., despite the widespread popularity and endorsement by the many early churches.  Most previous Bibles were burned and disposed of.  One can only venture to guess why an important and revered portion of the Bible was subjected to such scrutiny.

In the Book of Enoch, 1 Enoch 1:1, it is addressed to the elect and righteous, that will be living in the day of the tribulation, when all the wicked and godless people are to be removed.  If so, can the Book of Enoch be addressed to us?  Whether this portion of the Bible is canonized (stamp of approval) or not, we need to take heed.  Nothing must be rejected which pertains to us. The Jews may have rejected Enoch because it foretold of Jesus Christ’s arrival.   It also told of the “fallen angels” and how 1/3 of the Angels came down to Earth to mate with the woman.  The species that were created were the “nephilim.”  The DNA of mankind was now compromised and God, in Noah’s time, created the flood to rid the world of all the corruption that permeated the world.

Man is only but a man.  Man may be the judge and jury if scriptures are suitable for publication.  When man rejects portions of scripture, when it is not suited to their liking, damage is done to the complete and whole meaning of what the Bible says.  This crucial chapter gives light to Genesis 6:1-4  …And it came to pass, when men began to multiply on the face of the earth and daughters were born unto them, 2 that the sons of God saw the daughters of men, that they were fair; and they took for themselves wives of all whom they chose.  3 And the Lord said, “My Spirit shall not always strive with man, for he also is flesh; yet his days shall be a hundred and twenty years.  4 There were giants on the earth in those days; and also, after that, when the sons of God came in unto the daughters of men and they bore children to them (nephilim), the same became mighty men who were of old, men of renown (giants).

In the Book of Jude, it ties in with the eliminated Book of Enoch with these verses that refer to Enoch:

 Jude 1:14-15 14  And  Enoch  also, the seventh from Adam, prophesied of these, saying, “Behold, the Lord cometh with ten thousand of his saints 15 to execute judgment upon all, and to convince all who are ungodly among them of all their godless deeds which they have godlessly committed, and of all the harsh speeches which godless sinners have spoken against Him.” (Enoch1: 1)

No wonder the Book of Enoch was rejected by the Non-Messianic Jews and not admitted into their canon.  Having rejected Jesus Christ, they could have never accepted his Holy Scripture, which so boldly testified of him, long before his coming.  The Book of Enoch, perhaps the first book ever written by the hand of a human being, proclaims the undisputed Lordship of the Son of Man and prophecies with articulate clarity of his Millennial Rein at the end of the age.  In accordance with Jesus’ own words, the teaching of the apostles before all other known manuscripts, the Book of Enoch, designated the coming Messiah as the Anointed One (Christ), the righteous one, the elect one and the Son of Man.  The term “the Son of Man” is an explicit title, and not a descriptor.  Jesus Christ used “the Son of Man” most often when referring to himself.  Jesus uses this title over 80 times while referring to himself.

We can conclude that if the “Book of Enoch” was left alone and never dismissed the following would be true:

Jesus Christ would be known by the Jewish faith, as the Messiah, as foretold in the Book of Enoch.

Jesus Christ is the Son of God

Healings, Demons and Binding Spirits (21)

HEALINGS: How they are done

When healings are done, they are done in the name of Jesus.  Even though a person is claiming healing in Jesus’ name, the person responsible for that healing is Jesus.  Without Jesus, there would be no healing.  I have prayed for people, and I have seen the Lord heal them & I believe the Lord will heal, if you believe and pray in his mighty name.  Ask the person about their medical problem.  Pray for healing in those areas.  For by Jesus stripes, we are healed (this refers to Jesus who was whipped for our transgressions).

For Instance:   I rebuke the spirits that are causing you trauma, pain, & inflammation, in the name of Jesus.  I command these areas and your health to be restored back to normal in Jesus’ name.  I bind, break and cancel all assignments of the enemy and send you back to the abyss, where you belong in Jesus’ name.   Remember it is not the person who is saying the words that is doing the healing, but it is Jesus working thru you.  You are just a conduit.  The power of Jesus and his name carry incredible power.

demons

demons are there by legal possession or consent.  It is up to you to denounce them and ask for your freedom in Jesus’s name.   One might say:     I sincerely want to be free of these demonic powers.  I renounce satan, demons & bad spirits in the name of Jesus.  I cancel any demons’, legal rights and remove them in Jesus’ name.  

All mighty Father in Heaven.  I thank you for Jesus.  He is my savior, and I am so thankful.  And because you forgave me, I choose to forgive others.  I forgive everyone who has hurt me, lied to me, or disappointed me.  I forgive myself completely.  I repent of anger, bitterness, hatred, rebellion, resentment, or revenge. Envy, jealousy, strife, lust, witchcraft, idolatry, fear, doubt and unbelief will be a thing of the past.  I put all under the Blood of Jesus Christ.  I denounce the sins of my ancestors and I separate myself from all generational curses.  I renounce and confess as sin all unholy vows, pledges, and ceremonies and separate myself from those curses.  I denounce and confess as sin all unholy soul ties.  For Jesus is my savior and Lord and my deliverer and healer.  I choose to be free, and I will be now, in the name of Jesus Christ.  Amen

Binding demonic spirits

  Should only be done if you are covered in the blood of Jesus because he is your Lord and Savior. This should be said verbally, and you should be following all of God’s rules if binding demons.  They tend to attack those who do not know the rules of God’s Kingdom.  You must be in Christ and Christ in you!

In the mighty name of the Lord Jesus Christ, I bind every demon power listed or spoken by my brothers and sisters and anyway associated with my brothers or sisters whether in them, attached to them, or anyway connected in their life.  I call you, all under the authority of the living resurrected Lord Jesus Christ.  You will not harm them or go to anyone else after you leave.  You cannot split, divide, multiply, fragment, or clone in any way or pass your duties on to any other demons.  This satanic Kingdom will be completely and totally destroyed.  Any damage, disorders, sickness or diseases must be put back in order just as Jehovah God intends them to be.  In the name of Jesus Christ, I command Right NOW that the demons line up in order of rank.  In the name of Jesus Christ, I remove all your crowns, your rolls of authority, your rights, your privileges, legal permissions are all cancelled.  Without hesitation pick up all your evil kingdom, all your residue and come out NOW, immediately and directly into the abyss.  I command that in the name of Jesus Christ.  Amen

 PSALM 91 – (A Psalm of Protection) (22)

HE THAT DWELLETH IN THE SECRET PLACE OF THE MOST HIGH

SHALL ABIDE UNDER THE SHADOW OF THE ALMIGHTY

I WILL SAY OF THE LORD

HE IS MY REFUGE AND MY FORTRESS

MY GOD; IN HIM WILL I TRUST

SURELY, HE SHALL DELIVER THEE FROM THE SNARE OF THE FOWLER

AND FROM THE NOISOME PESTILENCE

HE SHALL COVER THEE WITH HIS FEATHERS

AND UNDER HIS WINGS SHALT THOU TRUST.

HIS TRUTH SHALL BE THY SHIELD AND BUCKLER

THOU SHALT NOT BE AFRAID FOR THE TERROR BY NIGHT.

NOR FOR THE ARROW THAT FLIETH BY DAY.

NOR FOR THE PESTILENCE THAT WALKETH IN DARKNESS

NOR FOR THE DESTRUCTION THAT WASTETH AT NOONDAY

A THOUSAND SHALL FALL AT THY SIDE

AND TEN THOUSAND AT THY RIGHT HAND.

BUT IT SHALL NOT COME NIGH THEE

ONLY WITH THINE EYES SHALT THOU BEHOLD

AND SEE THE REWARD OF THE WICKED

BECAUSE THOU HAST MADE THE LORD, WHICH IS MY REFUGE,

EVEN THE MOST HIGH, THY HABITATION.

THERE SHALL NO EVIL BEFALL THEE

NEITHER SHALL ANY PLAGUE COME NIGH THY DWELLING

FOR HE SHALL GIVE HIS ANGELS CHARGE OVER THEE,

TO KEEP THEE IN ALL THY WAYS

THEY SHALL BEAR THEE UP,

LEST THOU DASH THY FOOT AGAINST A STONE

THOU SHALT TREAD UPON THE LION AND ADDER.

THE YOUNG LION AND THE DRAGON SHALT THOU TRAMPLE UNDER FEET

BECAUSE HE HATH SET HIS LOVE UPON ME,

THEREFORE, WILL I DELIVER HIM

I WILL SET HIM ON HIGH, BECAUSE HE HATH KNOWN MY NAME

HE SHALL CALL UPON ME, AND I WILL ANSWER HIM

I WILL BE WITH HIM IN TROUBLE; I WILL BELIEVE HIM AND HONOUR HIM

WITH LONG LIFE WILL I SATISFY HIM

AND SHEW HIM MY SALVATION

Free Choice and Sin (23)

God created everything.  Why?  It was probably very lonely by himself.  God is Love and probably needed the love of others to feel complete.  All God has ever wanted was our acknowledgement and understanding that we were given life by him and that he is our Father.  That Jesus saved us from our sins by dying on the cross. He wants a relationship with us. He cares for every one of us.  The angels were created first, but man was created in God’s image.

He felt that it was important to give us free choice.  To accomplish this, he told Adam he could eat anything in the Garden of Eden, except from the Tree of Knowledge.  Adam & Eve could not resist when lucifer lied to Eve.  Of course, when children do not behave, there are always consequences.  The consequence was allegiance to Sin or satan.  This then became the destination (Hell) for Adam and Eve and their descendants.  Even though hell was originally made for the fallen angels, it was expanded to accommodate unrighteous humans, after we sinned.

God decided he would make a way for mankind to be saved by his Grace.  God felt it should be a great sacrifice on his part, to show his love.  So, he sent his only son to Earth and die for our sins, as a perfect man.  A passageway to Heaven was created with this Love.  

This is where God’s Grace comes in

Believe Jesus is Gods Son

Believe he died on the cross so that our sins would be forgiven

Believe he was raised from the dead three days later

Believe with your heart in Gods wonderful gift of salvation thru the holy blood of his son.

Repent of your Sins and ask to be part of God’s Kingdom and be forgiven.

Homosexuality, Fornication, Liars & All Sins. (24)

Why is it that homosexuality has become a totally acceptable practice? Wasn’t it only 30 years ago most homosexuals were still in the closet?  Has satan exponentially accelerated the acceptance of what he knows is not permitted per the Holy Bible?   satan has been working overtime to make sure we think that the Holy Bible is an outdated, antiquated piece of literature that needs update.  satan is a liar and has always been a liar.   His aim is to mislead and misinform.  Whatever God has or created, satan wants something comparable, but he will twist it to become evil in the process.  

Just remember that in

Hebrews 13:8  it says:

 Jesus Christ the same yesterday, and today, and forever.  9 Be not carried about with divers (diverse) and strange doctrines.

God expects us to follow the Holy Bible as it stands.  God did not make exceptions for Noah’s timeline or for Sodom and Gomorrah’s timeline.  Homosexuality was not accepted then and nor is it now.  This does not mean that God does not love the homosexual.  He just considers it a sin like lying, cheating, unforgiveness, etc.  It is a sin in which one must turn from and repent of.  

Man might want to debate this point.  It is too late to debate.   It is too late to argue.  If you wish to continue with your sins, whatever they are, that is your prerogative.  But remember that God will only let the pure of heart, that are following all his rules, into Heaven.  Are you willing to take the chance that I am wrong?  The Holy Bible has all the answers.  I am not in question here; it is your belief in what God wants of his children.

He wrote down what he wanted of his children many years ago.  Man is who changes the Holy Bible not God.  Man, and its governments make these changes.  Could our government be ruled by the satanic forces that make these changes?  

I would not love you, if I were to keep this information from you.  I love you no matter what your sin is and so does God.  But one of his rules for entrance into his New Kingdom is purity.  Is a liar pure?  Is a thief pure?  Is a homosexual pure?  Is someone in fornication out of marriage pure? Your decision will bring you into a wonderful Kingdom or into Hell.  Each and every person are the writers of his or her own destiny.    

It is imperative that the rules of “life’s game” be published and known, so man can make his decision for purity or sin.

One might say, “But I love this person and feel comfortable loving the same sex.” But what about the person who is a thief and claims they feel more comfortable stealing from others?  What about the person who lusts after someone else’s wife, because it is true love?  What about the person who sleeps with someone out of wedlock?  These are sins per the Holy Bible.  The Holy Bible will not be changing for you.  You must change to conform to the Holy Bible and the wishes of God.   Now is the time.  It is still not too late.  God wants you to make it into Heaven.  We all make incorrect assumptions of what is permissible in our lives.  Then we learn that it is something that can be correcte.  Only we can be in charge of the change that is needed to correct these sins.  No one else can do, what needs to be done by you.

Let me remind you that you need to repent now. Get down on your knees and from your heart ask for God’s forgiveness.  The time is running out on the clock.  No more time to procrastinate.  Either you do it or you will end up in the wrong place.  Your decision, your choice.  Free will.

Bible Warnings of What are Sins to Watch Out For:

Romans 1-:18-32 18   For the wrath of God is revealed from heaven against all ungodliness and unrighteousness of men, who hold the truth in unrighteousness; 19  Because that which may be known of God is manifest in them; for God hath shewed it unto them. 20  For the invisible things of him from the creation of the world are clearly seen, being understood by the things that are made, even his eternal power and Godhead; so that they are without excuse: 21  Because that, when they knew God, they glorified him not as God, neither were thankful; but became vain in their imaginations, and their foolish heart was darkened. 22  Professing themselves to be wise, they became fools, 23  And changed the glory of the uncorruptible God into an image made like to corruptible man, and to birds, and fourfooted beasts, and creeping things. 24  Wherefore God also gave them up to uncleanness through the lusts of their own hearts, to dishonour their own bodies between themselves: 25  Who changed the truth of God into a lie, and worshipped and served the creature more than the Creator, who is blessed for ever. Amen. 26  For this cause God gave them up unto vile affections: for even their women did change the natural use into that which is against nature: 27  And likewise also the men, leaving the natural use of the woman, burned in their lust one toward another; men with men working that which is unseemly, and receiving in themselves that recompence of their error which was meet. 28  And even as they did not like to retain God in their knowledge, God gave them over to a reprobate mind, to do those things which are not convenient; 29  Being filled with all unrighteousness, fornication, wickedness, covetousness, maliciousness; full of envy, murder, debate, deceit, malignity; whisperers, 30  Backbiters, haters of God, despiteful, proud, boasters, inventors of evil things, disobedient to parents, 31  Without understanding, covenantbreakers, without natural affection, implacable, unmerciful: 32  Who knowing the judgment of God, that they which commit such things are worthy of death, not only do the same, but have pleasure in them that do them.

Revelation 21:8

8  But the fearful, and unbelieving, and the abominable, and murderers, and whoremongers, and sorcerers, and idolaters, and all liars, shall have their part in the lake which burneth with fire and brimstone: which is the second death.

Lev 20:13 & 22-23

13  If a man also lies with mankind, as he lieth with a woman, both of them have committed an abomination: they shall surely be put to death; their blood shall be upon them. 22  Thou shalt not lie with mankind, as with womankind: it is abomination. 23  Neither shalt thou lie with any beast to defile thyself therewith: neither shall any woman stand before a beast to lie down thereto: it is confusion.

1 Timothy 1:9-10

9  Knowing this, that the law is not made for a righteous man, but for the lawless and disobedient, for the ungodly and for sinners, for unholy and profane, for murderers of fathers and murderers of mothers, for manslayers, 10  For whoremongers, for them that defile themselves with mankind, for menstealers, for liars, for perjured persons, and if there be any other thing that is contrary to sound doctrine.

  Where Did Everyone Go and Why I Am Left Behind (25)

   If you are left, and haven’t made it in the Rapture, you need to find Gods word.

   This word can be found in the Bible.  Yes, the one that you have either been:

IGNORING

READING BUT NOT FOLLOWING

READING BUT FOLLOWING, WHAT YOU DEEM WORTHY

CLAIMING IT’S JUST NOT ACCURATE ENOUGH TO BE STUDIED

I was guilty of all of the above, at one time or another.  I thought that being a decent person was enough.  For God’s sake, I have never killed a person.  That should account for something.  I had given $1.00 to a homeless person last year and my half-eaten muffin last month. Or what about that $250.00 is sent to KCET?  I really liked the video and CD set they sent me, afterwards.  I know that someone must have taken notes on my good deeds.  

You are here because you need further refining.  Whether it be major or minor, God judges all of us fairly.  You may have thought you knew what God wanted of you, but you are left behind for possibly one or more of the following infractions.

You shall have no other God’s before me

Sexual Immorality or Deviance

Homosexuality

Coveting what you want, that you can’t have

Not treating your neighbor (anyone) like yourself

 Not Loving others.  Love for your fellow man

Forgiveness, for God will forgive you, if you forgive others

Thou shalt not make unto thee any graven images (Idols)

Thou shalt not take the name of the Lord thy God in Vain

Remember the Sabbath and keep it Holy

Honor your father and mother

Thou shalt not kill

Thou shalt not steal

Excess of Drugs, smoking, drinking

Having a relationship with God.  Praying, reading his word and getting to know him

False Witness.  Lying

Putting anything before God, your Father in Heaven.  This can mean sports, television, computer, money, business, gaming, or anything you love more than God.

Being humble and not being prideful is important to God.

I certainly have not covered everything, but I bet you can see some of the infractions that you may be guilty of.  God is a fair and loving God.  With Repentance and staying away from those sins he said in Hebrews 10:16-17 .   I will never again remember their sins and lawless deeds.   None of us are perfect but we need to obey the commandments that God set forth in the bible.  By repentance of our sins, and not going back to these sins, we effectively wash our souls and make them clean.

Jesus Identifies Himself (26)

Jesus Declares

 When Jesus said John 14:6, “I am the Way, the truth, and the life: no man cometh unto the Father, but by me. 7. If ye had known me, ye should have known my Father also. 10. Believest thou not that I am in the Father, and the Father in me?  The words that I speak unto you, I speak not of myself; but the Father that dwelleth in me, he doeth the works.

John Recognizes Jesus is the Word  in

John 1:1 , The Word was God.   The Word became flesh and dwelt among us ( Jesus came to Earth in the flesh and dwelt among us ) .   In the beginning Was the Word.

The Blind Man

Jesus when he came to the blind man, who wanted his sight, takes and spits on the ground until he makes a cake of clay, to put on his eyes as a salve.  This clay dirt is put on the blind man’s eyes and then Jesus tells him to wash in the Pool of Solom.  Why Did Jesus do this?  This man was born blind.  Maybe Jesus takes and anoints him with this dirt clay because He is showing Israel, that he is God, that formed Adam from the Dust from the Ground.  Could He be identifying himself?

Woman at Well  

When he says to the woman at the well, “If you knew who it was who was talking with you, I would have given you water, so that you would not have to come here anymore.”  What is Jesus doing?  He is giving her a sign to recognize who he is.  She said, “Sir, give me this water that I don’t have to come and draw from the well anymore.”  “From your belly shall flow rivers of living water.”  He was giving her signs to look for.

Jesus on the Cross

When Jesus was pierced on his side of his body, while on the cross, both blood and Living Waters flowed out of him. John 7:38  says: He that believeth on me, as the scripture hath said, out of his belly shall flow rivers of living water) . After his resurrection, he breaths on his apostles, saying, “Receive the Holy Ghost.”

You Are Confused, Aren’t You? (27)

The only difference between you and me is that God woke me up in 2012.   I had trouble believing that the world we currently live in, was not the reality that we have been led to believe.  I had trouble understanding that the system was so fragile that the slightest problem could topple the set of dominoes, unmasking the facade of what we believed life to be.   God tried to wake us all up, but only a handful heard him.  I have been in training, to help others understand, when this time comes upon us.

It is now here.  This world is in actuality, a war between good and evil and the battleground is planet Earth as well as the Heavenlies (spiritual realm).  It has always been this way.  Because one does not understand how something works, doesn’t mean that it doesn’t exist.  The powers in charge have misled us.  Most everything we believe is wrong!   There is the Spiritual Realm and the Earthly realm.  These realms are about to merge.  

Now time is out.  God is back to get his creation, Man.   We were created in his image to be his children.  Just like your parents, God has rules and expectation of his children, before we are to enter his eternal Kingdom.  Jesus is the only way to eternal life and perfection in the universe

If you have discovered any other religion or “New Age” or “Designer Faith”, it is imperative you change now.  For you will be left behind by God.   What does left behind mean??   Left behind means that a certain percentage of the population, that was not following God’s rules, will not make it to Heaven, initially.   Since there is a Heaven and a Hell, and nothing else in between, your choice will be an eternal one.  There will not be a third chance to get it right.  You have already failed on attempt number one.  God is generous enough to give you one more chance to get it right!

Does this seem to be going on forever…. So does Hell…Continue Reading.  If we choose sin, we have made a choice for satan.  With that choice, we will pay the price, when we die, for eternity.   satan will have claim to our soul and will do what you only thought was possible in the movies.

Your creator, God Expects Little of You (28)

All he ever wanted was your love, righteousness and forgiveness of others

When he created you and I, he created a harmonious garden with love and beauty

He had created a wonderland that, we never really fully explored

Our life in paradise, was cut short by Adam and Eve

We now live on an Earthly realm run by darkness

Many of our Souls, are no longer able to see thru this darkness

In the Heavens there is a war going on between Good and satan

Our Souls are what they are fighting for

Jesus already paid the price of your Soul when he died on the cross

Many do not know that Repentance is the first step in giving your allegiance to God

This allegiance gives you your Soul back from satan

A gift of grace and mercy that was bestowed on us, from God thru Jesus Christ

Jesus would love you to be part of his Kingdom, and will forgive any transgressions

Repent of your sins and mean it from the heart

Follow his commandments

Say out loud:

God, thank you for your only begotten Son, Jesus Christ

Jesus died on the cross so that we could be forgiven of our sins

He rose from the grave, three days later

Please forgive me for I am a sinner and would like to repent of those sins

Father, in the name of Jesus Christ, please come into my heart as my personal

 Lord and Savior today.  I give you, my life.   In Jesus name.   Amen

LEFT BEHIND INSTRUCTIONS: People Have Disappeared! (29)

Believe in Jesus.  Believe he died on the cross for our sins.   Believe Jesus came back from the dead 3 days later.  Believe that you are a sinner, for you are of the same blood as Adam and Eve. Don’t let your pride tell you that there is no sin in your life.  I used to believe I was without sin.  Your first step is repentance of all the bad things you have done in your life.  Lack of believing in Jesus is one of them.

Never pray to any other gods.  This is idolatry. Even if your life is in danger, never bow down to another god.  God expects your allegiance to him. If you stay loyal to Jesus, you can enter into Heaven as a Tribulation Saint if you were left behind (after the rapture).

Never deny Jesus as your Savior.  If you do, he will deny you.

Make sure you have forgiven all people, for everything.  No matter how bad it was.  If you cannot forgive others, then God will not forgive you.  If you are having trouble forgiving, pray to Jesus for his help and guidance. If you don’t let go of that pain and unforgiveness, that person will be the cause of your entrance into hell.  Just remember that they have already caused you enough mental anguish, let go of it, so that you will not have to spend eternity thinking of them.

Repent of your sins and understand you are a sinner.  Repent daily from your heart and ask Jesus into your heart.  Become Born Again and get baptized in full immersion of water.  Full baptism is very important, any Born Again Christian can baptize you.

Get out of the cities and start a community in the mountains.  Do not kill anyone.  If you are taken to a FEMA (government run federal camps), do not deny being a Christian.  Do not take the Mark of the Beast, which is either injected / or tattooed in the right hand or forehead.  If you do, you will belong to the devil for eternity.  Being put to death will be far better than taking the Mark of the Beast.

Know that Jesus loves you.  Jesus will come back for the remaining loyal people, after the Tribulation.  If you die honoring his name and rules, you will make it to heaven.

When Adam and Eve ate of the Fruit, God was disobeyed.  They felt they knew what was better and did not listen to God.  This is what caused sin, that is in the world today.  Jesus died on the cross so that we could be saved from this Sin, that was created due to our ancestors Adam and Eve.   We are fashioned in the image of God.  God wanted children to watch over and instruct.  Imagine you have a child that did not listen to you and then they went out and got into trouble.  You would want them to come home and behave (because you know better) and then you would teach them the correct way to behave and teach them the wonders of life.  You would eventually want them to be part of something you may have taught them.  Possibly a trade or business you knew a lot about.  You would be very proud of them and watch them raise their children and they would do the same.  God is no different than what you want for your children.  The only problem is that Adam and Eve never gave God the opportunity to teach and instruct his children so that they could evolve the way he wanted them to.  This is why man was created.  So that he could be in the image of his creator.

Stop all sins, Repent, follow Jesus and all his laws and commandments.  This is how one gets into Heaven.  No exceptions.  God will forgive you, with your repentance and change of direction.  If you truly repent, and mean it from the heart, even the worst of sins can be forgiven.

Do not kill anyone.  This applies to suicide as well.  Thou shalt not kill.

 God will not let Homosexuals into Heaven, in their state of Sin.  Just like a Liar, Killer, Idolater, Fornicator (not in marriage), Drunkard or abuser of drugs, God will not let anyone in sin, come into his new kingdom.  You must repent of your sins from the heart.

Baptism:  What is Said in the Bible (30)

NOTES: Full emersion of water (not sprinkled).  Must be done at an age of full comprehension of what you are doing and committing to.

The water is the blood of Christ, and it puts us in the kingdom of God.  Baptism changes you from being a mortal man, into a likeness of the Son of God.  It puts us into the New Kingdom.  We are no longer like the fallen angels.   You can’t see the Kingdom unless you are born again.

John 3:5-7  Jesus answered, Verily, verily, I say unto thee, Except a man be born of water and of the Spirit, he cannot enter into the kingdom of God. 6 That which is born of the flesh is flesh; and that which is born of the Spirit is spirit.  7 Marvel not that I said unto thee, Ye must be born again.

Matthew 3:1  in those days came John the Baptist, preaching in the wilderness of Judaea (Israel)

Matthew 3:2  And saying, Repent ye: for the kingdom of heaven is at hand.

Mark 16:15  And he said unto them, go ye into all the world, and preach the gospel to every creature.

Mark 16:16  He that believeth and is baptized shall be saved; but he that believeth not shall be damned.   (Note that a person must be baptized in order to guarantee his salvation)

Matthew 28:19  Go ye therefore, and teach all nations, baptizing them in the name of the Father, and the Son, and the Holy Ghost:

Acts 8:36  And as they went on their way, they came unto a certain water: and the eunuch said, See, here is water; what doth hinder me to be baptized?

Acts 8:37  And Philip said, If thou believest with all thine heart, thou mayest.  And he answered and said, I believe that Yahushua (Jesus Christ) is the Son of Elohim (God).

Acts 8:38  And he commanded the chariot to stand still: and they went down both into the water, both Philip and the eunuch; and he baptized him.

Acts 2:37  Now when they heard this, they were pricked in their heart, and said unto Peter and to the rest of the apostles, Men and brethren, what shall we do?

Acts 2:38  Then Peter said unto them, Repent, and be baptized every one of you in the name of Yahushua for the remission of sins, and ye shall receive the gift of the Holy Ghost.

Acts 10:46  For they heard them speak with tongues and magnify Elohim (God).  Then answered Peter,

Acts 10:47  Can any man forbid water, that these should not be baptized, which have received the Holy Ghost as well as we?

Acts 10:48  And he commanded them to be baptized in the name of Yahushua.  Then prayed they him to tarry certain days.

Acts 19:4  Then said Paul, John verily baptized with the baptism of repentance, saying unto the people, that they should believe on him which should come after him, this is, on Yahushua (Christ Jesus).

Acts 19:5  When they heard this, they were baptized in the name of Yahushua (Lord Jesus).

Romans 6:3  Know ye not, that so many of us as were baptized into Jesus Christ were baptized into his death?

John 3:2-3  Beloved, now are we the sons of God, and it doth not yet appear what we shall be; but we know that, when he shall appear, we shall be like him; for we shall see him as he is.  3 And every man that hath this hope in him purifieth himself, even as he is pure.

Sample Baptism:

By being baptized you are going into death like Jesus did.  You are being buried and resurrected like Christ.  That is what going down into the water represents.  You then come out of the water a new person in Christ.  

You are going into a new life in Christ.  You are being born into a family of love, grace, miracles and the power of Jesus Christ himself.  You have been brought with a price.  The price was the death of Jesus Christ.  His Blood was shed for us.  Jesus suffered so that all of us could have the opportunity to have salvation and live an eternal life.  This life is only temporary.  

By his resurrection we are empowered by his supernatural strength.  Lord Jesus will be with you forever.  Thank you for your gift of life and in Jesus Christ’s name we pray.  Praise God

Brother/Sister Do you believe Jesus is the Son of God?  Will you turn away from your sin and repent and seek God for Salvation?  Will you make Jesus the most important person in your life. If you believe Jesus came to earth as a man in the flesh repeat this, I believe that Jesus came to Earth in the flesh as a man. If you believe Jesus died on the cross for our sins?   Repeat after me: I believe Jesus died on the cross for my sins. Do you believe that God raised Jesus from the grave 3 days later?   Repeat after me:  I believe God raised Jesus from the grave 3 days later.

Do you believe that Jesus is the Son of God and died for your salvation?

Repeat after me: I believe that Jesus is the Son of God and died for my Salvation

Praise the Lord

Our heavenly Father, in obedience to your holy command and upon confession of this brother/sisters Holy Faith, we baptize ___________ in the name of Jesus Christ, the Father, and the Holy Ghost. (Go Fully Under Water) You are now saved via Christ’s works.  Believe and get the gift of the Holy Spirit

Things to come (Some of these are my opinion and not biblical): (31)

These are not necessarily in the bible but are events I believe will come in the near future.  Many people have had dreams and visions (Acts 2:17) in the last two decades.  When dozens of people have the same dreams or visions, I take note.  

Acts 2:17 KJV   17  And it shall come to pass in the last days, saith God, I will pour out of my Spirit upon all flesh: and your sons and your daughters shall prophesy, and your young men shall see visions, and your old men shall dream dreams:

Rapture.  God’s chosen, who follow him closely will be brought up to Heaven.

3 Days of Darkness will come after seeing this event in the sky (auroras in the sky).  An Earthquake will take place ( Revelation 6:12 ,   12  And I beheld when he had opened the sixth seal, and, lo, there was a great earthquake; and the sun became black as sackcloth of hair, and the moon became as blood ) .  Get to your homes.  Cover all the windows, put anointing oil over all the windows and doors.  Pray.  Darkness, like you have never experienced will happen for 3 days.  Do not under any circumstances after the Earthquake occurs, open any of the doors or look outside, all windows should be covered fully.  There will be demons outside.  Demons will pose as relatives and friends.  Do not be fooled.  After 3 days there will be another large Earthquake, you can now leave. Get a mechanical clock to tell the time.  There are some that believe this to be an old Catholic prophesy and give it no belief, but I have heard hundreds of testimonies of dreams and visions on this subject.  Is it biblical?  God tends to repeat patterns.  Jesus was in the grave for 3 days (in darkness), one of Egypt’s ten plagues was the 3 days of darkness, Jonah was swallowed by the whale for 3 days of darkness, and Saul was blinded for 3 days before his name was changed to Paul.  Seems like a pattern to me

Do not take the Mark of the Beast (RFID Chip).  It will be used for identification, buying and selling.  It will be mandatory eventually.  If you take this chip you will go to Hell when you die. Due to nanotechnology, it will probably shorten your life and change your personality.  Death is preferable to getting this chip inserted.  Also, be wary of any Vaccines that the Government will say you must take.  They might start supposed plagues to get people into to be “Vaccinated.”  This may be a ploy to insert the chip without your knowledge.

The Russians and the Chinese will possibly attack the USA when we are at our weakest.  They are already waiting off our coasts and probably within our country in the forests.

There will possibly be Nuclear bombs that go off in large cities.  Most likely large California cities will be targeted.  Houston, Florida, East coast, Seattle, Chicago, Washington state are some of the targets that might be considered.

Large sections of land will go into the ocean on both sides of the continent.  God said if we split Israel (his land), he would split ours.

Massive Tsunamis will occur.  Stay away from large bodies of water even in the inner portions of the United States.  Most countries will also endure many hardships as well. (Many can occur due to Earthquakes, Volcanoes, possible planetary objects)

FEMA (federal) camps will, most likely be used to detain people who have no food or water.  They will be expected to get the Mark of the Beast if they enter the camp.  Starvation will get most to want to go to the FEMA camps.  Big mistake!

A fine red dust will cover the earth.  This is in the bible in revelation.  It is Wormwood.  It is poisonous and will contaminate at least 1/3 of the water on the earth. Wormwood is a planetary object and the poison it contains is arsenic. Revelation 8:11 , And the name of the star is called  Wormwood : and the third part of the waters became  wormwood ; and many men died of the waters, because they were made bitter.

Most telephones and electronics will not work for a while.  It has been said that after a couple weeks of non-working electronics, the internet and phones will start working.  But at that time, the New World Government will be in place.  It will be too late.  The U.N.  will be part of this government.

Christians will be like the Jews were in Germany.  They will be persecuted, captured, killed and double-crossed by friends and relatives.  Be careful.  satan knows that it will be very easy to just go along with the new government and he is counting on this.  The ones who know the downside to following the New World Order Government will know to stay as far away as possible.

Our government as well as the other governments has been plotting to take over the world and call it part of the NWO (New World Order).  They want a one world government, one world religion and want control of all of society throughout the world.  They want full control and if you don’t fit into their concept of the populace, you will most likely be killed. The antichrist and the power behind him (satan) will establish absolute control.  satan wants to be like God.  To control people, the commerce must be controlled.  Revelation 13 reveals “great and small, rich and poor, free and slave” will be forced to receive a mark “on their right hand or on their foreheads” in order to buy or sell.  This will be worldwide and must have a central government that institutes this policy.

There will be a Pole-Shift (shifting of the Earth’s crust) and most of the earth will become unusable and death will fill every crevice. Isaiah 24:20 ,   The  earth  shall  reel  to and fro like a drunkard and shall be removed like a cottage; and the transgression thereof shall be heavy upon it; and it shall fall, and not rise again.   The only true way to make it to Heaven is to immediately believe in Jesus and his Father.  This will be the only way you will make it through all that is to come.  This is a spiritual battle and if you make it physically you will still be controlled by the satan-like demons that will fill the earth.  If you are a bad person or a good person, not following God’s rules, you need to switch sides.  There are only two sides.  God and satan.  If you think you can hide from everything and just die and there is no soul…Look around, once again.  Nothing you thought was one way or another is proving to be correct.  Reread this a few times and let it sink in.  God, as in the Holy Bible (both old and new), and his son Jesus will be your only Salvation.  That is why Jesus died on the cross for you.   So, you could get out of this mess.

Puerto Rico, Mona Island, will have a meteorite crash into it, causing a huge tsunami along the Eastern coast.  Much destruction will occur with loss of lives and land.  This is a prophetic word I tend to believe.

Nibiru a.k.a. Planet 9 (either a planet or a comet) will be coming around and circling Earth.  It is magnetized and will come with much destruction causing volcanoes, earthquakes and other anomalies and a probable pole shift.  (Robert Harrington was the head of Radio Observatory, the JPL of its time) and Zacharia Sitchin (expert in ancient texts and tablets) both believed after a probe was sent out in the 1980’s that planetary objects would come into close proximity to Earth causing much upheaval from 2020 to 2030.  10 articles came out with this information in the 1980’s but was abruptly stopped and not mentioned again.  Harrington got rapid onset cancer and died.

Pestilence and Plagues will kill many.  Much is created by man.

Meteorites will pelt the Earth causing much destruction and fires throughout the world.

New money will be shifted to a digital currency.  This will replace cash completely within a short period of time after it is introduced.  It is part of the Mark of the Beast system.

A New World Religion will become widespread.  It will be eventually required and not suggested.  Chrislam will be an all-inclusive religion that the world will embrace.  It will make Jesus only a prophet and not God.  This has already been signed by over 100 countries, including the USA.  They are waiting to institute this change at the correct time but keep it quiet while waiting.

Seal Judgements:   Revelation 6:1-17   And I saw when the Lamb opened one of the seals, and I heard, as it were the noise of thunder, one of the four beasts saying, Come and see.   2  And I saw and behold a white horse: and he that sat on him had a bow; and a crown was given unto him: and he went forth conquering, and to conquer.   3  And when he had opened the second seal, I heard the second beast say, Come and see.   4  And there went out another horse that was red: and power was given to him that sat thereon to take peace from the earth, and that they should kill one another: and there was given unto him a great sword.   5  And when he had opened the third seal, I heard the third beast say, Come and see. And I beheld, and lo a black horse; and he that sat on him had a pair of balances in his hand.   6  And I heard a voice in the midst of the four beasts say, A measure of wheat for a penny, and three measures of barley for a penny; and see thou hurt not the oil and the wine.   7  And when he had opened the fourth seal, I heard the voice of the fourth beast say, Come and see.   8  And I looked and behold a pale horse: and his name that sat on him was Death, and Hell followed with him. And power was given unto them over the fourth part of the earth, to kill with sword, and with hunger, and with death, and with the beasts of the earth.   9  And when he had opened the fifth seal, I saw under the altar the souls of them that were slain for the word of God, and for the testimony which they held:   10  And they cried with a loud voice, saying, How long, O Lord, holy and true, dost thou not judge and avenge our blood on them that dwell on the earth?   11  And white robes were given unto every one of them; and it was said unto them, that they should rest yet for a little season, until their fellow servants also and their brethren, that should be killed as they were, should be fulfilled.   12  And I beheld when he had opened the sixth seal, and, lo, there was a great earthquake; and the sun became black as sackcloth of hair, and the moon became as blood;   13  And the stars of heaven fell unto the earth, even as a fig tree casteth her untimely figs, when she is shaken of a mighty wind.   14  And the heaven departed as a scroll when it is rolled together; and every mountain and island were moved out of their places.   15  And the kings of the earth, and the great men, and the rich men, and the chief captains, and the mighty men, and every bondman, and every free man, hid themselves in the dens and in the rocks of the mountains;   16  And said to the mountains and rocks, Fall on us, and hide us from the face of him that sitteth on the throne, and from the wrath of the Lamb:   17  For the great day of his wrath is come; and who shall be able to stand?

Bowl Judgements: Revelation 16:1-17 , 1.   And I heard a great voice out of the temple saying to the seven angels, Go your ways, and pour out the vials of the wrath of God upon the earth. 2  And the first went and poured out his vial upon the earth; and there fell a noisome and grievous sore upon the men which had the mark of the beast, and upon them which worshipped his image. 3  And the second angel poured out his vial upon the sea; and it became as the blood of a dead man: and every living soul died in the sea. 4  And the third angel poured out his vial upon the rivers and fountains of waters; and they became blood. 5  And I heard the angel of the waters say, Thou art righteous, O Lord, which art, and wast, and shalt be, because thou hast judged thus. 6  For they have shed the blood of saints and prophets, and thou hast given them blood to drink; for they are worthy. 7  And I heard another out of the altar say, Even so, Lord God Almighty, true and righteous are thy judgments. 8  And the fourth angel poured out his vial upon the sun; and power was given unto him to scorch men with fire. 9  And men were scorched with great heat, and blasphemed the name of God, which hath power over these plagues: and they repented not to give him glory. 10  And the fifth angel poured out his vial upon the seat of the beast; and his kingdom was full of darkness; and they gnawed their tongues for pain, 11  And blasphemed the God of heaven because of their pains and their sores and repented not of their deeds. 12  And the sixth angel poured out his vial upon the great river Euphrates; and the water thereof was dried up, that the way of the kings of the east might be prepared. 13  And I saw three unclean spirits like frogs come out of the mouth of the dragon, and out of the mouth of the beast, and out of the mouth of the false prophet. 14  For they are the spirits of devils, working miracles, which go forth unto the kings of the earth and of the whole world, to gather them to the battle of that great day of God Almighty. 15  Behold, I come as a thief. Blessed is he that watcheth, and keepeth his garments, lest he walk naked, and they see his shame. 16  And he gathered them together into a place called in the Hebrew tongue Armageddon. 17  And the seventh angel poured out his vial into the air; and there came a great voice out of the temple of heaven, from the throne, saying, It is done.

Trumpet Judgements:   Revelation 8:1-13   and when he had opened the seventh seal, there was silence in heaven about the space of half an hour.   2  And I saw the seven angels which stood before God; and to them were given seven trumpets.   3  And another angel came and stood at the altar, having a golden censer; and there was given unto him much incense, that he should offer it with the prayers of all saints upon the golden altar which was before the throne. 4  And the smoke of the incense, which came with the prayers of the saints, ascended up before God out of the angel's hand. 5  And the angel took the censer, and filled it with fire of the altar, and cast it into the earth: and there were voices, and thunderings, and lightnings, and an earthquake. 6  And the seven angels which had the seven trumpets prepared themselves to sound. 7  The first angel sounded, and there followed hail and fire mingled with blood, and they were cast upon the earth: and the third part of trees was burnt up, and all green grass was burnt up. 8  And the second angel sounded, and as it were a great mountain burning with fire was cast into the sea: and the third part of the sea became blood; 9  And the third part of the creatures which were in the sea, and had life, died; and the third part of the ships were destroyed. 10  And the third angel sounded, and there fell a great star from heaven, burning as it were a lamp, and it fell upon the third part of the rivers, and upon the fountains of waters; 11  And the name of the star is called Wormwood: and the third part of the waters became wormwood; and many men died of the waters, because they were made bitter. 12  And the fourth angel sounded, and the third part of the sun was smitten, and the third part of the moon, and the third part of the stars; so as the third part of them was darkened, and the day shone not for a third part of it, and the night likewise. 13  And I beheld and heard an angel flying through the midst of heaven, saying with a loud voice, Woe, woe, woe, to the inhabiters of the earth by reason of the other voices of the trumpet of the three angels, which are yet to sound!

Weapons of War- Spiritual Warfare (32)

Weapons consist of Verbal Battle, Praising, Reading Scriptures, Using Jesus Name, and more.  These are like bullets to the demons.

WEAPONS of Warfare:

The blood of Jesus- Pleading the blood of Jesus

Prayer

Praise and singing Praise

Speaking the Word

Using the name of Jesus or Yahshua

Perseverance…Keep saying the above

Fasting

Reading bible aloud  or memorized verses

Quoting Jesus words

Glorifying Jesus name with praise

Learn Psalm 23 and Psalm 91, they are for God’s protection.

Reading out loud the bible

Obedience and Resist the devil and he will flee.  You become more powerful in battle when you follow God’s word and resist satan and the flesh.

Physical Things Done With Your Body

Clapp your hands in rapid claps- Psalm 149:6 (releasing swords-two edged)

Snap your fingers-Psalms 144:1   Fingers to fight

Put your hand out parallel to ground-

Stomp your feet or jump

Yell out praise the lord – Give glory to Jesus- Psalm 149 Psalm 22:3  

Dancing- 2 Samuel 6

Raising hands up (like praising) Joshua 6 Exodus 17:11 Exodus 15:11

Use Elbows like jabbing 2 Samuel 22:35 Isaiah 54:3

Raise your hand up-With fist tight- Sam 22:35 Isaiah 54:3

Swords (words out of your mouth) or hand chopping motion 2 Samuel 22:35/

 Jer 23:29/ Jer 1:10

Movements (whole body)—Make circles Joshua 6

Use combination of above

Raise the Bible up

Reading or memorized verses of the bible Hebrews 4:12, Jer 23:29

Allow the holy spirit to move you

MORE SPIRITUAL WARFARE (33)

Ephesians 6:12  For our struggle is not against flesh and blood, but against the rulers, against the powers, against the world forces of this darkness, against the spiritual forces of wickedness in the heavenly places.  This is what we are fighting against satan can do nothing without the permission of God.

God gave us this power and same authority in Jesus Name to use spiritual warfare against the enemy

satan’s Strongholds:  One can renounce specific strongholds in Jesus’ name:

Occult -zodiac signs, clairvoyance, horoscopes, reincarnation, fortune-telling, hypnosis, yoga, meditation, mind-control, Ouija boards, or any occult practices

False Religion & Doctrines :  Anything that does not line up with the word of god

Spiritual Pride and Vanity -Giving yourself credit, where the credit is due to God

Spirit of Bondage -addictions, compulsions, sexual perversions, homosexuality, porn, adultery, incest

Spirits of Lying and Confusion -fear, worry anxiety, timidity, fear of death,

Spirit of Infirmity -sickness, pain, depression, despair, suicide, weakness

Spirit of Sins of the Heart -unforgiveness, jealousy, anger, resentment, bitterness, vengeance, violence, rejection, self-hatred.

Ignorance  of our power is one of satan’s strongholds

Spirits of Addictions -Alcohol, nicotine, drugs, medications, gambling, TV, internet, caffeine, sugar, food

Using Fear  to immobilize us.  Fear gives the enemy a foothold.   1Tim 1:7  For God has not given us a spirit of fear, but the power and of love and of a sound mind

Unforgiveness gives satan a foothold into your soul

What are Traits of Spiritual Armor?

Truth 2.   Faith in Jesus  3. Righteousness  4. Words said from the bible  are weapons (memorize Psalm 91, Psalm 23) 5. Peace (fighting demons is done with words- prayer ) 6 Salvation (pray for those you love and their safety) 7  Pray in the Spirit  this will be your battle armor for the evil that will be invading this Earth.  Study it well

Bad traits to have:  1.  Spiritual vanity or superiority or lack of humbleness 2.  Deceiving or seducing spirits in the church.  Pride.

Unified Prayer and team effort  in prayers will get the job done much more effectively.

Praying with more than one person will always be more effective than one while asking for the same thing.  One person can fight one thousand and 2, ten thousand.  When you are part of God’s army.

Deuteronomy 32:30

30  How should one chase a thousand, and two put ten thousand to flight…

 Pray with your hands lifted up and extended.  Let them move in whatever way they will.  More effective.  Don’t let your arms fall down.  Prayers have more power if hands are up.  Hand movements might change depending on what you are praying for.  

Don’t get distracted.   Do not think about the physical realm while praying.   Soft spiritual/ church music can be helpful to stay focused.  Pray with your eyes closed and do not let physical things distract you.

Focus on prayer.   Upbeat worship music helps  and keeps you focused longer periods of time.

Demons try to hinder and stop worship and praise of God.  Demons are always trying to stop prayer.   Prayer is very effective against demons, and they know it.   Praising God is like chalk on a board to the demons.   Praise God/ Jesus/ Holy Spirit and make the demons run.  

There are demons of many types and varieties.  For instance: demons of suicide, lust, hate, jealousy, fear, lies, etc.

Never let the demons distract or terrorize you  while praying.  This will be their goal.  But if you praise and glorify and worship God, this will neutralize the demons  that you are praying against.  Bind, break and cancel their assignment and send them to Hell and tell them not come back. In Jesus name.  (remember in Jesus’s name always, for you do not have power without Jesus)

Remember, that just because you cannot see it, does not mean that it does not exist.

Taking down principalities and strongholds you need to surround yourself with dedicated prayer warriors praying in unity and agreement.  

Demons are able to hide and make you think they are not around.  Getting them to reveal their identity is difficult.  God has given people the gift of spiritual sight.  These people can see into the spiritual realm. The veil will eventually open, and all will see what has been invisible.

Gift of open site is very disconcerting for the evil spirits.  Now we can confront these evil spirits head-on.

Even though evil spirits can be seen with Holy Spirit discernment, they still can disguise themselves as something they are not .

People who have open site will always be under attack by the enemy.  They are a very major threat to these demons.  Discernment and testing of spirits is very critical.   They might deceive your eyes but cannot deceive the Holy Spirit.  Ask the Holy Spirit for discernment.

EPHESIANS 6: Suiting up for Battle:

Daily suiting up in the armor of God, a Christian should be truthful, righteous, have peace of mind, have faith in Jesus’ protection from the work he did on the cross, to save us and bring us to Salvation.

Belt of Truth -Truth refers to honesty, faithfulness, and integrity.   It means something is true, and other things are lies.   Jesus is the truth that sets us free.  satan is the father of lies. John 8:44

44  Ye are of your father the devil, and the lusts of your father ye will do. He was a murderer from the beginning, and abode not in the truth, because there is no truth in him. When he speaketh a lie, he speaketh of his own: for he is a liar, and the father of it.

Breastplate of righteousness -Righteousness refers to right action or conduct.  We live holy lives, " and do not give the devil a foothold. "  The enemy tempts us with all kinds of sinful temptations, but righteousness protects our hearts. (Ephesians 4:27)

Gospel of the Shoes of Peace- The believer’s readiness or preparedness for combat. When we carry anxiousness, worry and fear with us, we are robbed of peace. But the gospel of peace (peace of mind) keeps our feet anchored and standing firm. It is the difference between worldly wisdom and godly wisdom. (James 3:18)   James 3:18 18  And the fruit of righteousness is sown in peace of them that make peace.

Shield of faith . -Faith is complete reliance upon and trust in God.  Faith also means not to be fearful. Psalm 56:3,  Whenever I am  afraid , I will trust in You. Choosing  faith  is choosing to trust  God  no matter what may occur. The shield of faith needs to be soaked in God’s word to be fully operable – because faith comes by knowing (hearing and reading) the word of God. (Romans 10:17)

Helmet of Salvation - Salvation comes the moment we place our trust in Jesus’ death and resurrection for the payment of our sins. The battlefield, of our mind, is the primary place spiritual battle and thoughts are fought. The Lord gives us his liberating truths, while the enemy fights to keep us ensnared thru sin.  Do not conform to this world but be transformed by the renewing of your mind, changing our thoughts to God’s thoughts, not conforming to this world.   Romans 12:2,   2  And be not conformed to this world: but be ye transformed by the renewing of your mind, that ye may prove what is that good, and acceptable, and perfect, will of God.

Sword of the Spirit - It is the words that you speak for protection, healing, deliverance and anything you wish to accomplish thru God, that is the Sword of the Spirit.  For God is the Word. And it is the only piece of armor that is both defensive and offensive.  Knowing the Bible and Gods words are your artillery. Your arsenal is the Words you remember and repeat.

Hebrews 4:12 12  For the word of God is quick, and powerful, and sharper than any two-edged sword, piercing even to the dividing asunder of soul and spirit, and of the joints and marrow, and is a discerner of the thoughts and intents of the heart.

 Armor of God: Ephesians 6:11-18 (KJV)

11  Put on the whole Armor of God, that ye may be able to stand against the wiles of the devil.

12  For we wrestle not against flesh and blood, but against principalities, against powers, against the rulers of the darkness of this world, against spiritual wickedness in high places.

13  Wherefore take unto you the whole armor of God, that ye may be able to withstand in the evil day, and having done all, to stand.

14  Stand therefore, having your loins girt about with truth, and having on the breastplate of righteousness

15  And your feet shod with the preparation of the gospel of peace

16  Above all, taking the shield of faith, wherewith ye shall be able to quench all the fiery darts of the wicked.

17  And take the helmet of salvation, and the sword of the Spirit, which is the Word of God:

18  Praying always with all prayer and supplication in the Spirit and watching there unto with all perseverance and supplication for all saints.

Recap:

**Able to withstand in the evil day  (evil has always been but will become more prevalent going forward, for that day is now here!)

Belt of Truth  around your waist

Breastplate of Righteousness

Gospel of Peace

Shield of Faith

Helmet of Salvation

Sword of the Spirit- Words

Cover Yourself in the Blood  of Jesus

Put a Hedge  of protection around you

Rebuke all evil to be as far from you, as the East is from the West!

No weapon formed against me will prosper

How to Put on the Armor of God:

Praying this prayer is proactive against the devil’s schemes.  It protects you with the blood of Jesus.  Using this prayer daily will keep your enemy under control.  Keep your garment (body) clean (be truthful, righteous, faith filled, peaceful, forgiving, loving, knowing the word, Child of God and being thankful for your salvation).

I verbally put on the armor every day.  I SAY OUT LOUD:

I put on my belt of truth, my breastplate of righteousness, I shod my feet with the gospel of peace, my words are sharper than any two-edged sword, I put on my shield of faith, which will stop all the fiery darts that the enemy might want to put my way.  But no weapon formed against me, my family, my friends or pets will prosper.  I am covered in the blood of Jesus with a hedge of protection around me and my family at all times.  I cover my car, my dwelling, my possessions and me and my family’s health in the blood of Jesus. Loosen the angels and make sure we are safe at all times, watch over our finances, pets and possessions and cancel all assignments of the enemy in Jesus’s name.  I rebuke all evil away from us, as far as the East is from the West.

(Print this prayer out and use it daily, and eventually have it memorized)

Casting Out and Fighting demons (34)

(To be spoken out loud-Words have power)

Ask forgiveness of your sins.  Please release everyone who every hurt us in the name of Jesus Christ.  Release them from their chains.

In the name of Jesus Christ please have your Angels loosened and brought to protect our family members and us.

Please Lord Jesus put a hedge of protection around all of us

No weapon formed against us will prosper.  No retaliation against us will prosper in the name of Jesus Christ.  

We take authority as said in Luke 10:19 to overcome all power over the enemy.  We thank Jesus Christ the King of Kings.  We take authority over every demonic spirit and cast them out in the name of Jesus.

 I rebuke the evil spirits. We cast out all evil spirits and infirmity and bind them and throw them to the foot of God for his judgment in the name of Jesus Christ.  They are bound with chains and cannot move from this place and can’t be replaced by others, in the name of Jesus.

Any devil of Lack will be trampled in the name of Jesus.  Insanity, mental illness, infirmity leave this body now in the name of Jesus.  Bind all demons that reside in this body (Luke 13:11) and cast them into the pit of hell where they will not be able to leave in the name of Jesus.  These demons are bound and can’t come back or find another host.  They are bound with chains and cast to the feet of God for his authority.  

We are washed in the blood of the lamb.

We take authority of demonic spirits in the name of Jesus Christ.

I bind demons of sexual lust, headaches, and body pain in the name of Jesus Christ.

I cast these demons into the pits of hell to be bound till God deals with them.  They can’t find another host or leave the confines of Hell till permitted by Jesus Christ.  

 I Command sprits and demons to leave and not return, in the name of Jesus Christ

Whatever you bind in heaven or loose in heaven is also bound or loosened on Earth Math 16:19

Thank you for dislodging from my body the demons of alcohol and tobacco.  My body and your body are the temple of the Holy Spirit.  In Jesus name all demons must leave your body now.  2000 years ago, he shed his blood so we could be free.

Thank you, Jesus Christ our Lord and Savior.

This is only a sample of what words can do.  You will find that trying different words and commands will give you better results.  Read all the Warfare documents and combine and utilize this effective weapon in fighting the enemy.  Stand fearless when faced with these demons.  You have authority over them in the name of Jesus Christ (Always use “in Jesus’ name)!  

Testimonies of Being in Hell (35)

Russian Young Man gives his testimony (English bit broken)

I’ve heard various testimonies of Hell; people are explaining what they saw there…how they saw it… and whom they saw there.  I will tell you in a different aspect, a different kind of way, because I can remember it and sense it.  When I found myself there it’s a totally different world.   I will just try to briefly deliver to you what I experienced there, what I lived through there, and what I as feeling there…

Because the things that people are living through and feeling in Hell cannot be expressed by our earthly human language. In the most negative, disgusting, painful and evil feelings on earth which cause a human to have great pain, despair, sorrow, separation, loneliness, grief and torment these are the realities of Hell.  But in Hell, the people themselves become a part of all these terrors (they are inseparable from them).   If you take all the negative feelings and experiences on Earth in their outermost degree…then it’s like flowers comparing to what is down, there.  I am saying that feelings there are multiplied by…it’s hard for me to say exactly by how many times…but for the sake of explaining it in a human language, I will try to imagine this in numbers. Pain, despair, loneliness, sorrow, grief and bad feelings.  These negative feelings are multiplied by ten, one hundred and a thousand times more than we are used to on Earth.   But foremost there is a clear knowledge, which is constantly present “THERE IS NO WAY OUT FROM HERE!”  This is forever…and ever. There, a human would be glad to cease to exist, but he cannot do that, for you never die.  Upon your death, you either become a resident of Heaven or Hell.

I Went to Hell When I was 21

     When I was 21, I drank heavily.  One night I was extremely drunk and passed out on the couch.  I don’t know where I went or if I had gone into another dimension, but I was shown Hell that night.  This “Dream/ Vision” or place was the most real experience of my life.  I am over 60 now.  I arrived at an extremely dark place, and I could see a lake of bodies that were skeletal looking but still had their skin tautly affixed.  These bodies were all trying to crawl out of this lake which seemed to go on as far as you could see.  I heard moaning and felt their exhaustion.  There was a lack of concern for the persons next to them.  No one could get out, even though they tried to climb on the person next to them.  I could not tell if this lake was on fire or not for, I could only perceive that it was terribly dark and crowded with these souls.  If anything, the top of the lake seemed to look like a dark black pumice layer that you might see after a volcano went off.

     What I remember to this day is the feelings I had while watching, what these souls were enduring. I was given the opportunity to feel and experience what they were thinking. I was able to feel their hopelessness, despair, grief, shame, sadness, desperation, loneliness and sorrow.  If you were to take your worst day on planet Earth and multiply it by a hundred times, you would have felt what I felt.  I did not have to experience their pain, thank goodness.   I woke up totally sober and knew this was not a dream and have never experienced this since.  I was so shaken by it that I couldn’t even talk about this occurrence to anyone for at least one month.  When I did, no one really believed it was real.  To this day, I have not forgotten there is a Hell or a place without God.  Godlessness!

 I never want to return to this place.  Let’s call it outer darkness, Hell or “The Lake of Fire.” Either way I cannot think of a worse place in this universe to spend even 5 minutes.  It is beyond comprehension.

     Is this the place we go to when we don’t believe in Jesus, our Lord and Savior? Jesus’ gift to us is so simple but forever giving.  Your salvation was already paid for with his death on the cross.  Let’s face it; it is not often you get something for free in this lifetime.  All he wants is your repentance and belief in Him!  You would think this is a simple enough request.  Maybe satan has been a little too successful in his ploys of misinformation that the masses gobble up as fast as it is dished out.  I hope that many will benefit from this testimony.  

Free Gift of Salvation (36 )

Salvation is the free gift of God through Jesus Christ. Eternal life, deliverance from death and condemnation, cannot be purchased for any earthly sum, but it is yours for the taking, completely free of any charge. This is because Jesus Christ has already paid for you, for all of us, by His death on the cross, in our place. By His sacrifice, He ransomed us, paying the price for all the sins we would ever commit, and thus opening up the door to paradise. If you would like to drink the water of life, it is available to you, right now, and without any cost. Simply believe in the Lord Jesus Christ, and you will be saved.  To collect on this free gift, you must Repent of all sins and humble yourself.  Ask for forgiveness and make sure you do not go back to those sins.

What Will Happen Now?  (Many have had dreams) (37)

Some of these events are biblical and others are taken from listening to many prophets who have had dreams and visions over the last few decades.  I have listened to thousands of dreams and visions and have tried to give you the ones that have common repeat patterns.  These are repeated over and over by many prophets having similar testimonies.  

Acts 2:17 KJV

17  And it shall come to pass in the last days, saith God, I will pour out of my Spirit upon all flesh: and your sons and your daughters shall prophesy, and your young men shall see visions, and your old men shall dream dreams:

NWO New World Order (One central world government)

Monetary Change/ Collapse

Food Shortages

FEMA Camps

Martial Law

Christians rounded up and killed and persecuted

Mark of the Beast on the People Worldwide (immediate denial into Heaven)

Moving all communities (smaller) to larger cities and being part of the beast system

Choice between Heaven and Hell given to all via encounter with the Father God

Redistribution of different sections of United States and being split via NWO

Zombie like people will be in the streets

Thugs in the streets

Internet will be brought down for a few weeks and when it comes back up, it will be regulated changed controlled and censored even more than now

Cannibalism & Murdered people will be recycled food for others

Nibiru aka Planet X will show up causing major problems on Planet Earth

Humans as well as Animals will have demons entering bodies.  The more sin a person has, the bigger the chance of being entered by these entities.  demons love to have an actual body to reside in.  They can enter Animals, Robotics to the best of my knowledge.

FEMA camps will torture and kill people for entertainment and food source.

Locust will come and sting non-believers.  Very painful for 5 months.

Tsunamis, Pole Shift

Volcano’s, Earthquakes that split major parts of the Earth

Bible is infallible word of God.  What it says it what it means.  Nothing else

China and Russia will attack USA and will win

Trans-humanism will become a norm

demons will become commonplace

Giants of old will reappear upon the Earth

Fireballs in the sky coming to Earth

Plagues and Pandemic causing deaths will circle the Earth

Artificial Intelligence will start taking over throughout the world

When we split Israel’s land, God will split the USA from the Gulf to Ohio

 Never deny Christ…Even it will mean being killed for Jesus.  Being beheaded in the tribulation will get you to Heaven.

  Destruction, End Days & Making it to Salvation (38)

Why would God allow for the destruction  of the Earth commonly called End-Days or Day of the Lord?   Our Lord and Savior, Jesus Christ, will allow this to happen to wake-up the people of the Earth who have not heeded his calls in the past.  Without the masses waking up, many will wind up in Hell with satan, who will get their Soul by default.

The Holy Bible is the complete, infallible word of God.  God and satan as well as Heaven and Hell are all true.  Whether you believe or not doesn’t make it so.  Have you ever thought you might be wrong?  If not, why not?   Have you been 100% correct  on all your suppositions in your lifetime?  I doubt it.  I know I certainly have not. Maybe your reality does not factor in these things, I know many do not understand reality as it truly is.  Let’s face it; there are so many things that influence our thinking and our beliefs during our lifetimes.  School, parents, upbringing, religious or lack of religious beliefs, neglect, painful pasts are all in the mix.  No wonder we all have different concepts of what we think reality might be and why we change our beliefs often.

God loves all of his creation and wants us to be in Heaven with Him.  Right now, many are headed in the wrong direction.   Many are going Spiritually over a cliff and don’t even know it.   God is kind, loving, caring and wants us to wake up so that we make it into his Kingdom.   God’s mercy is shown by his compassion for mankind.  The mercy you have for others, will trickle down to the mercy that is shown to you in the coming months.

He wants us to finish the race to Heaven.  This is why he found a way, through his bodily death, to help mankind.

I hear people saying that God made satan and why would he do that ?  If he knew the beginning from the End, then why do we all have to go thru this?  I think the simplest answer is that how can mankind appreciate Good if they never experienced Evil?  How would you know what Hot is if you never felt Cold?  There needs to be opposites for mankind to understand life fully. Choice is the avenue where you become who you were meant to be (hopefully).  How can you learn lessons if there are no decisions, to be made? There has to be balance if we are to learn and understand others.

When Jesus died on the cross, he paid our price for our sins.  This was part of God’s plan to get all into Heaven.  Believe it or not, there are game rules when God is dealing with satan.  This happened to be the way that Jesus defeated satan.  I don’t claim to understand how these rules and counter-rules get into place.  But they do.   Thank goodness for God finding a way to defeat the opposition (and fairly).    So how does one collect on the free gift of Salvation that Jesus provided for us?

Believe that Jesus died on the cross to pay for our sins

Believe that Jesus came back from the dead after 3 days

Repent for the Sins that you have committed and make sure you do not go back to them.  Repentance means changing your behavior as well

Follow the rules that were set up in the Holy Bible (10 commandments) and other directions on how to live, etc.  Make sure you have forgiven all people in your life.  God will forgive you if you forgive others.

Romans 10:9-10 , That if thou shalt confess with thy mouth the Lord Jesus, and shalt believe in thine heart that God hath raised him from the dead, thou shalt be saved.  For with the heart man believeth unto righteousness; and with the mouth confession is made unto salvation .

 Get fully immersed by water baptism.

Do NOT take under any circumstances (even if it means your life) the Mark in the Right hand or forehead or in the form of a tattoo. This is the Mark of the Beast and is used for buying and selling. Your soul will belong to the devil if you receive this, Mark.  See Revelation: 13:16-18, Rev 14:9-10, Rev 19:20 (text below)

Mark of the Beast Bible Verses:

Revelation 13:16-18 KJV

16  And he causeth all, both small and great, rich and poor, free and bond, to receive a mark in their right hand, or in their foreheads: 17  And that no man might buy or sell, save he that had the mark, or the name of the beast, or the number of his name. 18  Here is wisdom. Let him that hath understanding count the number of the beast: for it is the number of a man; and his number is Six hundred threescore and six.

Revelation 14:9-11 KJV

9  And the third angel followed them, saying with a loud voice, If any man worship the beast and his image, and receive his mark in his forehead, or in his hand, 10  The same shall drink of the wine of the wrath of God, which is poured out without mixture into the cup of his indignation; and he shall be tormented with fire and brimstone in the presence of the holy angels, and in the presence of the Lamb: 11  And the smoke of their torment ascendeth up for ever and ever: and they have no rest day nor night, who worship the beast and his image, and whosoever receiveth the mark of his name.

Revelation 19:20 KJV

20  And the beast was taken, and with him the false prophet that wrought miracles before him, with which he deceived them that had received the mark of the beast, and them that worshipped his image. These both were cast alive into a lake of fire burning with brimstone.

Revelation 16:2 KJV

2  And the first went and poured out his vial upon the earth; and there fell a noisome and grievous sore upon the men which had the mark of the beast, and upon them which worshipped his image.

Why you shouldn’t take the Mark of the Beast

You will be tracked by the powers that be 24/7.  You will no longer have any privacy

It will change your body Chemistry.  It will dull your senses and make you more compliant with the government.  

God will send you to the Lake of Fire for eternity.  If you don’t want to be with God/ Jesus, then the only other location is Hell.    Without Jesus dying on the cross for your salvation, you would not have had the ability to make this choice.

Looking cool vs. spending eternity with satan is not much of a choice.  Choose wisely.

It will shorten your Earthly life and possibly make you very ill.

Heaven or Hell:  What a Decision

Jesus is the greatest gift ever bestowed upon us by God.  There will be things to keep our interest, love for others and our curiosity will always be fulfilled by the teachings in Heaven. We will have the time to do anything we have ever wanted to do but didn’t have the time or funds to do it.

Hell, on the other hand will not be a place anyone will find enjoyable.  It is the absence of God and his Love.  Hell is never ending. lonely, sad and empty.   Some think that their friends will be waiting for them in Hell.   A matter of fact you will be isolated and since there is no Love in Hell, your friends won’t really exist because that relationship will not exist in that dimension.  Also, Hell is terribly hot, there is no water, there is no alcohol, there is just endless and relentless torture and loneliness.

Remember, all have sinned Romans 3:23 , 23  For all have sinned, and come short of the glory of God.;  It is not too late to correct it.  Remember that God is forgiving and loves you more than you can ever know.  We all have made many mistakes in our lifetime.   God is willing to fully forgive us if we repent and come to him.

Why and What is Happening (39)

Evil is taking over and wants to corrupt any good that is left.

Media is not to be trusted. A great deal of the media is owned by those who believe there are too many people on this Earth.  You do the math.

Move away from the cities and start a community that will worship God/ Jesus.  Stay away from FEMA Camps which will be trying to Mark you.

Do not trust any Governmental facility.  They will not help you.  Their goal is to control you.  The only one to help you now is Jesus.  Jesus will provide for you, if you are following him.

       5.  Persecution for Christians will become widespread.  Being a Christian will be  

the only way to Heaven.  

Everything you thought was real is not, and everything you thought was garbage is reality.  Many conspiracy theories are correct.  Go figure.  I never had it right either!  The time to change is now.  You will be persecuted it you are doing it right.  If you are doing it wrong, you will be left alone and told you are doing a great job!  

Depopulation

The nephilim (angel and Human Hybrid) and fallen angels hate God.  The only way they can get back to God and hurt him, is thru taking the souls of his children, you and me.  fallen angels, nephilim, demons and aliens are basically the same.  This group does not have the ability to go back to reside in Heaven, due to their flagrant disregard of God’s rules.  They are against God and especially those who love Jesus.

Those who stay in the world need to get close to God before it is too late.  If you are trying to work and stay in the world, you are probably going to lose your soul.  You will not have the time to get close to the Lord and carry on a business at the same time.  This is just how it will be.   The only way to be in the world will be to get the chip (Mark of the Beast).  This automatically gets you to Hell after you die.  You are much better off losing your life for Jesus than to have it ok for a short period of time before Armageddon happens on Earth…. And it will…read your bible last chapter.  satan loses.

What Does God Expect of All of Us? (40)

Great Revival of God will happen during the Tribulation.  God is the rewarder of those who diligently seek him.  (Heb 11:6).   Though many will have to face the guillotine to enter my kingdom it will free you of the encumbrances of this world.

Living in Sin.  What is considered Sin?

Be Holy because I am Holy (1Peter1)

Some are still living in Sin, without being married.  You are fornicating.  Convenience has taken precedence over righteousness.   Without righteousness your soul is hanging over the abyss.  

Do not steal, do not pad expenses, cut corners or falsify information to get what you want.  Be on guard because the enemy is continually studying your movements to see where you are vulnerable.  Do not lie, do not misrepresent, and do not twist the words of others to suit your agenda.  God abhors a false witness.

No disrespectful behavior and haughty looks.  Humble yourself and God will lift you up.  

Wives be respectful of your husband desires.  Husbands be tender and gentle and forgiving of your wives.

Do not expose yourself to music, movies and entertainment that are not of God.  Your heart, mind and eyes should not be subjected to this.

A perverse heart will be far from me.  God will not allow evil.  

Whoever slanders his neighbor, God will destroy.

Forgive all people that you have not been able to forgive, during your lifetime.  Your eternity will be in the balance if you do not.  You do not have to forget what they did, you just need to forgive them.  For God will forgive you, if you forgive others.  Your salvation is tied to your forgiveness of others.  No matter what they have done against you!

Treat others, how you would want to be treated.  What you do for others in need, you are doing for Jesus.

Follow the Bible in its entirety.  Everything, I repeat everything is important.  It is written through the Prophets who God gave his word.  Every word is inspired and has relevance.  

Do not argue among the people of the same faith.  Do not cause in-fighting.  This is of the devil and meant to get your off what you are supposed to be doing.  Get to know your Lord and Savior, Jesus Christ.  All else is a distraction given by the enemy.  Stay off of subjects that cause turmoil.  Remember, that you don’t have it all correct, either. James 5:9 Grudge not one against another, brethren, lest ye be condemned: behold, the judge standeth before the door. Matthew 12:25  Every Kingdom divided against itself is brought to desolation; and every city or house divided against itself shall not stand.

What Will You Do with All the “Things” You Possess? (41)

Your Advanced Degrees will not help you

Your fancy car won’t be able to take you anywhere in the floods and earthquakes

Your 401K will be taken from you, before you even have had a chance to use it

Your beautiful home will perish along with your priceless “things”

Your Airline Miles will disappear, and no one will be there to complain to

Your retirement you waited for, will never happen

Your Social Security check you have been waiting for all your life isn’t there.  What?

Your college funds you’ve saved for your children, will be gone

Your status in the community will not save you, from what will be coming

Your job that everyone looks up to will be gone, along with its corresponding paycheck

Your favorite book may have to be used for toilet paper

Your Jewelry, Gold and Silver will be too bulky to transport by foot

Your friends may turn on you, when you most need them

People in power with other agendas have formed your “knowledge of the world.”  I wonder what they want us to know and what lies we think are truth?

The psychics, the idols, your other religions won’t give you informed answers when the destruction starts.  You will have more questions than ever before.  Interesting that the things we all thought mattered on Earth i.e.: Money, Fame, Respect, Power and Knowledge should have been replaced with what truly mattered i.e.: Love, Righteousness, Truthfulness, Kindness, Helpfulness and Faith in Jesus Christ.  Your attitude that you know more than the Street Preacher trying to save your soul, will diminish each day, until it is their knowledge you seek!

If you haven’t figured it out yet, don’t get cozy on the Titanic, for this ship is going down with its inhabitants.  The Titanic is the Earth, and its inhabitants are the unsaved souls, that satan has lied to.

Lies are what the devil does best.  He has had thousands of years to perfect these lies.  Do you really think an individual living on this earth for 50 to 100 years has a chance against the devil without the belief and help of our mighty God and the belief in his son Jesus?  It is our pride that seems to get us in trouble.  Ask Jesus for forgiveness and repent of your Sins.  God loves you and wants you in his Kingdom.  God’s rulebook is the Bible.  All of what he expects of his children is in the “Holy Bible.”  Follow it to the letter and you will make it to Jesus’ kingdom.  Do not follow man, Popes, Idols.

For instance, Pope Francis recently said, “It is dangerous to have a personal relationship with God.”  Man has been misled and we must start using our brains, otherwise we will be deceived.

(see section called Catholics Beware)

Why Will Many Not Make it Into Heaven? (42)

 Let’s say you go to Beverly Hills, and you knock on someone’s door and said, “Excuse me, I would like to move in with you.”  What would you expect them to say?  They wouldn’t let you move in, and they would say, “I don’t know you.”  You probably wouldn’t blame them, because you have no relationship with them.

 But you go through your whole life and have nothing to do with God, deny that Jesus is the Son of God, which he said was the only way into his house.  Then at the end of your life, you have the nerve to knock on his door and demand to move in his house.  You don’t even know him.  You have had a limited or nonexistent relationship with Jesus.   God is your creator but not your father till you invite him in your heart.  If you do not ask Jesus into your heart, you will by default wind up in Hell.  satan has been very busy making sure the masses do not believe in Hell, Salvation, Jesus or even the devil.  Convenient.  If one does not believe in something, it is hard to act one way or another.

One must understand that Jesus died on the cross, so we would have the choice to go to his house and be with him.  This is our Salvation if we choose Jesus.  Jesus paid the price for you so you could escape the fate of Hell.  

All Jesus asks of you is your belief in him and repent for your sins. Just because we believe we deserve something or stand on a principle, that we say is just, doesn’t necessarily mean this is what we will receive.  Let’s face it, most people have their own definition of just and fair and it all depends on what your particular sins or weaknesses happen to be.

I bet you have spent more time researching your last vacation with places and sites to see than you have with where your Eternity might be spent.  You would think a rational person might want to spend at least a few hours researching Bible prophecy and it is amazingly accurate.  But man has become so self-absorbed and full of themselves, that they are afraid they may look foolish.  Well, satan has had many thousands of years to make sure you feel just that way.  He started with our schools, the movies, radio and other media.  He has done a marvelous job.  He has infiltrated our Military and started wars all over the world, he has corrupted our Governments, music, electronic gaming and even Disney movies for our children, which are heavily laced with satanic and illuminati signs and symbols

Are you a person who researches and studies most things?  Do you consider yourself educated and a person who enjoys learning most things?  Do you consider yourself educated and street smart?  Then what might a person’s excuse be for not reading the Bible?  This is the most read book in the history of mankind?  Is it because someone else has done your thinking for you? Possibly it is time to start thinking yourself.  Your salvation is not predicated or determined on your wealth, power, money, degrees or works.  Only your faith in Jesus will get you to Heaven.

Cliff Notes: What is Happening? (43)    

For it was never the intention of God to have been supplanted in a land that he did not have company and a family, that he could call his own.  So, he created Adam and Eve to be the family he always wanted.  All was well until “Bad” or “Evil” knocked on Eve’s Fruit on the tree.  For she was interested in diverse conversation and had no idea of what “bad” was until she stopped following Gods rules.  The first bite of that fruit was all it took to become a partaker in sin.  Many think it was far worse than fruit being eaten, and this was only a parable of what might have happened.  But that’s another story for another time.

God now had a big problem.  Sin started to multiply and become unruly.  Soon the Angels that had been watching the Earth for God, wanted the women of Earth for their mates and longed for dominion over the Earth.  For 1/3 of these Angels, which we will now call the “fallen angels”, were looking for power and God’s creation, man (woman in this case).  Thus started the war in the heavens of Good vs Bad. or God against satan.

God’s perfect original children were no longer pure and without sin.  As the fallen angels had more and more children, known as nephilim, evil grew by leaps and bounds. God had enough and decided that Noah and his family were of pure heritage (DNA not corrupted) and were righteous.  So, he created a flood to end all floods.  Noah’s family survived but there must have been a few nephilim that made it as well.

Jesus was sent from Heaven from God to save mankind from Hell and satan.  The only begotten Son of God came to Earth so that in his perfection, he would pay for all our sins by dying on the cross and would free us from the pits of Hell

The Heavens are still fighting this war, the enemy has infiltrated the government, and satan’s lies are everywhere.  satan has tainted our textbooks, our television, our music, our food, our air, and just about everything else.  Who are the good guys and who are not?  This is a very fine line that needs to be decerned by God, once again!

Jesus knows that you are on the side of good when you repent for your sins.  You are in essence thanking him for the torture he endured while dying for us on the cross.  You are also saying that you will not continue sinning, if you ask forgiveness.  Jesus wants you to be in his Millennium Kingdom.  Jesus will restore the Earth and set up a glorious place for all that wish to be part of it.

 Fastest Ways To Hell (44)

1, Follow satan

2.  Get RFID chip or tattoo inserted or affixed on Hand or Forehead

3.  Kill someone or commit suicide

4.  Don’t make an active choice for Jesus who died for you

5.  Don’t follow Gods Commandments and rules

6.  Don’t treat others on how you expect to be treated

7.  God created Man and Woman to have children.  Any other non-biblical

      unions will get you to Hell per the bible.  Romans 1: 26-28, Corinthians 6:9,

      Lev 20:13, Lev 18:22, Col 2:14    

8.  Don’t repent of your sins.  We all have sinned no matter how incredibly

      good a person we are.  We were born with sin due to Adam and Eve.

9.  Don’t forgive others who have done you wrong in your lifetime.  For God to

       forgive you, you must forgive others

10. Live with your boyfriend or girlfriend and have sex out of wedlock.  Think you

       are married in your heart.  I don’t think so!

11. Think you are a good person, and you will get into God’s Kingdom.  God has his

        rules to getting into his house (Kingdom).  Just because you think that you are

        good enough doesn’t mean anything to the God of the Universe.  You must

        follow his rules, not what you think his rules should be!

12. No God that I would follow would put me into Hell!  Well, that is correct!  That is

        why Jesus died for your sins.  Because of Jesus’ sacrifice we have a choice of      

        Heaven or Hell.  It is up to you.  You put yourself in Hell or Heaven by your actions.

13.  Have idols you worship.  Like: Buddha or any religions other than believing:

        Jesus was born of the flesh, died for our sins and came back 3 Days later from    

       the grave.

How To Make it Into Heaven (45)

Faith in Jesus Christ.  Make God your personal Lord and Savior

Believe he died for our sins

Believe he came back from the dead 3 days later

Repent (which means to confess sins and stay away from those sins) daily

Work out our own Salvation with Jesus.  Speak with him daily

Wake up your inner Holy Spirit.  Live righteously.

Love all

Read the Bible daily

Follow all the commandments

Follow both Old and New Testament.  Jesus dying for our sins and ended the Animal sacrifices from the Old Testament.  

Forgive all people you have not forgiven.  You do not have to forget but forgive!  God cannot forgive you if you cannot forgive others.

Help others.  Care for the homeless, downtrodden, etc.

Get water baptized.  Full water immersion.  This way the Holy Spirit has a means of communication with you.  

Start living righteously.  There is no more time left to waste on worldly matters.

If you do not make the Rapture, there still is hope.  You must do all of the above and never deny Jesus’ name or your affiliation with him.  Even if it means your death.  

Never, I repeat, never take the Mark of the Beast (most likely a computer chip the size of a grain of rice).  This will be used for identification and buying and selling.  If you get it inserted, you will be automatically given to satan’s Kingdom and never make it into Heaven.  This chip, it is believed, will change your body Chemistry (DNA) and most likely will make you unable to have free choice.  Never worship his image.  Never renounce Jesus.  See Mark of the Beast section of this book.

God wishes to have a personal relationship with you.  Yes, he is capable of having a relationship with everyone and anyone.  He is God!

John 3:16  For God so loved the world, that he gave his only begotten son that whoever believes in him should not perish but have eternal life.

Romans 3:23  For all have sinned and fall short of the glory of God.  Sin separates us from God.  The wage of sin is death  (spiritual separation from god) Romans 6:23 , 23   For the wages of sin is death; but the gift of God is eternal life through Jesus Christ our Lord.  God is holy (pure and sinless), and we are sinful.  A great gap cuts us off from God because He cannot tolerate sin.  Live holy.  Set yourself apart for God’s work.  

Of all other religious leaders in the World, only Jesus rose from the dead.

We must receive Jesus into our Hearts.  Thus, receiving Christ involves turning to God from self (repentance) and trusting Christ to come into our lives to forgive our sins so that we can begin in our personal relationship with him.

 Look at your heart.  God can read your heart and the truth of whom you are.  Make sure you are doing his will and seeking him with humbleness, and you are putting him first in your life above all others.  Even family!

 Be not prideful.    Pride separates us from the truth.

 Jesus lives within us.  We all have different callings from God.  We need to listen to what God wants us to accomplish for his Kingdom.    He wants us to fulfill what he has called us to this world to accomplish.

 Walk in Faith.  Do not let fear come in.  The more God, Jesus, and Holy Spirit are in your life, the less fear you will have.  The more God will protect you.  The more Faith you have the better you will be.

 Many Christians think that they are seeking God.  But they are not really seeking Jesus fully with their hearts.  Keeping the commandments, reading God’s word, doing things for others instead of for yourself, this is in keeping with God’s word.  We can fool some, but we can’t fool God.  Live with humility.  Prideful hearts are not of God.  We come to God for his mercy.  A prideful heart is a heart that is not humble.  Extend grace and mercy to other.  You may have to lose your life to save it.  If the Rapture has already happened, it will be difficult since the antichrist is now in charge.  Many will have to lose their earthly lives via beheading, to save their eternal life.

 It’s Never Too Late to Repent- (No Matter What Sin) (46)

That is why he died for your SINS.  So that you could get into Heaven.  This is what this means.  All you need do is Repent for what you have done and make sure you do not go back to the same behavior.  God will know if you truly mean it in your heart. That is what Repentance means.  This is what is meant by Jesus free gift of Salvation to each and every one of us.   Colossians 2:14 , Blotting out the handwriting of ordinances that was against us, which was contrary to us, and took it out of the way, nailing it to the cross.  15.  And having spoiled principalities and powers, he made a shew of them openly, triumphing over them in it.

“Have you ever Sinned?”  The answer is, “I am a good person.”  Then the excuses start.  I repeat, “Have you ever sinned?”  Then they raise their voice in defiance of how dare I ask such a question.  Then I ask, “Have you ever lied? Have you ever stolen even a pencil?  Have you ever used God’s name in vain?  Have you ever slept with someone that you are not married to?”  “Well, of course,” they say.  “So, then that makes you a liar, thief, blasphemer, and fornicator.  We have ALL sinned by God’s definition.

We must use Gods measuring stick of righteousness.  He had his prophets write the Bible for him. (Yes, the God of the Universe is capable of a Bible the way he wants it to be.  He made the Universe; I think a book should be fairly simple.) Just because we think we are good enough to enter Gods kingdom, doesn’t make it so.  Our concept of what is right and wrong, is certainly not the same as the Bible, otherwise you would not be here after the Rapture.  We are not God’s who created the universe.  Why do you think that Jesus would listen to our concept of what is good enough.  Do not delude yourself that you will make it into Heaven without Jesus help of salvation.   This is not your Universe or your creation, you need to get with the program, if you are going to make it into Heaven.  You must follow God’s rules and not your rules.   Time is short.   Our sins need to be repented for.   Our arguing for how “good” we are is only wasting time.   These rules have been in place since the inception of time.  Do you really think that you are going to talk your way into Heaven?  Boy are you deluded and puffed up with pride.   Get over it and start working for your Salvation like you have never worked for it before.  We are in End-days.   You will be left in the Tribulation if you have not worked out your problems.  If you die without working out these problems, you will be satan’s property.  satan is not known for his kindness. There is no such thing as dying and going to sleep .  We either wind up with God or wind up with satan .   This has always been a spiritual war.  This war is for your Soul.   And there are no do-overs.  

But I am a nice person and God would not let me go to Hell.  He is not that type of God.  You are correct!   Jesus died for our Salvation.   This means he  IS  giving you a choice of Heaven or Hell .  But he can’t do all the work for you. The rulebook says you must believe in him, repent and stop your bad behavior.  Love your neighbor like yourself and forgive everyone.  Why would you expect Jesus to forgive you of your sins when you won’t forgive others?  It does not work that way.   God can’t make exceptions because you think your circumstances are different from everyone else.  Remember, you are not the center of the universe like satan has led you to believe.  It is not all about you and what you want or want to do.    satan has led us all to his lair.  Will you be captured, or will you make it to Heaven with the only true King and Kingdom?

So, what are the rules of the Bible that we have to look at, to make sure we agree of what is expected of us, to be in Jesus Kingdom?  We need to follow the 10 commandments.  We need to love our neighbor, as we would like to be treated by them.  We need to  forgive everyone.   We don’t have to forget, but we do have to forgive.

  More important rules:   Galatians 6:19-21  Now the works of the flesh are manifest, which are these; Adultery, fornication, uncleanness, and lasciviousness.  20. Idolatry, witchcraft, hatred, variance, emulations, wrath, strife, seditions, heresies (jealousies, divisions).  21 Envying, murders, drunkenness, reveling, and such like; of the which I tell you before, as I have also told you in time past, that they which do such things shall not inherit the kingdom of God.   1Corinthians 6:9  Know ye not that the unrighteous shall not inherit the kingdom of God?  Be not deceived neither fornicators, nor idolaters, nor adulterers, nor effeminate, nor abusers of themselves with mankind.  10.  Nor thieves, nor covetous, nor drunkards, nor revilers, nor extortioners, shall inherit the kingdom of God.

Why must we get away from all these sins?  When we give our life to Christ, we become of one spirit.

1Cor 6:17 - 20 But he that is joined unto the Lord is one spirit.  18.  Flee fornication.  Every sin that a man doeth is without the body; but he that committed fornication sinneth against his own body.  19.  What? Know ye not that your body is the temple of the Holy Ghost, which is in you, which ye have of God, and ye are not your own?  20.  For ye are bought with a price; therefore, glorify God in your body, and in your spirit, which are God’s.

 Our body is one with Christ.  It must be Holy to enter the Kingdom.  No Exceptions.

One True Religion  (47)

God is all knowing.  God can’t lie.  The Holy Bible is the true word of God.

The Bible says there is good and evil.  Heaven and Hell.  God and satan.

There is a spiritual battle going on in Heaven as well as on Earth.

Christianity is the most persecuted Religion of all time on all continents.

satan will ONLY persecute and kill his true enemies.

The true believers of this religion will not belong to satan and will go to Heaven.  This Religion will cost him many souls.  There would be no need to persecute any religions that are already part of your kingdom.

If Christianity is the most persecuted religion of the World, this is the true enemy of satan.

 If you divide or cast out your own kind, your kingdom will not stand.  Christians should always work together, even if their beliefs are not totally the same.   Mark 3:24-27, If a kingdom is divided against itself, that kingdom cannot stand . If a house is divided against itself, that house cannot stand. And if satan opposes himself and is divided,  he cannot stand; his end has come.

  Great and Terrible Day of the Lord (48)

Great if you are waiting for Jesus’ return

Terrible if you are not waiting for Jesus, and don’t believe in the bible

It is amazing that there are so many so-called Christians who do not even understand we are currently in the End Days. Most of us are not even looking.  Sure, we have waited 2000 years for this to happen, but it is part of the bible and must be fulfilled.  It is fulfilled in Gods timing and not whether you believe it or not.  He gave us hints as to when it would be near….

When they say peace and safety….

After Israel has become a nation again (1948 this happened) so to be in end times before 1948 would have been impossible.  So really, we have only been waiting technically for 76 years. (in 2024)

Hosea prophecy-Major animal die offs of birds, fish, and animals.  Currently this has been happening with such frequency that this alone might give us a hint of the times we are in.

It says that enemies on all sides will surround Israel in the last days. The last I looked I believe that is exactly what is lining up right now.

Waters will turn red.  This is happening to the waters in the last few years at least 10 times in various parts of the world.

Signs would be in the stars, moon, and sky.  Right now, we are ready to have the 4 th  blood moon Tetrad.  This means that in two consecutive years we will have 4 blood moons.  These blood moons all fall on Hebrew holidays, which this has only happened 3 times since the birth of Christ.  The 2 nd  time was when Israel became a nation in 1948.  If this is not a sign, then what would you think would be better?

We as humans in our limited knowledge think and hope everything will stay the same and that our lives will not change.  What has been will always be.  In America we have never really been in a war since the civil war on our land.  We think that nothing will ever change here.  Well, it might have not changed, but we have trashed God’s laws and morals. This country is no longer dedicated to God, like it was in George Washington’s time.  Therefore, God is taking his hand of protection off of the United States.    We have ignored our creator and we will pay the price.  We all need to repent and bring our lives back to Jesus or if we have never believed in the past, we need to start now.

God’s destruction will be starting in the near future.  He will wake up his children as to what they have done wrong.  He will prevail as creator and King and Father and Groom to all who believe.  The others will be cast into Hell.  You might not like that someone may say you will be cast in Hell.  Well, it is not too late to do something about it.  God’s rule book is the Bible and if you want to follow the rules that God set up at the beginning of time, today is a great time to do so.  

Everything is so easy in retrospect.  In the future we will look at all the signs that led up to Jesus’ return and not understand how so many people missed them.  I will tell you the answer right now.  How we have missed these signs, is due to the governments of the world, not telling us the truth on many levels.  If they told us everything, they would have started with the Holy Bible (Christianity) being the only true religion.  But satan has tainted the Bible, and made many off shoots of God’s word, so they would not pass as the true word.  Remember that all religions have some truth to them.  It is where it deviates from Christianity, that you need to scrutinize.

Nibiru- Planet X (49)

Governments have known that Nibiru (Planet X) and its accompanying bodies will be arriving in our solar system between 2020-2030 (best guess).  “Nibiru” was discovered in the 1980’s by Robert Harrington (Head of the U. S. Naval Observatory, the Jet Propulsion Labs of its time).  Harrington and other astronomers knew that Pluto was not large enough to cause the solar system to be affected, like what they were observing.  A probe was sent out in the 1980’s to see what larger objects could have been causing the perturbations that were occurring.  When the probe information came back, a new solar system was found, and it was due to arrive in approximately 40 years.  Close to 10 articles came out in mainstream magazines talking about their find, until the government decided this was not for public consumption.  Robert Harrington and Zacharia Sitchin had a recorded interview about these celestial bodies and how they tied into Sitchin’s research on ancient tablets, pictures and recorded history of the past.  (Go to Yandex.com and search, Sitchin Harrington planet)

 Believe it or not, I can relate that everything would have stopped, and people would have quit their jobs and life would have been very different.  So, they buried any further information on the subject.  Harrington got rapid onset Cancer and died shortly thereafter.   Many have recently gotten pictures of two suns in the sky and have posted them to you tube.  Funny, but I don’t remember learning that we had two suns when I went to school.  

So, if you really think you are going to be told what is happening, you better think again.

Nibiru is a planetary system comprised of many planets, comets, moons, suns and other celestial bodies.  Wormwood (which is mentioned in the bible) will be the Comet/Planet that has a fine red dust (arsenic) that will fall on 1/3 of the planet Earth, poisoning 1/3 the water.

Revelation 8:10-12 KJV

(Remember Revelation is a futuristic/ End Days Book of the Bible)

10  And the third angel sounded, and there fell a great star from heaven , burning as it were a   lamp , and it fell upon the third part of the rivers , and upon the fountains of waters; 11  And the name of the star is called Wormwood : and the third part of the waters became wormwood ; and many men died of the waters, because they were made bitter . 12  And the fourth angel sounded, and the third part of the sun was smitten, and the third part of the moon, and the third part of the stars; so as the third part of them was darkened, and the day shone not for a third part of it, and the night likewise.

 As this planetary system comes in, all Volcanos and Earthquakes will get more intense.  The core of the Earth will get more and more heated, which will cause more Volcanos to erupt throughout the Earth.  Ice masses will start to melt, bringing up the water tables.   Land masses will shift causing enormous Earthquakes and devastation of the lands.  Fireballs will litter the skies (due to large debris field that accompany it) and when coming into our atmosphere cause much fiery devastation.  Tidal waves will devastate the coastal areas coving much of the land masses in the future.  Weather patterns will change causing seasons to change as well as major flooding and unbearable heat.   Tornados and hurricanes will be seen in certain areas not seen before, as well as intensity growing, as it gets closer and closer.  Nibiru, has been touted as a planet/comet that houses demons.  If this is so, we are in for a rude awakening.  Since aliens are demons, it is suggested that you don’t make them your friends.

Look What Has Changed in 100 Years  (50)

We would get married before we had sex

It was not considered ok to drink heavily or to take drugs  

Truthfulness, righteous character and one’s word meant something

People would help each other if they were in need

Kids respected their parents and did not talk back

Changing genders, experimentation, sleeping with whom you wanted, when you wanted, was not a Godly option

We didn’t mix and match religions to suit our own personal needs.  e.g., New Age.  We didn’t change portions of the Bible that were not to our societies liking.  Most followed a faith and stuck to it.  

We had a belief system that we actually followed and knew when we did wrong and would be sorry for what we had done.

We would forgive others and be considered a better person for it.

Working for the military meant something special.  Now we don’t even know whom we are keeping safe.  Who are they truly working for?

Families mattered and were a close-knit unit, where all had dinner at a set time.  They spoke with each other about their day.   It would be considered extremely bad manners to have anything distracting at the dinner table.  Dinner was a bonding time, for family.

We would give the pledge of allegiance to God daily at school.  We were proud to sing the Star-Spangled Banner and were patriotic.  It was a crime to deface the American Flag

The church would preach about fire and brimstone and didn’t worry about the collection plate being tied into their sermons.

We could go outside and ride our bicycles, roller skate around the block, play with the go-cart and not be worried we would be abducted.

We didn’t kill millions of unborn babies because we were too drunk to remember to take the right precautions.  We actually remembered whom we had sex with, their name and their telephone number.

We would actually talk with our neighbors

\

satan’s Job (51)

satan’s job  is to lie, cheat, misrepresent, corrupt, and taint everything he touches.   This is why there are so many religions. Let us use our heads for a second.  What religion is most persecuted around the world?  It is Christianity. satan would not persecute a religion that was headed for his Kingdom.   Mathew 12:26, And if satan cast out satan, he is divided against himself: how shall then his kingdom stand?

satan knows there is one God and only faithful Christians will make it to Heaven. That is why there are so many religions these days.  He knows all the other religions are a ticket into his Kingdom.  He knows these are the people who will cause him the most problems in End Times.  Persecutions in these end days will ramp up for Christians, on their way to God’s Kingdom.  

Yes, we have come a long way in 50 years.   But unfortunately, we have gone the wrong direction.  Sure, you would love to continue in what so easily has been made a norm.  But you will have to decide as to if you are so far gone, that you belong to satan, or with just a bit of effort you belong to Jesus.  Two Kingdoms that are very different.  One is darkness and the other one is Light.   You cannot choose a little from each Kingdom—It does not work that way.   When you die you go to one of the two destinations  (sleeping for eternity is not an option).  You will go to Heaven, or you will go to Hell   By keeping the status quo, one gets into satan’s Kingdom.  This is what he has been planning for us for a very long time.  This is why he has made sure all our morals, have gone downhill.  Gods Kingdom expects more of his creation, than the moral decline and the filth, that has enveloped this Earth. This Earth has been satan’s domain.   Now you know why everything is the way it is.  satan has done a fine job!    We as humans, may not fully understand how things work during our life or death.  There is a battle going on in the Heavenlies for each one of our souls.  This battle is being fought right now.  In the end, you either belong to satan or Jesus.  Also, how is it possible so many Americans have become Atheistic in regard to the devil?  How is it possible to believe in God of the Bible, but not believe in the devil of the Bible?  Your choices are eternal and everlasting. When you decide for one or the other, choose wisely.  

God cleaned up Sodom and Gomorrah and Noah’s Generations due to the corruption.  It is now our turn.  The end of the Bible, is in full gear, moving forward to our destination.

satan exists just like God exists.  

satan’s job is to lie about God, lie about who and what we are, in relationship to God.  Lie about Hell and Heaven.  For if we don’t have to worry about Hell, we can do anything we want, can’t we?  I would say that satan has done a splendid job so far.  He has managed to change the Bible and make exceptions for whatever your particular needs are.  Choose the religion of your choice, making sure you will never see the true and loving God.  Lying it is ok, everyone does it.  Lying is necessary to succeed.  Kill off whomever you don’t want, and we will call it a war and our duty to be involved and participating in it.  Let’s create an idol and pray to it.  Let’s make it a “New Age” thing.  Maybe we can call it “Chrislam” All of us, can pray to this nonexistent figure, concocted by satan himself.   Might as well get on the train to Hell, while it is so nearby.  Or how about let’s sleep with our neighbor, friend, boss because it feels so right?  We deserve it.  We work hard; we need to relieve some stress.   Or how about sleeping with the same sex?  Sure, that is ok as well. Stealing, I would never do that.  But yet you will cheat on your time clock, you will pad your bill with hours that were never worked, you will take that towel from the hotel because they have plenty of them and will never miss it.  Or how about envy.  Never being happy for who you are and what you have.  Why must we want what everyone else has?  Keep on striving for the unattainable.  Keep working around the clock, to put us into an early grave, and for what?  A shiny new car that can go 120 mph in 5 seconds.  We are lucky if we can even find a stretch of road one mile long where we are not blocked in by traffic.  Is it that we have to show how important we are, by our possessions?   satan has done a fine job of giving us all the wrong priorities and goals.  Or how about our parents, how dare they expect me to contribute to the family and work.  Just because I live here doesn’t mean I signed up to contribute.  Possibly I can lie just a little to sway the outcome of the court trial.  I need the money more than they do.   Maybe I do swear a bit too much.  When I use the Lord’s name in vain.  He really knows, I don’t mean it, right?

satan, oh yes, has done a number on this generation.  Look how far we have gone in one hundred years.  We have gone from a generation of people who cared for each other, had principles, had morals and believed in a supreme being, now we are only individuals who believes in ourselves.  Me, myself and I.   Our ego stalks us, devouring our attention and our true identity.

Truth (52)

I sometimes think that the Greed, selfishness, lack of care for the person, next to the other guy, will be the downfall of this society.  (Along with the hundreds of other problems that now exist)

I tell my story, of what is happening right in front of us, to the people I meet, but what I hear in retort are arguments we learned in school, questions that only lead to more questions, scientific babble that one professes that makes one look smart.  Has our humanity hinged on who can belittle who, the fastest, swiftest or most cleverly?  Do we no longer believe in the Creator of the Universe?  Science is always great at changing its thoughts.  Then the next generation is fed its lies, till someone else comes around with another agenda, that suits the governments or the powers that be, even better.

The Earth is Flat…. Oh, no its not…It’s round.  God is the supreme creator of the universe…Oh no its not, it is the Big Bang theory that created everything.  But then, new crops of scientists come up and say the Big Bang might be wrong.  I wonder what they will replace it with the next time.  How about the truth?

That’s what we are lacking…Truth.  When did the truth become obsolete?  Was it when we felt we could only get ahead in this lifetime by ½ truths, lies, and deceit? No wonder God hates a liar.  I cry for this generation.  A matter-of-fact God is also crying.  He is calling out the just, to inform the rest, he is putting us on notice, he is telling us in advance that he is coming back for the individuals that belong in his Kingdom.  The believers, the ones who will care for others, and the ones who puts their necks out, for people they do not know.  God can read a person’s heart.  He knows who you are, what you have done, and if you are the type of person who belongs with him for eternity.   Why would God want to live with us for eternity, if we are not worthy of him?  Seems like a bad tenant, you will never be able to get rid of.

I get questions like, “God has taken 2000 years to come back…why now?”

Answer: The Bible is a document that must be completed to the letter.  God is exact and when he speaks words, they come into existence and must be fulfilled.  Revelation, the last book of the bible will be the fulfillment of his word.  It had to happen at some point in history.  Why NOT now?   Matthew 5:18 KJV : For verily I say unto you, Till heaven and Earth pass, one jot or one tittle shall in no wise pass from the law, till all be fulfilled.

Well God said we can look to the stars, moon, and sky for the signs.  There are many prophecies that had to come to pass, before the bible could be completed.  After Israel became a nation in 1948 this was a major fulfillment that gave us a first hint that times might be getting nearer to the end.  For instance, the Hosea prophecy talks about the animals (fish, bird, wildlife) will all be dying in end times.  This has been taking place in the last 10 years and seems to be getting more severe each year.

Chrislam-Catholics Beware - Pope Francis Statements: (53)

I believe that Pope Francis will be used, in these last days, to usher in the Antichrist (this person is commonly called the false prophet in the bible). I also believe that he may be the last pope.  The world is so blind to truth, because they reject the Truth!

Pope Francis Statements:

Statement: Atheists who do good are redeemed

Bible says:   Romans 10:9, 9   That if thou shalt confess with thy mouth the Lord Jesus, and shalt believe in thine heart that God hath raised him from the dead, thou shalt be saved.

Action: Pope Francis is trying to get a “One World” religion (Chrislam) so all can have harmony in the world

Bible says:   Exodus 20: 3-5 , 3   Thou shalt have no other gods before me. 4  Thou shalt not make unto thee any graven image, or any likeness of anything that is in heaven above, or that is in the earth beneath, or that is in the water under the earth. 5  Thou shalt not bow down thyself to them, nor serve them: for I the Lord thy God am a jealous God, visiting the iniquity of the fathers upon the children unto the third and fourth generation of them that hate me.

Pope Francis Statement: Darwinian Evolution is not only an acceptable teaching, and that Darwinian evolution and Big Bang does not conflict with God being the creator of life and the universe.    When we read about God’s creation in Genesis, we run the risk of imaging God was a magician!

Bible Says : Genesis 1:1-3,   1  In the beginning God created the heaven and the earth. 2  And the earth was without form, and void; and darkness was upon the face of the deep. And the Spirit of God moved upon the face of the waters. 3  And God said, Let there be light: and there was light.

Statement: “It is dangerous to have a personal relationship with Jesus”

Bible says:   The bible teaches us what is important to God (through his word) and to have a relationship means spending time with what will bring you closer to that source.  For we were created in God’s image!

Statement:   Regarding Homosexuality the Pope says, “Who am I to judge a Gay person?  We shouldn’t marginalize people for this.  They must be integrated into society.””

Bible says:   Romans 1:26-28 , 26  For this cause God gave them up unto vile affections: for even their women did change the natural use into that which is against nature: 27  And likewise also the men, leaving the natural use of the woman, burned in their lust one toward another; men with men working that which is unseemly, and receiving in themselves that recompence of their error which was meet.   Lev 20:13 ,   13  If a man also lie with mankind, as he lieth with a woman, both of them have committed an abomination: they shall surely be put to death; their blood shall be upon them. 28 And even as they did not like to retain God in their knowledge, God gave them over to a  reprobate   mind , to do those things which are not convenient.

Statement: Pope Francis said that” Jesus is my teacher & my pastor, but God, the Father, Abba, is the light and the Creator.  This is my being.” (this implies Jesus is not God)

Bible says:   John 20:27-28  (after resurrection and doubting Thomas saw Jesus 27  Then saith he to Thomas, Reach hither thy finger, and behold my hands; and reach hither thy hand, and thrust it into my side: and be not faithless, but believing. 28  And Thomas answered and said unto him, My Lord and my God. John 10:29-33 , 29  My Father, which gave them me, is greater than all; and no man is able to pluck them out of my Father's hand. 30  I and my Father are one.

Statement:   Everyone has his own idea of good an evil and must choose to follow the good and fight evil as he conceives them.  That would be enough to make the world a better place.

Bible Says:   Exodus 20:1-17 , 20  And God spake all these words, saying, 2  I am the Lord thy God, which have brought thee out of the land of Egypt, out of the house of bondage. 3  Thou shalt have no other gods before me. 4  Thou shalt not make unto thee any graven image, or any likeness of anything that is in heaven above, or that is in the earth beneath, or that is in the water under the earth. 5  Thou shalt not bow down thyself to them, nor serve them: for I the Lord thy God am a jealous God, visiting the iniquity of the fathers upon the children unto the third and fourth generation of them that hate me; 6  And shewing mercy unto thousands of them that love me and keep my commandments. 7  Thou shalt not take the name of the Lord thy God in vain; for the Lord will not hold him guiltless that taketh his name in vain. 8  Remember the sabbath day, to keep it holy. 9  Six days shalt thou labour, and do all thy work: 10  But the seventh day is the sabbath of the Lord thy God: in it thou shalt not do any work, thou, nor thy son, nor thy daughter, thy manservant, nor thy maidservant, nor thy cattle, nor thy stranger that is within thy gates: 11  For in six days the Lord made heaven and earth, the sea, and all that in them is, and rested the seventh day: wherefore the Lord blessed the sabbath day, and hallowed it. 12  Honour thy father and thy mother: that thy days may be long upon the land which the Lord thy God giveth thee. 13  Thou shalt not kill. 14  Thou shalt not commit adultery. 15  Thou shalt not steal. 16  Thou shalt not bear false witness against thy neighbour. 17  Thou shalt not covet thy neighbour's house, thou shalt not covet thy neighbour's wife, nor his manservant, nor his maidservant, nor his ox, nor his ass, nor any thing that is thy neighbour's.

If someone is not for Christ, then by definition they are Anti (against)-Christ.

satan lies, gives half-truths, deceives…this is the character of satan.  Why would a Pope purposely make such unbelievable statements unless he is against Christ?  I beg you to look up all of what I am telling you about the Pope.  These are all true statements.  Jesus said not to follow man.  Follow the written word of God, his book, The Bible.

Chrislam evangelists Pope Francis and Mohamed bin Zayed, have created a one world religion which demotes Jesus to a prophet instead of God .  This religion is preparing the world stage for the Antichrist.  This one world’s head office opened in 2022, with the new Islamic headquarters that combines a mosque and a church in agreement with a signed covenant, according to the Catholic-Muslim Interfaith Council established by Pope Francis.

Chrislam attempts to blend Christian and Islamic principles and practices into a single unifying theological perspective.  The differences are great between these religions that they could never be combined.  For combination of these religions would be anti-Christ.

BEWARE!  You have been warned:

The current Pope is currently setting up a one world religion, Chrislam.  This all-inclusive religion will welcome every religion on the planet.  Already, over 130 countries have signed up to be part of this religion, when they decide it is time to announce its inception.  Jesus is the only way to God, so how could an all-inclusive religion be biblical.  The first commandment is: You shall have no other God’s before me.  So why would the Pope create a religion (unless he is anti-Christ or the false prophet) that puts all religions above Jesus?

In Chrislam, Jesus is only a prophet, not God.  If you are found praying to Jesus, you will be subject to not following Chrislam rules, and could be beheaded.  

God Would Never Send Me to Hell, Or Would He? (54)

“No God that I would believe in, would ever allow me to go to Hell.  I’m a nice person!   I’ve done nothing wrong.”  That is why God made sure there was a way for us to escape Hell.

God’s Son Jesus died on the cross, so we would be forgiven of all our sins.  God loves all of us greatly.  Even though most think they have no sins, we do.  We were born with sin due to Adam and Eve.  Also, if you have ever lied you are in sin.  If you have ever looked at someone with lust, you have sinned.  If you have ever stolen anything, you have sinned.  Sleeping with someone out of wedlock, you are a sinner.  You get the point

But there is a catch to this free gift:

You must believe that Jesus Christ died on the cross and shed his blood for you

You must believe that he was risen from the dead 3 days later

You must repent for all your sins, not go back to them and ask for forgiveness.  

 Ask Jesus if you can give your life to him and be included in his Kingdom

If you don’t believe in Jesus, you will automatically be part of satan’s dictatorship (there is no such thing as dying and sleeping for the rest of eternity) so when you die, you will go to Hell.  It is your choice.  That is where free will comes in.  It is your choice, so choose wisely.  Our existence on Earth is ending.

PS.  If you think this is ridiculous and you know more than what is being said here…how has that been working out for you lately??  Get over the fact that every Government agency has lied to us, the News is owned by the enemy, and our school system teaches what they want us to know, not what is true.  The aliens are the demons running our Earth.  It has been this way for a long time     2 Cor 4:4 , satan is the God of this World.  Jesus is coming back for his creation that would like to be with him.  It is critical to be worthy of God, by forsaking the Kingdom of this world.  Get your citizenship quickly decided.  We must quickly learn Gods ways, protocols, commands and judgments.  He loves you and always has.   To recap:   Free will  which causes your actions , creates who you are and where you will reside after death.

What You Need to Know Now! (55)

demons, aliens, fallen angels Oh My!

Stay away from orbs or alien vehicles (all shapes, colors, sizes).  They are dangerous and cannot be trusted.  demons are part of the Bible, and if the Bible is correct, you will be seeing them.  demons are aliens!  Let me repeat that, in case you skimmed over it, demons are aliens.  they are not you friends.

Mark of the Beast

Do NOT get the Mark of the Beast (RFID Chip- Radio Frequency Identification Device).  It will be required eventually in the right hand or forehead.  Even if you are starving, do not take it.  Even if you are going to be killed for not taking it…do not take it.  Accepting this mark is accepting satan to be your lord.  Jesus will not let you into his kingdom if you take this Mark of the Beast.  You will be controlled by the Beast; it will change your DNA and your soul will be controlled by satan.  Your destination, after death, will be Hell.

All DNA, except for Noah’s DNA was contaminated. This is why God had Noah build a huge vessel to save the few who could repopulate the Earth.  The “Book of Enoch” can help you understand how all the DNA got corrupted. It can be found online (if there still is online or electricity).

Many plagues and pestilence will occur in the coming years.  Do not trust those who want you to get injected to be “safe.” These sicknesses are created to frighten and alarm you.  Yes, they are dangerous, but what is more dangerous is that you don’t have a relationship with God.  With a sound relationship thru prayer and reading Gods word, you will be able to pray for God’s hedge protection and to be covered in the blood of Jesus.  Stay away from all MRNA based injections and all newer technology for it is there, in many cases, to harm rather than to help.

demons do not like the “word of God,” or you are saying Jesus’ name out loud.   They will flee, if you use Jesus’ name, and tell them to go.  If for any reason you cannot speak out Jesus’ name, then think it.  Study the Bible (Old and New Testament).  Pray, repent, stay close to the lord.  Using Jesus name (Yahshua is also used for Jesus’ name, Yahweh for God’s name).

Much of the history of Earth, physics, and knowledge has been tainted by the devil.  satan’s job is to mislead and lie.  satan has had thousands of years to get his followers and leaders in high places.  So yes, we ALL have been lied to.

What Does God Want?  

God wants you to learn about him (your creator).  He wants you to be without sin, if you are to gain access to his Kingdom.  He will be having a new Kingdom starting soon and wants you to be part of it.  Get out of worldly things. Do not desire the things of this world.  e.g., Shopping, work, cars, vacations. Spend all your time learning about the Lord.  Help others.  Treat everyone like you would want to be treated.  Work together.  Forgive all.  Love one another.  

God Can Read Your Heart and Thoughts

He can read your thoughts, soul, intentions and deeds.  There is a straight and narrow path to God.  The narrow path is the one leads to Jesus.  A Narrow path means the harder, more righteous, a more loving and kind path, that might be harder to choose.  Because, this path, may cause your life to end.  Life is over anyway, the eternal one is around the corner, for there is no death in Christ.  Time to stop listening to non-Christian music.  Time to slow down or stop watching television. If the rapture has already taken place, you need to focus only on Jesus and making it to his Kingdom.  

Belief in Jesus

The only way into Heaven is thru the belief in Jesus, the Lord and savior.  Repentance, worship and knowing his word are of utmost importance to God.  If this is not to your liking, then you need do nothing and satan currently has your soul for the taking.  After death, you will be thrown into hell and be tortured for eternity.  This is why Jesus died for your sins (just as long as you will believe in him), so that you would have the ability NOT to go to Hell.  I have had many people tell me that they aren’t moved by threats.  I am not threatening you; I am informing you of the “rules” that will or will not get you into Heaven.  If you are not interested in what I have to say, just stop reading!

Remember that your body is only a body.  But your soul lasts forever.  You have only two destinations after you die.  One is Heaven and the other is Hell.  There are no do overs.  Eternity is a long time, and the myth of eternal sleep, is just that.  

The only way to Heaven is thru Jesus Christ.  Not thru any other God or Idol.  Your choice will be to bow down to satan or get to know God.  All Atheists/ Agnostics will be rudely woken up to the fact that the devil has won their soul, after they die.  It won’t matter if they are the most wonderful person in the world, for if you do not accept Jesus as your Lord and Savior, you will not be invited into his house.

To make it to Heaven: Believe in Jesus, Believe he died on the cross for your Salvation, that he was born of the flesh and that he came back from the dead three days later.  God measures the Heart and knows if you are true to what you say or confess by your mouth.  Believe he is the only begotten Son of God, repent of your sins (we were born with sin).  Ask for forgiveness and give your life to Jesus.  All you need do is get on your knees (if you can) and ask God for him to forgive the sin(s) you are guilty of.  Do not go back to those sins.  Jesus will forgive you if you truly mean it from the heart.   When you pray to God, always say “in Jesus’ name.”

Stand up for Jesus at all times.  If your life is in jeopardy, and you feel you need to denounce Jesus to survive, do not do this.  If you do this, Jesus will know.  This is not acceptable.

Matthew 10:32-33 , 32  Whosoever therefore shall confess me before men, him will I confess also before my Father which is in heaven. 33  But whosoever shall deny me before men, him will I also deny before my Father which is in heaven.

Bodies of Water or the Coastal Area

Get away from all coastal areas.  Stay away from large bodies of water.  Many changes will start taking place.  Many coastlines will disappear in the near future.  Rivers will wash over communities and drown many.  There will be a pole shift at some point.  Wormwood, a planetary type of object will cause Red dust to fall to the earth.   Wormwood means bitterness.  It will be like poison to you if it touches your skin.  Almonds are bitter and this object is Arsenic based.  The bible says it will ruin 1/3 of all the water on the planet.

Idols

Stay away from all idols e.g., No Yoga, Buddha, New Age, Psychics, self-worship, greed, gluttony, praying to angels (since they are a creation and not the creator), Mary (Mary is Jesus’ mother but not God), Astrology, witches.

 Strictly Jesus, God and Holy Spirit (Trinity- all three in one or God).  False Gods will come on the scene.  They will seem wonderful and have many tricks for you to be fooled by.  Do not be fooled.  Jesus will not be doing silly tricks on Earth.  He may come to you in a soul review to help you know he is real, but he will not be on the Earth posing as a God.  That will be the antichrist, fooling the masses along with his false prophet.  Most left on the Earth, for the tribulation, will be totally mesmerized by him.  Believe it or not, some computer games are very evil as well as some Disney movies.  Be very careful what you do and watch.

Bible and Leaving Sin Behind

If you are left behind, not all is lost.  Follow the Bible exactly.  Do not sleep with another unless you are married.  No Homosexuality.  No Lying.  Love all.  No resentment towards ANYONE, past or present.  Forgive them.  Basically, NO SIN.

Your Work

Don’t be lured into things that you want to accomplish on this Earth.  There is no more time.  Your eternal soul is at stake.  Nothing, I repeat, NOTHING will warrant staying in today’s world.  You must start studying God’s word.  The Rapture was your first and only warning (those close to God knew that the Rapture would happen).  God tried to warn all and poured out his spirit for the last 10-15 years, but many would not listen.  Now it is time for you to listen, for we are at the last grains of sand that will determine your destiny.

Trust in Government

Do not trust the Governments of the world.  They have been taken over by the NWO (New World Order).  Do not trust FEMA (Federal Emergency Management Association).  Do not trust government who claim they will feed you and give you water.  They want to keep you till you take the Mark of the Beast.

Large Cities

Cities will be very dangerous to stay in.  Get out NOW.  Start growing your own food.  Work with groups of people off the grid.  No countries will be safe.  There is no going somewhere else that will be without dangers.  If you stay in the cities, you will be forced to take the Mark or killed.   There will also be many tsunamis and earthquakes (especially on coastal regions).

WW3

World War 3 may begin.  This time fighting might be on our USA soil and most likely Russian and China will be involved.   Get out of the cities. The only way to stay safe is thru your belief in Jesus.  The more Faith you have, the stronger you will become.  Through unwavering faith, you will be able to not be fearful or scared of what is coming upon the Earth.  

Deception via Lies

Hopefully you are able to listen to this information, it will help you to understand a lot.  It might seem like a science fiction movie.  It only seems that way, since you were never told the truth in the first place.  If you were, you would not find any of this strange. Schools, Government, Books, NEWS and authorities on many subjects, have been deceiving us for most of our lives.

Pole Shift

Earth will be going thru a Pole Shift in the near future (few months to 10 years).

The cataclysmic pole shift hypothesis is a pseudo-scientific claim that there have been recent, geologically rapid shifts in the axis of rotation of Earth, causing calamities such as floods and tectonic events or relatively rapid climate changes. 

Most will die at that time, if they can survive till then.  Remember to count on Jesus.  The more you count on him and pray to him, the more he will help.   Many Earth changes will take place.  Do not put off what you need to do now.  If you die without knowing Jesus, you are then promised to satan.  This is something that you need to put all effort into or pay the eternal price.

Prayer to ask to be accepted into the Kingdom : (Say out loud)

Heavenly Father, I come to you in the name of Jesus:  I repent for my sins, and believe in Jesus Christ, the Son of God.  I believe that Christ died for me, as my substitute, and rose from the dead - three days later.  Thank you, God, for sending your Son, and paying my debt in full.  Even though I was separated from you by my sins you loved me anyway.   I believe that Jesus suffered the penalty for my sins and paid the full price to clear my debt.  Your Word declares that His Precious Blood, sinless and Divine, pays for all of my sins.  Because He suffered my penalty, I am now free.  No sin remains to condemn me.  I’m no longer guilty before You.  I believe the good news of the Cross and your promise that in Acts 2:21,  “Whosoever shall call on the name of the Lord shall be saved.”   I ask Your forgiveness, and I now receive Jesus Christ into my life as my Savior.  Today, I accept Your gift of love, mercy, peace and eternal life.  I declare by faith that Jesus Christ now lives in me.  I am a new creation in Christ, born of God with the life of Jesus in me.  I trust the blood of Christ blots out every sin from my life.  My record is clean by Your Mercy.  According to Your Word, I am now forgiven, I am now saved.  Amen

Praying for Food or Water

If you get low on food, pray for Manna from Heaven.  It falls on the ground like dew but is food that will sustain you.  Lay out sheets at night and in the morning, God will provide for his own.   When praying, it is always more powerful when a group pray at the same time for the same thing.   Psalm 78:23-25 , 23  Though he had commanded the clouds from above, and opened the doors of heaven, 24  And had rained down manna upon them to eat and had given them of the corn of heaven. 25  Man did eat angels' food: he sent them meat to the full.

Worldliness vs Jesus

Wealth, power, charisma, and partying or worldly things do not impress God.  What he is impressed by is, doing good deeds for others.  Caring for others, like you would want someone to care for you.  Loving your neighbor.  Being truthful, honest, righteous and kind.  Emulate the qualities that Jesus had while on earth.  Help to educate others on how to get into Gods Kingdom.  Save souls.

Christian Persecution

Why are the Christians across the globe being persecuted?  It is because it is the only religion that will get you to Heaven.  satan knows that persecution of any of the other religions is like dividing his own house.  Mathew 12:26 And if satan cast out satan, he is divided against himself: how shall then his kingdom stand?  I do believe that Jesus will come to the Hebrews and show himself as the Messiah.  I am quite sure he has a plane for the Hebrews.

Why is God Allowing this to Happen?

Because he has been trying to get your attention for decades, but to no avail.  Most are so interested in worldly things are of no consequence in Heaven.  He allowed this to get everyone’s attention.  If he did not, all of you would wind up in Hell after death.  He is a loving God and wanted you to “Wake Up.”  Earth is not here for your enjoyment, but for your soul development.  This is not what has been happening.

Who Runs the Earth?

satan has been running Earth.

Jesus himself calls Satan the 'ruler of this world' in  John 16:8-11 ,   8  And when He has come, He will convict the world of sin, and of righteousness, and of judgment:  9  of sin, because they do not believe in Me;  10  of righteousness, because I go to My Father and you see Me no more;  11  of judgment, because the ruler of this world  is judged.

God, I believe, has blinded those who do not want the truth and prefers the lies of the enemy

2 Corinthians 4:4 , 4  In whom the god of this world hath blinded the minds of them which believe not, lest the light of the glorious gospel of Christ, who is the image of God, should shine unto them.

Other Religions

Christianity is what we should be following.  Man has tainted all other religions.  For instance, the Hebrews should have known that their Messiah was Jesus. But they listened to the Pharisees (men of the Church more interested in power, rather than Godliness and Righteousness.)  

The Elite of the World

The elite owns the newspapers and television stations throughout the world.  They keep the truth from the masses. Many times, the media misdirects people on purpose.  Now the world is upside down.  What is good is bad, and what is bad is good. Understanding this, is a step in the right direction.  They are escalating the violence, corruption and filth in an effort to make it the norm in our society.  The more we see, the more we feel it is permissible to act in this way.  Our morality is declining daily.  

Getting Peace of Mind

Only way to get peace for your soul is thru Jesus.  Ask him into your life and start praying and reading the Bible.  Following the 10 Commandments and all other rules in Gods book. Repenting of your sins and accept that Jesus Christ died for all our sins. Fear is not of God, and as you get closer to him, a supernatural peace will come over you.

The only way to Heaven is thru Jesus Christ.  Not thru any other God or Idol.  Your choice will be to bow down to satan or get to know God.  All Atheists/ Agnostics will be rudely woken up to the fact that the devil has won their soul, after they die.  

There is a Heaven and there is a Hell.  Hell is eternal and a vile and ugly place that no one should be in for even 5 minutes.  Hell is the lack of God.  It is lonely, sad, painful, evil, without light or love and hopelessness is all you can look forward to.  Take your worst day on Earth and multiply it by 100.  satan will say anything, including lies, to get you to his kingdom.

God’s Kingdom will last 1000 years, and we will have the honor of joining our Creator.  We will share the beauty, music, fellowship, learning, exploring and creating that will be unsurpassed, by even your wildest dreams.

We are in the last book of the Bible, as Revelation unfolds before our eyes.  Read it, and you will know what is to come.  We are in End Days and God has been speaking to his prophets in these end times, warning of what will soon be.  He is a fair and just God and does not want any of his creation to go to Hell.  

If any of your loved ones are no longer here and seemed to have disappeared, you will find them waiting for you in Heaven.  Do not believe the lies that will be told about those who have disappeared.  It is most likely going to be that the Aliens took them, because they were troublemakers (lol).

Plagues and Pestilence

Many plagues and pestilence will occur in the coming years.  Do not trust those who want you to get injected to be “safe.” These sicknesses are created to frighten and alarm you.  Yes, they are dangerous, but what is more dangerous is that you don’t have a relationship with God.  With a sound relationship thru prayer and reading Gods word, you will be able to pray for God’s hedge protection and to be covered in the blood of Jesus.  Stay away from all MRNA based injections and all newer technology for it is there, in many cases, to harm rather than to help.

Yandex.com has many helpful articles on MRNA technology and what you should know.

Revelation- End-Days

We are in the last chapter of the Bible, Revelation.  Read it, and you will know what is to come.  We are in End Days and God has been speaking to his prophets in these end times, warning of what will soon be.  He is a fair and just God and does not want any of his creation to go to Hell.  The bible is a true history of what was and what will be again.  God tends to repeat pattern.  

History of the Earth

Much of the history of Earth and knowledge has been tainted by the devil.  satan’s job is to mislead and lie.  satan has had thousands of years to get his followers and leaders in high places.  So yes, we ALL have been lied to.  Technology is far more advanced than we have been told.  Remember that God is always in charge and satan will lose in the end, for it is written in God’s word which means it will come to pass.  Never put God in a box.  God is capable of changing physics and things that you deem impossible.  Remember that Jesus healed the sick, raised people from the dead, cast out demons and he will be doing that and much more thru his chosen who have followed him closely. John 14:12 , 12 Verily, verily, I say unto you, He that believeth on me, the works that I do shall he do also; and greater works than these shall he do, because I go unto my Father.

God May Not Be What You Have Envisioned (56)

God is Love, truth, kindness, humility and fairness.   Our scope of what we can conceive God to be, in this realm is limited.  Our minds limit God, confines God, and makes him powerless to do what we can’t conceive.  I hear people say, “God can’t do that” because the nature of laws of physics would not apply. Who do you think made those laws of physics to begin with?  You don’t think that they can be changed by the almighty?  How silly and shallow of us.

God may be completely different than what we might imagine or think.  If it does not fit into our concept of who he is, then we just write it off as something that doesn’t make sense or exist.   It is interesting how we all have such a sense of ourselves with our infinite wisdom and inflated egos.  Well, maybe we should be the God of the Universe?  satan’s biggest lie was in the Garden of Eden when he said we could be like Gods.  We seem to think we know it all, anyway.

God’s spirit would love to fill our souls.  But to do this, we must invite him in, empty all our preconceived notions of what this means, and let him dwell in our hearts. God is a gentleman.  He will not enter anyone who is not interested in being close to him.  For this heart, while being shared, is truly being mutually shared.  If we see sin, God sees sin.  If we are not holy, the spirit knows it and hurts. The kingdom of heaven is in you and all around you.  The kingdom of God is perfection.  In comparison we are anything but perfect.  Our mission is to become one with the one source, the one God, the entity that we were formed after.  Remember we were formed in his image.  

A change in conscious is a change in reality.  God is of light and goodness.  Following this path brings you closer to the light that we came from.  Darkness is the absence of light.  It is the opposite of love; it is the absence of God.  When God is taken away from the equation, you are left in a state that is saddened, lonely, desolate, empty and unforgiving darkness. Hell is a severe limitation upon consciousness.

Homosexuality & All other Sins: What does God Say? (57)

God’s Wrath on Unrighteousness

What Does The Bible Say about Homosexuality

Leviticus 20:13  “You shall not lie with a male as with a woman.  It is an abomination” They shall surely be put to death.  Their blood shall be upon them”  

Romans 1:18-32

18  For the wrath of God is revealed from heaven against all ungodliness and unrighteousness of men, who hold the truth in unrighteousness;

19  Because that which may be known of God is manifest in them; for God hath shewed it unto them.

20  For the invisible things of him from the creation of the world are clearly seen, being understood by the things that are made, even his eternal power and Godhead; so that they are without excuse:

21  Because that, when they knew God, they glorified him not as God, neither were thankful; but became vain in their imaginations, and their foolish heart was darkened.

22  Professing themselves to be wise, they became fools,

23  And changed the glory of the uncorruptible God into an image made like to corruptible man, and to birds, and fourfooted beasts, and creeping things.

24  Wherefore God also gave them up to uncleanness through the lusts of their own hearts, to dishonour their own bodies between themselves:

25  Who changed the truth of God into a lie, and worshipped and served the creature more than the Creator, who is blessed for ever. Amen.

26  For this cause God gave them up unto vile affections: for even their women did change the natural use into that which is against nature:

27  And likewise also the men, leaving the natural use of the woman, burned in their lust one toward another; men with men working that which is unseemly, and receiving in themselves that recompence of their error which was meet.

28  And even as they did not like to retain God in their knowledge, God gave them over to a reprobate mind, to do those things which are not convenient;

29  Being filled with all unrighteousness, fornication, wickedness, covetousness, maliciousness; full of envy, murder, debate, deceit, malignity; whisperers,

30  Backbiters, haters of God, despiteful, proud, boasters, inventors of evil things, disobedient to parents,

31  Without understanding, covenantbreakers, without natural affection, implacable, unmerciful:

32  Who knowing the judgment of God, that they which commit such things are worthy of death, not only do the same, but have pleasure in them that do them.

1 Corinthians 6:15-20

15  Know ye not that your bodies are the members of Christ? shall I then take the members of Christ, and make them the members of an harlot? God forbid.

16  What? know ye not that he which is joined to an harlot is one body? for two, saith he, shall be one flesh.

17  But he that is joined unto the Lord is one spirit.

18  Flee fornication. Every sin that a man doeth is without the body; but he that committeth fornication sinneth against his own body.

19  What? know ye not that your body is the temple of the Holy Ghost which is in you, which ye have of God, and ye are not your own?

20  For ye are bought with a price: therefore glorify God in your body, and in your spirit, which are God's.

The Bible is our guideline of what is permitted, if we are to join God in Heaven.  Homosexuality is like any sin.  Whether you are a liar, thief, murderer, fornicator or Homosexual, God will forgive you with your repentance and staying away from those sins.  God loves everyone, no matter their sin, but will not allow sin to make it into Heaven.  He is the creator, and his Word is who he is.  We all have free will, but if your free will takes you on the highway to what God finds as unacceptable, it is important to change directions, if you wish to reside in his house!

There is forgiveness from the Lord when you repent of that sin and turn away from that sin.  You are washed in the blood of Jesus when you accept him and what he did for you on the cross.  Jesus is a forgiving God.  Tell the Lord you are sorry and do not repeat that sin.  No one is perfect for we are all with sin.  That is why we must repent and correct the sins we are guilty of.  You must live a holy life before the Lord for why God would want to corrupt his “New Kingdom” with all the sins that are currently occurring on this Earth now.  God makes us perfect with an incorruptible body so that we can be with him.  God won’t tolerate sin of any kind.  Sins are what satan is known for.  God feels that if you want to continue in your sins, you have already chosen the God you wish to worship.   As long as we are in our fleshly body it is impossible to never sin as long as we are alive. (Only Jesus was able to accomplish that)

Ask for forgiveness

Jesus was born of the flesh on earth

He was born of a virgin

He died for our sins

He came back from the dead, 3 days later

He is the only begotten son of God

Jesus conquered sin and death for us

Repent of your sins and turn away from them.  Ask Jesus to help you overcome sins you are having trouble giving up.  He will hear you and help, but you must want to change and give up your sins for him.

Ask the Holy Spirit to come into our lives and make us a new creation, in Christ Jesus.  He gives us the power to give up those things.  Walk in the spirit and you will become closer and closer to Jesus’ image.:

Revelations 21:6-8

6  And he said unto me, It is done. I am Alpha and Omega, the beginning and the end. I will give unto him that is athirst of the fountain of the water of life freely.

7  He that overcometh shall inherit all things; and I will be his God, and he shall be my son.

8  But the fearful, and unbelieving, and the abominable, and murderers, and whoremongers, and sorcerers, and idolaters, and all liars, shall have their part in the lake which burneth with fire and brimstone: which is the second death.

God loves all of us.  We are his creation.  He wishes that we all repent and turn from our sins.  Because of Jesus’ death on our behalf, all we have to do is believe in Him, trusting His death as the payment for our sins-and we will be saved!

  Romans 10:13  says it again, “For everyone who calls on the name of the Lord will be saved.”   Jesus died to pay the penalty for our sins and rescue us from eternal death, Salvation, the “forgiveness of sins”, is available to anyone who will trust in Jesus Christ as their Lord and Savior.

Confess with our mouth out loud and believe in our heart that Jesus died for our sins.  We are all saved by Grace.  We are justified by faith.  Christ has set us free.

God loves all people.  He loves the gays, adulterers, and fornicators.  But Jesus knew that without dying on the cross we would all have gone to hell.  So, his gift to us is to make us whole again and in his image.  He wants all to go to Heaven, but each and every one needs to repent of our sins so that we can be cleansed by God before entering his Kingdom.  You may not know it, but we are currently under satan and his dominion until we give our lives to Jesus.

I love you enough to tell you the rules to get into heaven.  If you do not care and wish to stay under satan’s rule, you need not do anything.  I love you either way.

God is the source of love and forgiveness and grace and faith.  We will never be without sin, but we are forgiven of it.  The word says that we are saved by grace through our faith, which is a gift from God himself

Lies Deceive So Be Open to Truth (58)

Lies deceive, that is why many are deceived because they believe and have accepted lies for truth.  They are in error, not in truth.  Only truth sets us free, not lies.  That is why many are still in bondage.  They are not overcomers and not victorious because lies deceive.

Only Gods spirit of truth will guide each and every one into all truth, but then you must be willing and not resist, or grieve his Spirit, like so many. That is why many are deceived and in darkness.  They love darkness more than light, because their deeds are evil.  It is much easier to do what you would like to do, than do what is right.  God will not strive with anyone forever.  If they continue to love lies more than truth, they will perish in their deception.  There will be no mercy without true remorseful repentance.  Seek truth and you will find it.  Lies will destroy you.   Ask God to reveal the truth to you.  He loves and cares for all.  It is not his will that anyone perish, but that all repent to have eternal life.  God is the only Way, the Truth, and the Life.  Do not be deceived with lies.  Seek and love the truth.

Lies are what we have been told from the enemy, satan.  satan has had many years to develop and program us to believe the lies.  His job is to win our souls for eternity.  Those whose pride tells them that they are right and no God of “theirs” would expect this or that of them, they will find out that it is satan telling them these lies.  Your stubbornness becomes a victory for satan.

We must walk in Jesus’ ways.  His book, the Bible, tells what he wants in his Kingdom.  Sins are not acceptable if we are to join Jesus in his New Millennium Kingdom.  True repentance from these sins is the first step to following his way.  The time to argue if this is fair and just, per your opinion, will not be time well spent.  God created the universe, Earth, humans, angels and every other conceivable being.  God is eternal and never changes.  So, to change his mind, is going to be fruitless.  Instead, this time could be spent changing into the image God expects of his children. We are to conform into God’s image, and not the other way around.  God does not demand anything.  This is your choice, but it is an eternal choice.  After you make your decision, you will not have a second chance to change.

Now is the time to address any sin.  You might say that I don’t believe that sleeping with someone out of wedlock or homosexuality is a sin.  But the Bible says otherwise.  You might say that the Pope has just said it is fine to be Gay or marry the same sex, but the Pope did not write the Bible and is not currently enforcing its rules.  satan is thrilled that you believe what the Pope says.  It only strengthens his position with the masses.   satan is also elated that many other religions teach the core Christian beliefs with minor deviations that are just enough to get you to Hell.   The easiest way to look at this life on Earth is to see it as a training ground and understand that God will not tolerate sinful individuals to enter his “New Millennial Kingdom.”  It is us that must change, if we are going to follow him.  Just repent sincerely and know that we will have everlasting life in heaven.  Jesus died on the cross so that we could be forgiven of our sins.  

 TEN COMMANDMENTS: Understanding the Rules (59)

 A            

No other gods means: You pray to Jesus-God-Holy Spirit (Trinity)

This does not mean new age, reiki, witchcraft, yoga, pagan gods, or giving

thanks to anyone other than Jesus for help you have received

        2.  No statues or idols should ever be prayed to.  E.G.,

animals, deities, kings, suns, planets & no graven images of any kind.

3.   Do not swear using Gods name.  This is a sin.

4.   Do not work on the holy day.  (The true holy day is Friday night sundown

       to Saturday sundown)

5.   Respect your mother and father.  

6.   You should not kill anyone.  This also means yourself and your unborn baby

7.   One should not have sexual intercourse with a married person if        

 they are not his or her spouse.

        8.   You should not take anything that is not yours, without permission.

        9.   You should not lie or tell untruths about people.

      10.  You should not be jealous of peoples possessions & good fortune.

                                             SEXUAL RULES IN CHRISTIANITY

You should not have sex until you are married. Marriage is between a man and woman

You should stay loyal to your spouse.

 Homosexuality, bestiality & incest are not acceptable to god.

Rom 1:26-28, 1 Cor 6:9, lev 20:13 & 18:22

                               OTHER RULES OF CONDUCT

Be Righteous

Be not an abuser of yourself with mankind

Be not a drunkard

Be not a reviler.  Someone who uses abusive language.

Be not an extortioner

Be not after foolish lusts; Love of Money is the root of all evil

Treat your NEIGHBOR, as you would expect to be treated by them.

Do not love the world

                                              GOOD QUALITIES TO HAVE

         1.  Christ, Love, Goodness, Righteousness, Godliness, Faith, Patience,

                Meekness, Peace, Holiness, compassion, kindness, humbleness & be giving

The Translated Few:

    A Poem of Light   (60)

In Gods day of wrath and fury

He poured forth, our just deserts

Counted as sheep, or counted as goats

Rewards were justly given

Surprised that they were not considered

Amongst the Righteous few,

They held their heads up high, and cried

Why not I?

Reflecting back on their lives

A story could be told

Their riches became their power

Corrupted with satan’s, fool’s gold

Left with lucifer upon the Earth

You would have thought, things would change

But they plundered forward

With much more, of the very same

Evil was thick, and good was lean

This is all, which was seen

Still, God had mercy on these mortals

Sending light, from many portals

Shining brightly, the righteous were changed

These entities, spread his love, to the estranged

Each vessel contained a part of God

Giving light, in spite of man’s fright

Illuminating revivals of Gods glory,

Spreading throughout the Earth

Lighting forth, the darkest nights

And the lost could see the light

It might be said, Gods light became widespread

Thru the beacons of light, the eyes could now see,

What was invisible to you and me

Praise the Lord, for it’s been told

His brightness became, the Salvation foretold

“Mary Did You Know” by Mark Lowery (Expanded Version) (61)

When it comes to this season I am reminded of the past

Over 300 Messianic Prophecies came to pass

 With a birth of a child, both God and Man

Our deliverer of sin, born with a battle plan

Sin waged war in our lives since the day of our birth

But now the deliverer, our rescuer, has come to break that curse

That which has separated us from the Father on this Earth

Is about to be defeated by the coming of our King and Lord

Oh, Mary did you know that your baby boy will one day walk on water?

Mary did you know that your baby boy will save our sons and daughters?

Did you know that your baby boy has come to make you new?

This child that you delivered will soon deliver you

Oh, Mary did you know

The punishment that brought us peace was upon him

And by his wounds we are healed

He made an appeal to the Father, are judged by his death on our behalf

satan never anticipated the aftermath

The chains are broken the captives are set free

The oppressed and depressed can lift their heads, cause we are free indeed

Our redemption sealed by the blood thru the sacrifice of the one born to die

So that you and I can find the life he died for to insure for evermore the cure for death.

Oh, Mary did you know that your baby boy will give sight to a blind man?

Mary did you know that your baby boy will calm the storm with his hands?

Did you know that your baby boy has walked where angels trod?

And when you kiss your little baby, you will kiss the face of God?

Oh Mary, did you know?

It is finished; my debt is paid in full.

Can I ever fully grasp what it took to save this soul?

But I will lift my head and I will bear my cross

I have been sanctified by the blood- So satan can count his loss

The victory is mine by birthright

Reborn in his name, authority over evil because of the price that he paid

I see the heavens open wide and seated at the right hand of God

Is the one and only sign, the rescuer of the World seated in glory and authority

 Oh, Mary did you know??

The blind will see, the dead will hear, the dead will live again.

 The lame will leap, the dumb will speak the praises of the lamb.

 Did you know that your baby boy, is Heavens perfect Lamb?

This sleeping child you’re holding, is the great I Am.

He is the Alpha and the Omega, beginning and the end;

He is our friend, our savior.  He is Emanuel God with us.  

The King of King and Lord of Lords.  He is our Father, and he is here to rescue us

Oh, Mary did you know?

Do I Want to Go to Heaven or to Hell? (62)

I want to be with my friends- They are all going to Hell

In Hell, you are not reunited with friends. You are handed over to the demons.  Their job is to

Torture you day and night.  Where did you ever learn that Hell was a party with Beer?

I am a sinner and I deserve to be in Hell

We are all sinners.  We all deserve to be in Hell.  That is why Jesus died on the cross for us.  He paid for our sins so that we wouldn’t have to go to Hell.  All we have to do is believe in him, repent, and give our life over to him.

I might look foolish to my friends, if I suddenly believe in God

You probably will feel more foolish when you end up in Hell and have an eternity to think about it.   But the good news is your friends won’t be there to say you are foolish!

I don’t think I can take a place where I have to pray all day long

No one ever told you that you pray all day long in Heaven.  The wonders and new things in Heaven will keep you totally happy and occupied forever.  You will want to give thanks to the creator for allowing you to join him in paradise.

I don’t know anything about Heaven

So, are you saying you understand Hell and would rather be there?

I can’t decide now.  I don’t want to think about it

By not deciding for Jesus, you will automatically be choosing satan’s kingdom.  This is not something you want to put off.  Matter of fact, it should be your first priority.

What if I make a choice and it is a trick?

Most individuals know right from wrong.  You may have made wrong decisions in your lifetime, but that is why Jesus died for us was to save us from our sins.  If you choose to believe in Jesus, you will have to put effort in to change.  But everything that means anything usually requires effort on our part.  With satan, you need no effort, business as usual.  Deep down in your soul you know what the right choice is.

I’m scared

Yes, but you will be terrified if you don’t do something soon.  Hell is not a picnic!

I don’t bow down to scare tactics

Yes, but you are now in this situation because you never bothered to go any further in the direction of God.  Now God is kind enough to let you see how dismal your future will be with satan as our Lord.  By the way, you will be bowing down to satan for the rest of eternity.

I don’t want a God that would send a person the Hell for what I consider minor

Humans have tried to make God in their image for eons, but it needs to be the other way around.  We do not make the rules.  God does.  God has rules he expects us to keep if we are to join him in Heaven.  You can be the best person on Earth, done charity works, loved your neighbor and followed all of the bible’s rules, but you don’t believe in Jesus.  The bible says the only way to God is thru Jesus.  This means belief in who he is (God) and what he did for your salvation.

Koran and Who is Mohammed? (63)

Muslim man says truth of Yahweh aka Jesus is in the Koran

Koran 114 chapters, 6666 (Really) words in Koran

Prophet Mohammad mentioned 4 times

Jesus mentioned 25 times

No women’s name in the Koran anywhere except  for the name Mariam, the mother of Jesus . No other names of girl children

In Holy Koran Chapter 3 is Chapter of Mariam

In the Holy Koran chapter 19 is “Mariam”

Mariam is Mary or Jesus Mothers name

It said Mariam  was without sin and she was a virgin ,

Chapter 50 verses 23 says she went to heaven with her physical body

Jesus chapter 3 verses 45 to 55 there are ten points that the Koran makes about Jesus  

(Phrase in Arabic) means word of God

 (Phrase in Arabic) means Spirit of God

 (Phrase in Arabic) means Jesus Christ

            The Koran gives the “Word of God”, “Sprit of God” and “Jesus Christ”

Jesus spoke when he was 2 days old

 Jesus formed mud into a bird and breathed life into it

Jesus cured a blind man and a man with leprosy

Jesus gave life to dead people

Jesus went to heaven

Jesus is still alive  

Jesus will come again

The Koran talks about Mohammad

Mohammad is not the spirit of God

Not the Word of God

Never spoke at a young age

Never cured a person

Died when he got old

Never gave life with his breath

Never raised any dead people

According to Islam, he is not alive

According to Islam, he will not come back

How did god create the universe….” through the word”

“Word” is Creator or creation

Koran says Jesus is Word of God , and Word of God is Creator

Which means Jesus is Creator

Though Mohammed was a great Prophet, it seems Jesus is the true God

  Three Days of Darkness (64)

Many prophets and people who have had dreams and visions, have experienced the 3 days of darkness.  This darkness will be the darkest dark you have ever seen (or can’t see).  The individuals that have seen this darkness claim that it is a darkness that can be felt.  After listening to at least 50 different people who have had these dreams and visions, I will try to sum up what they have experienced or seen through their supernatural God given warnings.  

It will be a normal day and auroras will start to fill the sky with colors that have only been seen in Alaska and other places that auroras are prevalent.  These auroras will be worldwide as a warning and then the darkness will start to come down from the sky.  This darkness will not be like any darkness that you have ever encountered.  You must immediately go inside.  Get garbage bags and duct tape and put the bags up so you can’t see in or out.  Get food and water and a toilet that can be accessed (even if it is a garbage can).  Get candles (beeswax may be the only type of candle that may create light).  Flashlights will not give off light and most things will not be helpful in this darkness.  DO NOT look out the windows after there has been an earthquake.  I believe the earthquake is seal 6 of Revelation. Looking outside will most likely drive one crazy.  There will be demons that are waiting to find a way into your dwelling.  They will disguise their voices to be a friend or a relative of yours.  Believe me, anything outside is already dead.   Do not open the doors to anyone.  This means the darkness is in full swing.  Pray, repeat bible verses, pray to Jesus for protection.  Sing songs to the lord.  The closer you are to God and Jesus the better off you will be.  Those who do not know the Lord will be most likely terrified of what is occurring.  This darkness will last for 3 full days.  Do not go out one minute before a full three days have elapsed. Have a mechanical watch.    Some claim that the demons might even try to make artificial light outside before three days, to fool those inside. This way they might be able to lure some outside prematurely.

 Let’s face it, this seems like a bad movie that no one would buy.  But how can over 50 people have the same dream or vision that foretells the future?  I don’t know how any of this can be possible, but let’s face it, there is much that all of us, do not understand.  I believe that there might be two possibilities that might account for something like this occurring.  1.  Nibiru (Planet X) will arrive and if this planet has demons residing on it (which many claim), they might be close enough to cause problems.  2. CERN might have breached the veil which separates the spiritual from our realm, which causes what we have not seen before, to become present and physical.

Either way, be prepared in case these dreams and visions are truly given by God to warn us of what is coming.  God does warn in advance.  

Some say this is not biblical.  This I do not agree with.  God tends to repeat patterns in the bible.  He will use things that have been done in the past and wait hundreds of years or longer to use a similar theme.  The darkness patterns are in the bible creating a pattern of 3 days of darkness four different times.  

Jesus died and was 3 days in the grave (3 days of darkness)

Saul whose name became Paul was blinded for 3 days on the way to Damascus

The ten plagues that happened in Egypt, one was 3 days of darkness

Jonah was 3 days in the belly of the large fish (whale)

It Won’t Happen in My Lifetime (65)

If you have any better explanation of what if currently happening, you should make it known.  I have spent the last 12 years warning all of what was coming.  I spoke to deaf ears and blind eyes.  The best of the scoffers mocked me.  All of you were so sure that you were right, and everything was going to continue like it has for the last 2000 years.  It probably would have except for the fact that God had warned in his Bible that there would be signs on the Earth, Moon and Stars.  He warned of rumors of wars.  Over 300 prophetic predictions had already come to pass.

There are over 300 prophecies that point directly to the Messiah. Let’s start with eight and the odds of Jesus fulfilling just these eight.

The time of His birth (see the Daniel 8 & 9 Timeline)

He would be born in Bethlehem.  (Micah 5:2)

He would be born of a virgin.  (Isaiah 7:14)

He would be betrayed for 30 pieces of silver.  (Zechariah 11:12)

He would be mocked.  (Psalm 22:7,8)

He would be crucified.  (John 3:14)

He would be pierced.  (Psalms 22:16)

He would die with the wicked, but He would be buried with the rich.  (Isaiah 53:9)

By multiplying all of the estimates of the fulfillment of each prophecy together, (1 in 2.8 x 105 x 103 x 102 x 103 x 105 x 103 x 104.) This gives 1 in 2.8 x 1028, where 28 means that we have 28 ciphers following the 2.8. Let us simplify and reduce the number by calling it 1 in 1028. Written out this number is 1 in 10,000,000,000,000,000,000,000,000,000.  

Jesus knew this generation of his close believers would be mocked.  This is a repeat of what he faced when he came to die for our sins.  There were few who believed who he was or cared that he wanted all of us to make it to heaven.  So, he outlined what to look for and things that would happen before his second coming.  We were told in Joel 2:28-32 ,   I will pour out my Spirit on all people.  Your sons and daughters will prophesy, your old men will dream dreams; your young men will see visions.

You might want to know why you should believe what I am telling you.  I probably want to ask you, “Why you are reading this and trying to make heads or tails of it?” Probably because you already know that you chose incorrectly the first time.  Who would have ever thought that people could disappear?  Who would ever believe that the bible is the history of the truth of our existence; past, present and future?

God is love.  His creation, Man, was created so that he would have children to love.  I may not know you, but I want you to have the same chance that I was given, for I have been taught unconditional love. Love your neighbor, like yourself.  God died for our sins on the cross.  That means he suffered for every one of us and through Grace, has forgiven us, of all our sins.  You must, of course, believe in Jesus Christ.  Know he was born of flesh from a virgin birth.  Know that he died and shed his blood on the cross for us and was raised 3 days later from the dead.  He is the only son of God, and he loves you and wants you to be in Heaven with him for eternity.

This world, Earth, no longer has anything else to offer anyone.  You can spend your time trying to survive or you can get to know your Lord and Father.   Survival will only give you brief moments of respite and probably eventual death.  With that death, since you never got to know your maker, you will be the property of satan.  You can guess the rest.

Upon choosing Jesus as your Savior and following the Bible, you will be given eternal life.  This is why satan tries to kill Christians throughout the world.   Jesus and God are a true thorn in satan’s side. He will not be given that soul, if that person is a true believer.  This is also why so many faiths are different and do not acknowledge Jesus Christ, satan gets his minions to help spread anything but Christianity.

Self-Gratification: Does God Consider this Acceptable? (66)

I was finishing this book and going over the materials that God gave me over 9 years ago, so I asked God, was the book complete.  For some reason all I could think about for the next two days, was self-gratification considered acceptable in God’s eyes.  Were there scriptures that covered this subject.  Many times, God answers me thru YouTube; this day was no different.  Bold Existence had a YouTube that covered scriptures with explanations on the subject.  Again, there are no coincidences, even though, most think there are.  Here are the scriptures with text for you to make your own decision.  Remember that all our decisions are eternal decisions.  If you have been left behind, you want to make sure you are not missing anything, that might cause your eternal soul to go to the wrong place.  The flesh is fleeting, and the Spirit is forever.

  Galatians 5:16 KJV ,

  This I say then, Walk in the Spirit, and ye shall not fulfil the lust of the flesh  

   Question:   What is lust?  The spirit and the flesh are two different realms.  If you are                              

   in the spirit, which is what we are all striving for, the flesh should be left behind.

1 Corinthians 6:17-20 KJV

17  But he that is joined unto the Lord is one spirit . 18  Flee fornication. Every sin that a man doeth is without the body; but he that committeth fornication sinneth against his own body . 19  What? know ye not that your body is the temple of the Holy Ghost   (Spirit), which is in you,  which ye have of God, and  ye are not your own ? 20  For ye are bought with a price : therefore, glorify God in your body , and in your spirit, which are God's .

Question:  If our bodies are a temple of the Holy Ghost, what thoughts are we having during masturbation?  If we are one with the Spirit, are we partaking in fornication with the Holy Spirit?  

1 Corinthians 7:2 KJV

2  Nevertheless, to avoid fornication, let every man have his own wife, and let every woman have her own husband.

Question:  The bible is very clear that we are able to have sexual relations with our married (conventional) partner.  Is this a warning to stay clear of fornication out of marriage or thru masturbation?

1 Corinthians 6:13 KJV

13  Meats for the belly, and the belly for meats: but God shall destroy both it and them. Now the body is not for fornication, but for the Lord ; and the Lord for the body.

Question:   If the Lord lives within us and any fornication outside of marriage is forbidden, are we sinning against the Lord and having relations that the Lord would not approve of, since he is part of our body?

Matthew 5:27 KJV

27  Ye have heard that it was said by them of old time, Thou shalt not commit adultery:

Question:  If your body is not your own, is masturbation fornication?

Hebrews 12:1 KJV

12  Wherefore seeing we also are compassed about with so great a cloud of witnesses , let us lay aside every weight, and the sin which doth so easily beset us, and let us run with patience the race that is set before us,

Question: Everything we do is seen in Heaven.  At judgement day, will we be guilty of any infractions or not.  We are not perfect but expected to follow God’s rules.

1 Corinthians 10:31 KJV

31  Whether therefore ye eat, or drink, or whatsoever ye do, do all to the glory of God .

Question:   Since God is of the Spirit and masturbation is of the flesh, is what we are doing for the glory of God?

Sumerian Tablets vs. Bible, Which is Correct? (67)

Babylonian and Sumerian, which predated the Bible, which is correct.  

The Sumerians/ Babylonians or the Bible?

The Sumerian tablets predated the bible.

Just because those records exist, do not make them correct

If you were a Nibiru Alien who came to this Earth and you had total control over the people, wouldn’t you tell them you were their God and creator?   All we are told today are lies and then more lies.  We, as the enlightened ones, must put together as much information as we can and hope we have the story right.  We have been told the Earth is Round.  But is it?  If we are going to make scrolls (oops, I mean books) for future generations to learn from, we will give them the best interpretation of our reality.  But how accurate is our reality?  What was your reality 2 years ago?  What is it today?   What was my reality 2 years ago and what my reality today?   The book I wrote two years ago would be total nonsense.  And possibly the book I would write 2 years from now would make a book that I wrote today also extremely flawed.  This is one reason you say the Bible can’t be totally correct.  The only way it can be correct is if God inspired it and wrote it thru his prophets.   Remember God can do anything.  You don’t think that he is capable of making sure the rulebook of the universe is done to his liking?  Really?  How mankind interprets it, is where the problem exists today.  Sometimes God give the enemy an advantage for a period of time.  This is shown in Job (a chapter in the bible) and where God let satan do what he wanted to his loyal child Job.  Job lost everything, including family, cattle and land.  But God ultimately gave Job many times what he had previously.  I am not too sure why God allowed this to happen to Job, but he did.  God sometimes allows things to happen, even though in human terms, it is hard to understand.

As of 2024 I reflect on what was said in #2.  Almost everything I wrote back in 2013-14 is true today.  This tells me most of the information I received was God inspired.  Very little editing had to be done other than changing where paragraphs went and corrections of grammar and spelling.  

Nothing has changed from the Caveman to today.  There will always be someone in control and someone to follow.    God is everything that is good, positive, fair, loving and kind.  The opposite is where we live right now.  When was the last time you could trust someone implicitly?  We all have a choice to be with God or stay in the “hell” we are in.  The Bible says that satan runs this world we live in.  Just look around and see what is currently happening throughout the world.

Free choice.   God will never force you to believe in him if you don’t want to.  But the only alternative is satan’s kingdom of Hell.   You may not like the ground rules of only two choices.   Get over it!   One choice is for the kind of heart, the loving individuals, these are the ones who care about others and will make it into Heaven with the belief in Jesus Christ.   satan’s kingdom is a place without God or godlessness.  Darkness, loneliness, despair, sadness and forever and never-ending death will become your new home.  Take your worst day on earth and multiply it’s feelings by 100 times.  This is only partially what Hell is like.  We will not even talk about the pain.

God knows there are only two destinations after “death.”   One is his Kingdom and the other is satan’s kingdom.  He has tried to open our eyes and ears for years, but the society seems to get worse from decade to decade.  He has had enough.  If it takes death and destruction to get our attention, so be it.  In the long run it will save many more lives than to let it continue the way it has been.  satan is the one that has your attention and soul currently.  What are you going to do about it?

I believe God started his outpouring of his spirit for the end times in 2008 and then brought even more plentiful groups into his Kingdom in 2011/2012.  Many were not even religious.  I believe he wanted a clean slate to work with, instead of re-training the “man-made” doctrines of men.

Many of the prophets have said that certain groups of people were made at the beginning of time for this exact reason, to help in End-times.  I call them the End-timers.

Revelation: End-Times (68)

God repeats many events throughout the Bible with different twists.  This is confusing for those not familiar with God’s nature and patterns.  This is why many think that Revelation was written with the Roman Empire in mind.  This is a common error.  John was given a vision of the future that referred to end-times and that is what Revelation is; a revelation as to what was to come in the future.  Yes, many things will look similar in the Bible.  This is how the Lord works (patterns, semi-repeats, similarities to other times).  The Roman Empire seemed like the end of times for that time period, but many other things were not lined up for the end to occur.  In 1948 Israel became a nation again, and with that a prophecy had come to pass, before the end could have occurred.  

Beginning of Revelation

John while in Patmos had an angel visit him.  The angel was delivering the message from God that told John, “What you see, write in a book”, then send it to the 7 churches (God wanted this to be a testimony for the future of his coming and how he would be seen in the clouds) also a warning to churches for the next 2000 years.  John goes out of body and then sees God.  God tells him not to be afraid.  He says he has the keys to Hades and Death.  

Revelation Book Two

Letters to the Churches and what they are doing wrong (Keep in mind that God does most stories in Parables) This way you learn the concept and can apply it for the future.

Revelation Book Three

More Churches

Revelation Book Four

John taken to Heaven to see the Future

John tells what the heavenly throne looked like

John tells of the Animals that surround the throne and what guards it

John tells of what is said while praising God at the throne

Revelation Book Five

Who is worthy to open the sealed scrolls?  Of course, only Jesus who died for our salvation

Revelation Book Six

White horse- Judgment

Red horse-Peace taken from Earth

Black Horse-Famine

Pale Horse-Death  by sword, hunger, pestilence, and beasts

5th seal those slain for being true to Gods word

6th seal Cosmic disturbances and hiding from God’s wrath, earthquakes, etc.  

Revelation Book Seven

John has 1st vision: People on earth with Gods seal (a mark in their forehead) will be safe

144,000 from the 12 tribes of Israel, 12,000 from each tribe

John has 2nd vision: Hope for those who goes thru the tribulation that they will be safe and be with God if they believe and keep themselves holy

Revelation Book Eight

1st trumpet: Hail & Fire, mingled with blood thrown to Earth ; 1/3 trees and grass burnt up

2nd trumpet: Great burning mountain (Asteroid?) thrown into the sea, 1/3 creatures of sea die, waters become like blood, 1/3 ships destroyed

3rd Trumpet: Burning star Wormwood (Nibiru system) dust falls on rivers and springs of water and become bitter and poisonous

4th Trumpet: 1/3 Sun, moon and stars are struck, 1/3 of them are darkened, 1/3 of night and day did not shine.

Rev 8:5 Fire  cast into earth, voice, thunder, lightning, earthquakes

Revelation Book Nine:

5th Trumpet: Key to bottomless pit is opened and Locusts with power like scorpions sting the people without the mark of god on their forehead. People tortured for five months.  Can’t kill themselves.

Sun & the air were darkened (from smoke of the pit-Hell which was opened)

6th Trumpet: 1/3 of Mankind will die by the angels

Revelation Book Ten:

7th Trumpet: Little book is eaten by John signifying that he understood the contents of the vision.  Seven thunders (not known to this day) say something which will be kept a secret to the end of time.  

7 th  Angel-Mystery of God should be finished as he declared to his servants the prophets (secret plan) which was not foretold in this book of Revelation

I could continue, but I think I have made my point.  These are futuristic events after John visited Heaven and had been shown them.  

Every word in the bible will come to pass just like it is said.  

Antichrist Will Make the Scene (69)

Do not be deceived.  There will be a deception that most will fall for.  The Antichrist will probably look like what you would think Jesus would look like.  He will be loved by all.

He will sound like Jesus, Act like Jesus and would be believable like Jesus.  But he is not, I repeat, he is Not Jesus.  He is the Antichrist.   He is the man of perdition.  Do not be fooled.  How can you tell what is what?  This is how.   Jesus will not be on the Earth after the Rapture.    I repeat the real Jesus will not be on the Earth going around performing tricks and showing what he can do.  This is the Antichrist.  The real Jesus will be in Heaven and not pretending to make things wonderful on this Earth .  It says in the Bible that the God of this world (Earth) is satan.   So, Jesus (the real one) will let him Rule the Earth for a while.  He will let the delusion continue with many of the people.  Why would the real God do this?  Because you could not be bothered with him, while you were in your fancy cars and homes.  You could not bother to get to know him when he wanted you to pay attention through Faith alone.  It is by Faith you will be able to get to know the real Jesus.  Not by the dog and pony show that will be given by the Antichrist.   There is only evil left, and you must stay clear of the “New Jesus” which is of satan.   Pray to God in the name of his Son Jesus or Yahshua (aka Yeshua) Hamashiach.  The only way to the Father God is through his son Yahshua.  

Both are God and are in each other as well as the Holy Spirit.  The Holy Spirit will not be on Earth when the Bride (remnant of true believers) is taken to Heaven.  

How can you be saved at this point?  Is there hope?   Well of course.  Study the Bible (the old and new testament).  Get to know Jesus and pray to him (never to the fake Jesus).  Never get the Mark which probably has a RFID Chip in it.  This will tie you to satan and Hell forever.   Under no circumstances get it.  If you do, all is lost.  You will spend eternity in Hell.  If you get beheaded for staying loyal to Yahshua and not praying to any other God, you will be called a tribulation saint.  You will go to Heaven.  Never deny Yahshua. Upon your death you will make it to heaven.  You will just have to go thru a lot of suffering in a Godless world.  Jesus wants you in his Kingdom.  You will just have to work for it harder, than if you had believed before the Tribulation started.

Why did many Christians and Pastors not make it in the Tribulation?

This is because they are not following God’s commandments.  They did not repent of their sins (This should be done daily).  They did not talk to Jesus and befriend him when they could have.  They were “lukewarm Christians” or Christians who were more interested in the Church than they were in God.  Pastors who made it acceptable to get married in the non-biblical sense (homosexuality), or permissible to have abortions are not favored in God’s eyes.  They also avoided topics that were important to their congregation’s salvation.  Humble yourselves, drop to your knees, pray, yell out to God.  Tell him you made a mistake.   God is a forgiving God.   Change now, do good, help others, follow the commandments, follow the faith, follow the Bible (it is not man made) …It is God inspired!

Life did not come with a manual (other than the Holy Bible in its entirety).  Here are your instructions.  Heaven and Hell exist.  God and satan exist.  There is a contest for your soul; The Mark of the Beast will tie you to satan.  Simple rules, but do you finally believe them?  Or not?

Things You Need to Know (Some Biblical, Some Not) (70)

Aliens will have tricks to make you think they are gods.  They are of satan.  Stay away from them.  They are clever.  Go with no one.  Aliens are not your friends; they are demons and fallen angels.

Read the Bible, pray as much as possible

Follow God.  Follow all the Commandments

Repent daily and do not continue the sins you are repenting of

There are only two Rulers: God (everything) and satan (Earth and airwaves)

You will belong to one or the other.  You need to make your decision very soon.  If you do not do anything, you will wind up with satan!

Eternity is a long time.  Making a wrong decision because you are arrogant, proud, stubborn, opinionated or always right, will be a high price to pay when cast into Hell.  Now is the time to re-examine or look at, for the first time, the possibility that you have been deceived in the past. You’re probably not as incredibly intelligent as you thought you were.  Otherwise, you would not have been left behind.  A truly smart and savvy person would have had a relationship with Jesus and figured, if they were wrong, no harm done.  If they were right, then they would have made it to Heaven. I suggest you erase what you think you know and start from scratch like I did.  After I spent 1 month in shock knowing most of what I knew was wrong, I regrouped and looked at everything with a new eye.  Yes, I was one of those semi-smart people who thought I had a handle on most everything, but I was wrong. I was a successful businessperson who found out that money is not everything other than a gauge of one’s success.  But what good is success when it can’t be transferred to Heaven.  Heaven’s success and Earths success are diametrically opposed.

How to stay as healthy as possible.  There will be all sorts of plagues, sicknesses etc.  I heard that colloidal silver will be pretty much a cure all.  It is simple to make with a few alligator clips, 9-volt batteries and distilled water and a silver coin.  Mullein Tea is helpful for respiratory problem.  This is a natural herb that grows in many places.

Learn spiritual warfare.  What you are encountering is the good spirit against the bad spirit.  How this war is fought is with words that come out of your mouth.  Say:  I bind all demons that are anywhere near me to be thrown into the pit of Hell and not to come back. In Jesus name (for we have no power, the power is thru Jesus).   You have no power over me.  I bind you and throw you into the pit in the name of Jesus Christ (or his given name.  Demons hate the name of Jesus, they hate the blood of Jesus being put on them (via words), they hate praising of the Lord.  This is how you get rid of demons.  Guns, knives and physical world weapons will be useless.  Never be fearful for this helps them and hinders you.  Tell the demon you are a child of God and have authority over them.  

Everyone should become a Christian and get fully water immersed baptized.  Never deny Jesus as your Lord and Savior.  Even if it means your death.  Even if you are trying to hide out from people and they ask you.  (Really)

If you are “in the world” and concerned with Money or Power, you are not anywhere at all prepared for God’s new Kingdom.  You must get out of the world and its sundries, perks, fun, sins and time wasters.  You need to spend all available time with Jesus and become part of him.

Economic collapse is coming, the likes you have never seen.

Food shortages will be a problem everywhere.

There will most likely be an invasion of the USA by most likely China and Russia.

There will be a one world Government that will take over after the Rapture.

There will be a one world Religion that will take over after the Rapture.

There is a strong change of a pole shift.

The Mark of the Beast will become mandatory for all who want to buy and sell. (see section)

We were told if we divide God’s land (Israel), then he would divide ours.  Many have had dreams and visions that from the Gulf of Mexico up to the Great Lakes the Mississippi river would split the land and be many hundreds of miles wide.  

I have watched many who have had visions and dreams that a meteorite will hit Puerto Rico.  This will cause tidal waves to hit the East Coast going all the way to the Appalachian Mountains.  These tidal waves will go around most of the world causing much coastal problems and deaths.

God knows your Heart (71)

He can read your thoughts, soul and deeds.  There is a straight and narrow path to God.  The narrow path is the one leads to Jesus.  A Narrow path means the harder, more righteous and kind choice.  Is harder to go this route and might even cost you your life.  This life is over anyway, the eternal one is around the corner.  There is no death in Christ.  Time to stop listening to your Music that is non-Christian.  Time to stop watching television.   Time to understand that all media is owned and operated by the same group who keeps the truth from all of us.  The elites are programming the masses (TV, Music, Gaming, Movies, School) to be oblivious.  Stop the things that are programming you to sleep!  None of us are perfect.  We all have many flaws.  

We are in end-times.  When things are bad, in our surroundings, this is the time to show who you truly are as a human being.  You can show your kindness and compassion or your selfishness and lack of humanity.  Repenting daily is not taught these days in most Churches.  satan is delighted!  God expects daily repentance for we are all sinners, due to Adam and Eve.

Belief in Jesus and Repenting (72)

Let’s say you had a child.  How would you feel if your child never spoke to you? Never listened to you.  Never followed your rules within your household.  You might feel that child was unappreciative.  You might not want anything to do with this child. This is how Jesus feels.  He feels unappreciated for dying and taking the pain you should have gotten (we are all born into sin because of Adam and Eve)

.

God has created a whole universe with rules, hierarchies, angels, planets, etc.  It is his "universe" and "his rules.”  Just because you claim, "I want no God who does not see me for who I am" won't change his rules and regulations.  He is not asking much of us.  He is asking to be acknowledged and asks for us, to ask for forgiveness.  Most might say, “But I am good, and I have nothing to apologize for.”   God’s heavenly realm works very differently than ours.  I wish I could say you can stay a brat, hold your breath and insist you did nothing wrong, but I would be lying.  The universe has worked just fine since its inception. God never changes. Our Lord will not change the rules because this generation has become spoiled, self-serving and so far from humble, that words can’t even be found.  You are the one who will have to change.  If you refuse that is called “free will.”  “Free will” that does not conform to Gods will, gets you to Hell (this includes the wonderful, church going, charity giving, lovely person who has never hurt a fly). Repentant by asking for forgiveness for the wrong you have done during your lifetime. When we repent and ask for forgiveness (really meaning it), it is almost like our bodies are reset to "clean and pure.” What happens a few days later if we have told a little fib, we have gotten mad at our mom, we have gotten jealous over the car the neighbor just got and we have looked at the person walking down the street with lust in our eyes, we will need to repent. (Repentance is the verbal as well as the physical directional change you make in your behavior) Each one of these is considered a sin in Gods “Holy Bible.”   This makes us a sinner in God's eyes.  These laws have been around since the dawn of time (Ten commandments and rules to live by).  Jesus said in Luke 13:3 “I tell you, Nay: but, except ye repent, ye shall all likewise perish.” Jesus said in Luke 16:13 “No Servant can serve two masters (God or satan): for either he will hate the one and love the other; or else he will hold to the one and despise the other.  Ye cannot serve God and mam-mon.”

Believing Jesus died for your sins, and that he came back from the grave three days after his death, is the acknowledgment he wants from his children.  I think that is a pretty great bargain, as far as I am concerned.  He expects you to repent daily and treat him like he is your father (mainly because he is!)  If this is too much of a burden for you, he will not want you in his “Millennial Kingdom” which lasts for 1000 years.  

 satan who runs this Earth (not God) has told you that Hell doesn’t exist, we should be our own person and we should be able to do what we feel is right.  His latest suggestion is one of unity in religion.  All religions unite and love one another so we can have peace and harmony on Earth.   It sounds good but is another trick of satan.  One religion for all is only valid if it is the “Holy Bible” and satan knows this.  Any other religion makes it null and void.  Just like a courtroom on Earth, there are rules for heaven.  They have been in plain sight all along, you just need to read them and abide by them.  Yes, it’s the Holy Bible!

God does not want darkness entering his kingdom. Self-serving, selfish people, prideful, arrogant, liars, those not humble and people not following his rules, are not welcome into God’s new Kingdom.  If he wanted the filth that is upon the Earth, he would just move here and join satan.  This is not going to happen.  He loves you and hopes you make the choice for his Kingdom.  You might not think this is much of a choice.  Only you can make those decisions and corrections.  Just ask God to help you.  Bend down on your knees and cry out to God and tell him you are ready to make a commitment to him.  Tell him you are sorry.  

 Maybe this is not how you would have created the Universe and the rules within it, but these are the rules that have been in place and have been (or should have been followed) followed from the beginning of mankind.  When the people of Earth are beyond repair, God comes back for the part of creation that is Holy.  This was done in Noah’s time, Sodom and Gomorrah’s time as well as other biblical eras.  satan has kept these secrets from us for ages.  He wins when we think that the Holy Bible does not apply to us.  There is nothing further than the truth.  If we do not believe in God’s rules, satan wins and gets our soul.

Should You Fear God? (73)

Nowhere in the Bible does it say you can disobey God’s commandments and not be punished.  It says to Fear God for he has the power to send you to Hell.   Matthew 10:28 28  And do not fear those who kill the body but cannot kill the soul. But rather fear Him who is able to destroy both soul and body in hell. 

At the same time, God is also a kind, forgiving and loving God.  This is the God that most churches portray.  In churches when you have a God that needs to be feared, donations go down accordingly.  The tendencies of most Churches have been to teach the kind, loving and forgiving God we are serving.  God is all the good that I have mentioned and more, but he is also to be feared.

Do you fear your Boss?  Your teacher?  Your government?  If your answer is yes, then you might conclude it is because each one of them “expects” something of you.  You really only need fear them is if you are unable to do what they have asked you to do.  Your teacher has assignments for you and learning that takes your time and effort.  Your Government wants to get you to pay taxes on every cent you make.  They also have laws to keep the public in line.  You might think, “Well I didn’t report the $10.00, I got as a refund last year.”  This might cause you to worry about the repercussions that might arise down the road.  You also “took” your neighbors hose because he has 4 of them and you did not really think he would care or notice.

Then there is your boss who expects you to do your job the best way you know how.  He expects you to not surf the Internet while getting paid, not gossip to other employees while getting paid, and actually make those calls and write those reports that you have been putting off.

Do you fear the government, your boss, and your teacher when you are a model person?  Probably not at all, because you are doing what is expected of you. In essence, you always have the free will to choose what you are going to do, when confronted with choices.  You can stay fearful of them, by not doing what is expected and take the punishment down the road.  Alternately, you can do everything in your power to do what you have been asked.  This would automatically minimize the fear, since you have done, what is expected by following the rules and assignments.

Answer the question, “Should I Fear God?”  The answer is only if you have not been following his rules and commandments set forth in his “Holy Bible.”

Ecclesiastes 12:13 KJV

13  Let us hear the conclusion of the whole matter: Fear God and keep his commandments : for this is the whole duty of man.

1 Peter 2:17 KJV

17  Honour all men. Love the brotherhood. Fear God . Honour the king.

Revelation 14:7 KJV

7  Saying with a loud voice, Fear God , and give glory to him ; for the hour of his judgment is come: and worship him that made heaven, and earth, and the sea, and the fountains of waters.

Luke 12:5 KJV

5  But I will forewarn you whom ye shall fear : Fear him, which after he hath killed hath power to cast into hell;  yea, I say unto you, Fear him.

1 Samuel 12:14 KJV

14  If ye will fear the Lord, and serve him, and obey his voice, and not rebel against the commandment of the Lord, then shall both ye and also the king that reigneth over you continue following the Lord your God:

Deuteronomy 10:12 KJV

12  And now, Israel, what doth the Lord thy God require of thee, but to fear the Lord thy God, to walk in all his ways, and to love him, and to serve the Lord thy God with all thy heart and with all thy soul,

Psalm 19:9 KJV

9  The fear of the Lord  is clean, enduring forever: the judgments of the Lord are true and righteous altogether.

2 Kings 17:34 KJV

34  Unto this day they do after the former manners: they fear not the Lord, neither do they after their statutes, or after their ordinances, or after the law and commandment which the Lord commanded the children of Jacob, whom he named Israel.

Psalm 118:4 KJV

4  Let them know that  fear the Lord say, that his mercy endureth forever.

Luke 12:5 KJV

5  But I will forewarn you whom ye shall fear: Fear him, which after he hath killed hath power to cast into hell; yea, I say unto you, Fear him.

There are hundreds of other examples , but you get the point.  Your church may not have been doing the job, that God expected them to do!

Idols (74)

One of the Ten Commandments is that there is to be no idol worship.  Idolatry can be as simple as bowing down to a picture that “represents” God to you.  Nothing is to be prayed to but God/ Jesus.  In olden times, people would find bulls, cows, Buddha’s, stone pictures, carvings that would represent God to them. They even made a Golden Calf to bow down to, after God parted the Red Sea, for the Israelites escape from Egypt.   Having idols are a Sin.    You have only one God and this is whom you are to pray to.   Some people are so immersed with sports of various kinds, that takes up all their time.  God wants to be number one, not an afterthought.  Anything you love more than God needs to be reevaluated in your life.

What Religion Should You Follow? (75)

Church is where two or more are gathered together, in the name of Jesus Christ.  It does not have to be in a building; it can be anywhere.

There are 22 major religions in the world.  Only one religion is the truth.  All other religions are not valid religions.  satan promotes them.  Certainly, portions of all of them have truth to them.  But unless you are fully following Jesus, your religion will not be valid.  The Holy Bible tells what God expects from you and the conduct that is befitting of one of his children.

Purpose of Prayer (76)

What is the purpose of Prayer?  Prayer activates the Angels to come and do battle for you, in the spiritual realm.  There are the Spiritual and Earthly realms.  Soon these realms will get intermixed, and we will unfortunately start seeing what has been hidden from us (the veil thins).

For instance, when we are battling the enemy, we are not battling the people; we are battling a Spiritual battle.  We are battling the demons that are controlling the antichrist nature of these people.  This is a battle of satan against Christ.  The best thing you can do is pray for God to open the eyes and ears of the people, so that they can get to know the truth of whom the true God of this world is.  Example:  A good person, who follows Christ, and his rules will have God living within them.  A bad person, who follows Sin (satan) and his lack of rules, will have satan in them.

demons, which we will see many more in the near future, love to find people who are sinning.  This gives the demon the permission to enter that person.  If you are a liar, you will get demons who specialize in lies, that would love to reside in you, so they will be able to talk you into more and better lies.  This is almost like “their fix” of your sin, that they can partake in.  Prayer, repentance and staying away from sin will eventually get the demons that reside in you, out.  You may have to renounce them or get deliverance from them, but staying “clean” will not provide a “housing” that they want to enter or stay in.

God hears all prayers.  As a matter of fact, these prayers go up to his throne room and have a sweet aroma (smell that God can discern what you are praying for).  The smell pleases him as well as glorifies him.  Prayers to God to confess you sins make it up to God, and you can ask for all demons to leave your body. (Sometimes it is important to have deliverances done). This is part of why repentance is so important.  

.

Forgiveness   (77)

Forgiveness is a huge topic that needs to be addressed.  Yes, I speak of it, in many chapters of this book, but want to address it more fully here.

What does the Bible say about forgiving others?  

Matthew 6:14-15 KJV

14  For if ye forgive men their trespasses, your heavenly Father will also forgive you: 15  But if ye forgive not men their trespasses, neither will your Father forgive your trespasses.

Colossians 3:13 KJV

13  Forbearing one another, and forgiving one another, if any man have a quarrel against any: even as Christ forgave you, so also do ye.

Colossians 1:13-15 KJV

13  Who hath delivered us from the power of darkness, and hath translated us into the kingdom of his dear Son: 14  In whom we have redemption through his blood, even the forgiveness of sins

Ephesians 4:31-32 KJV

31  Let all bitterness, and wrath, and anger, and clamour, and evil speaking, be put away from you, with all malice: 32  And be ye kind one to another, tenderhearted, forgiving one another, even as God for Christ's sake hath forgiven you

Psalm 138:7-8 KJV

7  Though I walk in the midst of trouble, thou wilt revive me: thou shalt stretch forth thine hand against the wrath of mine enemies, and thy right hand shall save me. 8  The Lord will perfect that which concerneth me: thy mercy, O Lord, endureth for ever: forsake not the works of thine own hands.

Many will find themselves in Hell due to forgiveness issues.  Whether it is forgiveness of others or even yourself, God’s children are told to forgive those, who have done wrong against you.  This means no matter what happened, no matter if it ruined your life, no matter if someone you loved was killed, you are to forgive.

This is one of the hardest lessons we learn on Earth.  Forgiveness of those, who you deem not worthy of your forgiveness, can be a hard pill to swallow.  I believe that currently at least 25% of the Christians I know, are guilty of unforgiveness.  Unless they clean up their act and forgive, they will find themselves in a place other than Heaven.  

If you find it “next to impossible” to forgive someone, get on your knees, pray to God for him to help you heal your heart and help you fully forgive that person of their trespasses against you.  Pray this twice a day or more, if need be, until you have forgiven that person.  How you know you have forgiven someone, is if you saw that person on the street, you would have no malice, or hate. you would say hello, but you don’t have to have lunch with them.  If you can do that, you have forgiven them.

Forgiveness is of paramount importance for all healthy, lasting relationships.  Jesus paid the debt for our sins, on the cross with Father God.  Jesus purchased that forgiveness for you, so you would be released and forgiven of all sins.  Now it is time for you to forgive all those, who need their sins, forgiven by you.

Remember your forgiveness, of your trespasses will be forgiven by God, if you forgive others.   A pretty good incentive, if I say so.

Sabbath- A Day of Rest (78)

Believe it or not, the Sabbath, is one of the ten commandments.  This day of rest is very important to God.  He gave us an example that he created for 6 days and then on the seventh day, he rested.

Exodus 20:8-10  “Remember the Sabbath day, to keep it holy.  Six days you shall labor and do all your work, but the seventh day is the Sabbath of the Lord your God.  In it you shall do no work.”  

The Sabbath officially is from Friday at sundown to Saturday at sundown.  The Sabbath was never “Just for the Jews” The Sabbath traces its origins all the way back to creation.

Genesis 2:2-3 NKJV  “And on the seventh day God ended His work which He had done, and He rested on the seventh day from all His work which He had done.  Then God blessed the seventh day and sanctified it, because in it He rested from all His work which God had created and made.”

 Mark 2:27 NKJV  “The Sabbath was made for man, and not man for the Sabbath.”  The Sabbath was to serve man’s needs and for spiritual rest and for worship of God.  God gave rest to himself, as an example, of his Commandment.

Leviticus 23:3 NKJV  “Six days shall work be done, but he seventh day is a Sabbath of solemn rest, a holy convocation.  You shall do no work on it; it is the Sabbath of the Lord in all your dwellings.

Jesus regularly visited the temple on Saturday.

Luke 4:16 NKJV  “He came to Nazareth, where He had been brought up.  And as His custom was, He went into the synagogue on the Sabbath day, and stood up to read.”

Exodus 31:13 NKJV  “Speak also to the children of Israel, saying; “Surely My Sabbaths you shall keep, for it is a sign between Me and you throughout your generations, that you may know that I Am the Lord who sanctifies you.’”   Sanctifies, means to make Holy.

Ezekiel 20:20 NKJV  “hallow My Sabbaths, and they will be a sign between Me and you, that you may know that I Am the Lord your God.”

Observing the Sabbath is a sign of allegiance to the God that created the Universe.  It also distinguished the God of the Bible from pagan deities.

Matthew 5:17-19 NKJV  “Whoever therefore breaks one of the least of these commandments, and teaches men so, shall be called least in the Kingdom of Heaven; but whoever does and teaches them, he shall be called great in the Kingdom of Heaven.”

This bible verse tells us that Jesus expects us to keep the Sabbath, even to this day.   Matthew 24:20-21  “And pray that your flight may not be in winter or on the Sabbath.  For then there will be great tribulation, such as has not been since the beginning of the world until this time, no, nor ever shall be .”  Here they are talking about tribulation, and it is said your flight may not be in winter or on the Sabbath.  This tells us that the Sabbath should be practiced throughout all time .

Letter to My Church in 2014 (79)

Dear Church- (This letter was written to a Los Angeles Church in January 2014, names omitted)

1. I believe we are fast approaching end days.  Just look around you.  The world has never been in such terrible disarray.    More sermons are needed to prepare the congregation for what is to come.  We need to be Rapture ready and without a mark upon us.  We need to know it is important to pray and repent.  Most of us probably think that once in a while repenting is more than enough, but I am quite sure this is not the case.

2.  We all need to be reminded that God will forgive us of our sins, but if we cannot forgive others, why would God want to forgive us?  Most people brush this under the table and do not want to deal with it.  Maybe a special class could be given on this subject.

3. You need to talk to the congregation about the mark of the beast.  This is in the Bible, and it is going to be implemented very soon.

This subject is very important and needs to be looked into immediately.  Otherwise, all the preaching in the world won’t make a bit of difference.  The Mark of the Beast is the RFID (radio frequency identification device) subcutaneous chip. They are currently inserting it into the right hand or forehead (sounds familiar).  If I were not to believe in Good/ Evil, Heaven/ Hell, God/ satan then this subject would never come up.  We are currently at the precipice of world hunger due to crop failures, animals dying, radiation spreading, and wild temperature swings that kill anything in its path.  Most nations are on the brink of bankruptcy with people protesting governments in the streets.  

Why haven’t you heard anything on the news about this RFID microchip? If you were satan, and you had control of News and Newspapers, would you inform the people you were setting up a trap to ensnare them?  The powers that be, are putting everything into place.  If you take this mark, it changes the body chemistry.  God will take this as an allegiance to satan.  In some areas and places this mark is already a reality.  

Downtown LA is offering people to be chipped for money.

Mothers are receiving $25.00 to chip babies in some areas of the country

Prisoners and parolees are being required to obtain the chip

To Continue getting food stamps, people will be getting chipped

Wal-Mart already has a hand scanner for Obama care (hand scanner…mmmm)

The list is growing by the day.

satan is not your normal adversary, and if you think that mainstream media will reveal what is coming to pass, you are being deceived.  God has warned that the enemy is clever.

Bible Prophecies left before end time prophecies:

7-year peace treaty needs to be confirmed (not signed).  John Kerry is working on completing this by April 2014.   (obviously, this still has not been accomplished by the year 2024).

Damascus will become a Ruin.  Currently there is tension, in that region, that can explode at any moment.  This is a strategic area the Russians do not want to give up.  In the last 5 months there has been two bomb attacks already.

The third temple is about to be started.  Talks are being conducted currently.

We are almost there.  These are the three things that need to be completed before end times begin.  If I am wrong on this, please correct me.  If there are other things that need completion, then possibly I need to be informed.

Over 700 prophecies have come to pass from the Bible.   The statistical odds of this happening are insurmountable.  God knows the past, present and future.  The Bible is his account of things that were, are, and will be.

Do you really think these last three are on permanent hold because of the belief that Armageddon could never happen in our lifetime?  Faith in God is imperative, but so are the signs he sends our way.

How could this be brought up without sounding crazy to the congregation?  Here is how I would approach it.  The sermon would start out:  Certain people in the congregation have been telling us of what they believe is coming in the near future.  I have not fully investigated their input, but I feel, just in case there is any validity to what they are warning against, I need to inform the church so they can make their own assessment and make their own decision if this comes to pass.  

Possibly this letter could be read to the congregation, without my name.

The church has a job to save souls.  This could be the most important sermon that one would ever give.  This mark of the beast is coming.  Our church can put off informing the congregation while they try to figure out if I am fully sane or sent from God.  In my wildest dreams, I would have never thought, a year ago, I would be writing a letter to a church with what I am saying now.  I would probably have been the most unlikely candidate to disseminating this information.  Well, it is said that God chooses very unlikely people to do his work.  

One of the inventors of the microchip has gone public to say that if this chip were damaged in the body, the Lithium used would cause a boil that would not heal.

The Bible says:

Revelation 13:16 And he causeth all, both small and great, rich and poor, free and bond, to receive a mark in their right hand or in their foreheads.  

Revelation 13:17 that no man might buy, or sell, save he that had the mark of the name of the beast or the number of his name.

Revelation 16:2   And the first went and poured out his vial upon the earth; and there fell a noisome and grievous sore upon the men who had the mark of the beast and upon them that worshiped his image.

Revelation 19:20 And the beast was taken, and with him the false prophet who wrought miracles in his presence, by which he deceived them that had received the Mark of the beast, and them that worshiped his image.  These both were cast alive into the lake of fire, burning with brimstone.

Remember that your life has been in preparation for this time in history.

Nothing, supposedly, is a coincidence.  

Everything that happens in our lives, they say, is for a reason.  When I was 21, I drank heavily.  God took me on a trip to Hell for a preview.  You might call it just a bad experience, a horrible dream, or a nightmare.  But I know better.

Recently I spoke to someone about my experience, which by no means is something you want to brag about.  It turned out that she died when she was 19 while giving childbirth, and then got revived.  Incredibly, we both had the same experience.  We both saw a sea of bodies, all trying to get out of the lake type pit of fire (Bodies as far as you could see), with moaning and whaling.  Both of us felt the same feelings while we were there.  Desperation, loneliness, hopelessness, despair, anguish, and sadness beyond anything you have ever felt.  These were a few of the lifelong memories both of us have to this day.  This happened to her 25 years ago, and to me, 39 years ago.  It feels like yesterday.  Maybe this is why I have been called to relay this message and pray that no person unnecessarily goes to the place I visited all those years ago.

Please Download this book or put it on a thumb drive for those who are left behind.  Many lives can be saved with this information.  Keep in mind I have done the best job I could trying to get this information out, but I am human (not A.I.) with errors and always take everything to the Lord for confirmation.  I have been given much, so much is expected of me.  I give this work of love to all who want it for themselves, relatives or friends.  The most important thing is that you will now have a fighting chance with God’s rules, that you may not know or need brushing up on.

    If you found this publication for download, and you want to give a small donation to

    the church or website that put is up on their server or told you how to obtain this free

    it would be appreciated.